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رئیس مجلس:
 مشارکت مردم در انتخابات 

برآمده از وطن  دوستی و 
آگاهی سیاسی بود

محمدباقــر قالیباف، رئیس مجلس شــورای 
اسلامی در جلسه علنی مجلس در نطق پیش 
از دستور خود با اشاره به حضور پرشور مردم در 

انتخابات ۱۱ اسفندماه گفت: از ...

رئیس ستادکل نیرو های مسلح:
تأکیدات رهبر انقلاب بر 

کتاب خوانی مسیر روشنی را 
ترسیم کرده است

سرلشکر پاسدار محمد باقری، رئیس ستادکل 
نیرو های مســلح در پیامی به بیست و یکمین 
دوره جایــزه ملــی انتخــاب بهتریــن کتاب 

دفاع مقدس اظهار داشت ...

رئیس جمهور: 
هیچ کارخانه و کارگاهی نباید 
موجب آسیب به محیط زیست 

و خطر برای مردم شود
آیت ا... سید ابراهیم رئیسی، رئیس جمهور در 
آیین روز درختــکاری ضمن غرس یک اصله 
نهال در محوطه دفتر ریاســت جمهوری، این 

روز را نماد اهمیت درختکاری ...
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جنگ یا جنایت؟

فقــط چند روز مانده تا ماه مبــارک رمضان، در حالیکه 
شــایعات از توقف جنگ غزه تا رســیدن مــاه رمضان 
حکایت داشت یکی از مقامات حماس از توقف مذاکرات 
آتش بس بین حمــاس و میانجی ها در قاهره بدون هیچ 
پیشــرفتی خبر داد. با گذشت ۱۵۱ روز از آغاز حملات 
رژیم صهیونیســتی به نوار غزه، در حالی که تلاش های 
میانجی هــا برای حل ایــن بحران ادامــه دارد نظامیان 
اشغالگر همچنان به جنایت خود ادامه داده و در حال خلق 
یک تراژدی و فاجعه ای دیگر هستند. رژیم صهیونیستی 
در کنــار تجاوزهای بی وقفه خود با محاصره و جلوگیری 
از ارســال کمک های بشردوستانه و مواد غذایی اوضاع را 
فاجعه بار تر کرده اند. منابع فلســطینی روز گذشته اعلام 
کردند که ۱7 نوزاد فلسطینی در بیمارستان کمال عدوان 
در شــمال نوار غزه بر اثر سوءتغذیه و کم آبی به شهادت 
رسیدند. پیش تر نیز صندوق کودکان سازمان ملل متحد 
)یونیسف( ضمن هشدار در مورد افزایش تلفات کودکان 
فلســطینی در غزه اعلام کرده بود که نگرانی ها از مرگ 
کودکان در غزه به واقعیت تبدیل شده است. اما به وقوع 
پیوســتن این پیش بینی و تبدیل شدن آن واقعیت مانع 
از بی نتیجه ماندن تمامی مذاکرات صلح نشــد و تمامی 
نشســت ها پیرامون جنگ غزه به بن بست ختم می شود. 
گویی عصبانیت سران رژیم صهیونیستی از جنگ حمله 
غافلگیرانه هفت اکتبر به این زودی ها خاموش نمی شود.

امروز و با گذشــت بیــش از صدو پنجــاه روز جنگ یا 
بهتر اســت بگوییم جنایات رژیم اشــغالگر قدس علیه 
ســاکنان نوار غزه همچنان ادامه دارد. این نسل کشــی 
سیستماتیک، در حالی صورت می گیرد که حامیان غربی 
تل آویو ایجاد کرده اند و بر حفظ آن اصرار می ورزند. حتی 
فعال ســازی ماده 99 منشــور ملل متحد توسط آنتونیو 
گوترش، دبیرکل ســازمان ملل، تأثیری بر جلوگیری از 
این جنایت تمام عیار تاکنون نداشته است و اصرار جهان 
بر آتش بس در غزه با وتوی آمریکا مواجه شد. در چنین 
وضعیتی، مســؤلیت حمایت از مســلمانان غزه بیش از 

پیش بر دوش جهان اسلام سنگینی می کند. 

سامانه »شما« میزان اعتبار یارانه ای کالابرگ را 
اعلام می کند؛

 آغاز مرحله دوم طرح فجرانه 
کالابرگ الکترونیک از

صفحه 3 1۸ اسفندماه

بارش 80  میلی متر باران در سال زراعی جاری؛

 کام تشنه 
فارس

میانگین بارش باران در فارس در ســال زراعی جاری 
37 و 9 دهــم  میلی متــر ثبت شــده اســت. این در 
حالی است که در مدت مشــابه سال گذشته ۱۸۶ و 
9 دهم بــوده و ۸۰ درصد کاهش را نشــان می دهد. 
طبق جــدول بارندگی، میانگین بارندگي اســتان تا 

 ۱۵ اســفندماه در ســال آبي جاري ۸۵/۵  میلی متر
 بوده اســت.  میانگین بارندگي استان در مدت مشابه 
سال آبي گذشته 23۶/۵  میلی متر، میانگین بلندمدت 
بارندگي مشابه اســتان )۵۵ ساله( 22۸/7  میلی متر، 

صفحه 3میانگین بلند مدت بارندگي سالانه...
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وزیر آموزش و پرورش: 
ما زندگی هدفمند هوشمند در فضای 

مجازی را خواهانیم
ایســنا- رضا مراد صحرایی، وزیر آموزش و پرورش در 
پنجمین رویــداد ملی تولید محتوای دیجیتال بســیج، 
گفت: کتاب های درسی و محتوای یادگیری دانش آموزان 
در مقاطع مختلف تحصیلی باید متناسب با شرایط زیست 
بوم جدیــد و دیجیتال تغییر کند. وی با تأکید بر این که 
»به اســتقلال در حوزه محتوای دیجیتــال نیازمندیم« 
گفت: شــکاف دیجیتال باید پر شود و محتوای دیجیتال 
باید نیاز داخلی را تأمین کند. وی از دانش آموزان شرکت 
کننــده در پنجمین رویداد ملی تولید محتوای دیجیتال 
بســیج خواســت تا در المپیاد هــوش مصنوعی و مولف 
دیجیتال مشارکت کنند و افزود: از شما می خواهم تا در 
المپیاد هوش مصنوعی که توســط باشگاه دانش پژوهان 
جــوان طراحی شــده و همچنین در تالیــف دیجیتال، 

مشارکت کنید.
وزیر آمــوزش و پرورش برگــزاری رویــداد ملی تولید 
محتوایی دیجیتال بسیج را از جمله هوشمندی های نظام 
برشمرد و افزود: این رویداد همسنگ تألیف کتب درسی 
اســت. وزیر آموزش و پرورش با بیان این که »مسیر آینده 
برای قوی تر شــدن ایران عزیز از مدرســه ها می گذرد« 
خاطرنشان کرد: روایت مهم ما روایت بازگشت به مدرسه 
و کاشــتن بذر قدرت آینده ایران در مدرسه هاست شاهد 
بسیار روشن و عینی آن دانش آموزان حاضر در پنجمین 

رویداد ملی تولید محتوای دیجیتال بسیج است.

طرح دفاعی اتحادیه اروپا در سایه احتمال 
بازگشت »ترامپ«؛

باید مسئولیت امنیت اروپا را بپذیریم
احتمال  افزایش گمانه زنی هــا درباره  با  ایرنا- همزمان 
بازگشت »دونالد ترامپ« به کاخ سفید و قطع کمک های 
ایالات متحده به اوکراین و ائتلاف نظامی ناتو، مســئول 
سیاست خارجی اتحادیه اروپا از طرح دفاعی این اتحادیه 
رونمایــی کرد و گفــت که اروپا باید مســئولیت امنیت 
خود را بپذیرد. جوســپ بورل طی ســخنانی در نشست 
با خبرنگاران اظهار داشت: ما در حال حرکت از وضعیت 
اضطراری به یک راهبرد جامع هستیم که صنعت دفاعی 
ما را قوی تر و امنیت جمعی ما را تضمین خواهد کرد. وی 
با اشــاره به طرح دفاعی جدید اتحادیه اروپا گفت: ما از 
طریق تشویق به خرید مشترک، ایجاد امنیت در زنجیره 
تأمین و افزایش دسترسی به منابع مالی، انعطاف پذیری 
صنعــت دفاعی اروپا را تقویت خواهیم کرد. بورل با بیان 
اینکه »اکنون زمان آن اســت که اتحادیه اروپا مسئولیت 
امنیــت خود را بپذیرد«، افزود: ما باید به آمادگی دفاعی 
بیشتری دست یابیم و به ثبات در قاره اروپا کمک کنیم. 
بر اســاس بیانیه ای که در تارنمای اتحادیه اروپا منتشــر 
شــد، آنچه برنامه صنعت دفاعی اروپا بــا نام اختصاری 
EDIP نامیده شــده است، طرحی اســت که اروپا را از 
فــاز تدابیر اضطراری کوتاه مدت به ســمت یک رویکرد 
ســاختاری و بلندمدت در حوزه صنعــت دفاعی هدایت 
می کند. گفتنی است که بخشی از منابع مالی این برنامه 
طبق بیانیه صادر شــده، از سودهای ناشی از دارایی های 

مسدود شده روسیه در اروپا تأمین خواهد شد.

غلامحسین  والمســلمین  حجت الاسلام  تسنیم- 
محســنی اژه ای، رئیــس قوه قضاییه در نشســت 
فوق العاده شورای  عالی پیشگیری از وقوع جرم طی 
ســخنانی در این نشست با اشــاره به اهمیت مقوله 
پیشــگیری از تصادفات جاده ای، اظهار کرد: ممکن 
اســت این ســؤال در اذهان ایجاد شــود که شاید 
مقولات و معضلات مهم تر دیگری نســبت به مقوله 
پیشــگیری از تصادفات جاده ای برای بررســی در 
جلسه شورای عالی پیشــگیری از وقوع جرم، وجود 
داشــته باشــد، اما تأکید ما بر برگزاری این نشست 
با دســتور کار فوق الذکر به سبب خسارات جانی و 
مالی بسیار قابل توجهی است که بواسطه تصادفات 
جاده ای به مردم و کشــور تحمیل می شــود و مقام 
معظم رهبری نیز در خصوص کاستن از این معضل، 

تذکرات لازم را صادر فرموده اند.
رئیس شــورای عالی پیشگیری از وقوع جرم تصریح 
کرد: مســئله تصادفات جاده ای و مجموعه خسارات 
مادی و معنوی ناشــی از این امر اعم از فوت، جرح 
و صدمــه افراد و همچنین تبعــات روحی ای که در 

پی این مصائب بر افراد جامعه وارد می شــود، بسیار 
عدیده اســت و برای کاستن و پیشگیری از افزایش 
حجم تصادفات، باید تدابیــر و اقدامات تخصصی و 
مقتضی اعمال شــود و دستگاه های مسئول در این 
خصــوص، به صورت تمام و کمال به تکالیف قانونی 

خود عمل کنند.
رئیس عدلیه بیان داشــت: به موجــب قانون برنامه 
ششــم، که دو مرتبه نیز تمدید شد، دستگاه هایی از 
جمله قوه قضاییه در زمینه کاهش تصادفات جاده ای 
و آســیب های ناشی از آن، مســئولیت ها و تکالیفی 
برعهده داشتند، اما مجموع این دستگاه ها نتوانستند 
بــه صورت مطلوب و کامل بــه وظایف قانونی خود 
در این عرصه جامه عمل بپوشــانند؛ فلذا باید موانع 
و معایــب کار در این حوزه احصاء و مرتفع شــود تا 
قانون ناظر بر کاهش تصادفات جاده ای بصورت تمام 

و کمال اجرایی شود.
قاضی القضات در ادامه این نشســت بر »به روزرسانی 
ضوابط تــردد جاده ای« تأکید کــرد و به دبیرخانه 
شــورای عالی پیشــگیری از وقوع جرم دستور داد: 

شــورایی که به موجب قانون، مسئول به روزرسانی 
ضوابط تردد جاده ای اســت را مکلف کنید بصورت 
ویژه برای تعطیلات نوروز، مجموعه ســازوکار های 
پیشــگیرانه مرتبط با تردد بدون خطر جاده ای اعم 
از تجهیز ســامانه های ثبت و کنترل سرعت و سایر 

ملزومات را تمهید گرداند.
حجت الاسلام والمسلمین محســنی اژه ای با تأکید 
بــر »ضرورت به روزرســانی ســامانه جامع حوادث 
رانندگــی و ثبت فوری اطلاعات مربوط به ســوانح 
رانندگی«، گفت: همه دســتگاه های ذیربط از جمله 
در قوه قضاییه باید پیرامون »به روزرســانی سامانه 
جامع حوادث رانندگی و ثبت فوری اطلاعات مربوط 
به ســوانح رانندگی« اهتمام داشته باشند و من به 
»معاون پیشگیری از وقوع جرم قوه قضاییه« دستور 
داده ام بخش هایــی که در دورن دســتگاه قضایی، 
نســبت به تحقق این مهم، تعلل داشته اند را معرفی 
کند تا آن ها را مکلف گردانم در اسرع وقت، این مهم 

را جامه عمل بپوشانند.
رئیس قوه قضاییه همچنین بر توسعه و به روزرسانی 

سامانه های نظارت تصویری و سیستم های هوشمند 
کنترل ســرعت و ثبت تخلفات جــاده ای و تقویت 
بازرســی دوره ای از ســامانه های فوق و رفع نواقص 
احتمالــی از آن هــا تأکید کــرد و در این خصوص 
دســتوراتی را خطاب بــه دبیرخانه شــورای عالی 

پیشگیری از وقوع جرم صادر کرد.
رئیس دســتگاه قضا در ادامه این جلسه، بر پیگیری 
تخصیص بودجه برای رفع و اصلاح نقاط حادثه خیز 
در راه ها و اولویت دادن به این مقوله مهم تأکید کرد.
رئیس شورای عالی پیشگیری از وقوع جرم در پایان 
تصریح کرد: دســتگاه هایی که بــه موجب قانون در 
امر خطیر پیشــگیری از وقوع جرم دارای تکالیف و 
مسئولیت هایی هســتند و در این خصوص، بودجه 
دریافت می کنند، باید گزارش عملکرد سالیانه خود 
در این حوزه را به شــورای عالی پیشــگیری از وقوع 
جرم ارائه کنند تا بررســی شــود کــه مبادا بودجه 
تخصیص یافته برای امرِ مهمِ مزبور، در محل دیگری 
صرف شود و یا موازی کاری هایی توسط دستگاه ها در 

حوزه پیشگیری از وقوع جرم صورت گیرد. 

ایســنا- وزیر خارجه جمهوری اســلامی ایران در دومین نشســت 
اضطراری وزیران امور خارجه سازمان همکاری های اسلامی اظهار کرد: 
امید بســتن به آمریکا برای ممانعت از نســل کشی جاری که از سوی 
صهیونیســت ها اکنون در غزه در جریان اســت یک توهم و بیشتر یک 

شوخی دیپلماتیک است.
حســین امیرعبداللهیان در ابتدای سخنرانی خود در نشست فوق العاده 
سازمان همکاری های اسلامی در جده با اشاره به ناتوانی شورای امنیت 
ســازمان ملل در توقف جنایات جنگی رژیم صهیونیستی در غزه گفت: 
»در شرایطی که بار دیگر ما شاهد ناتوانی شورای امنیت سازمان ملل در 
رسیدگی به دیرینه ترین و تلخ ترین بحران انسانی تاریخ معاصر هستیم، 
هماندیشی کشورهای اسلامی برای یافتن راه های عملی و اتخاذ اقدامات 
جدی تر برای حمایت از مردم فلسطین و کمک به برون رفت از وضعیت 

جاری در این سرزمین بسیار فوری و ضروری است«.
وزیر خارجه ایران در ادامه به وتوهای آمریکا در شورای امنیت و ممانعت 
از برقــاری آتش بس در غزه اشــاره کرد و گفت: »نشســت امروز ما در 
آســتانه ماه مبارک رمضان و در شرایطی انجام می شود که تداوم نسل 
کشی و وضعیت انسانی در باریکه غزه و جنایات جنگی در کرانه باختری 
در حال تبدیل شدن به یک فاجعه بی سابقه است. ممانعت کاملًا آشکار 
و عامدانه آمریکا از هر گونه اقدام شــورای امنیت ســازمان ملل برای 
جلوگیری از جنایات بیشتر رژیم اسرائیل در غزه ثابت می کند که امید 
بســتن به آمریکا برای ممانعت از نسل کشی جاری یک توهم و بیشتر 
یک شــوخی دیپلماتیک اســت. آن ها خود همدست و شریک جنایات 
رژیم اسرائیل هســتند و اشک تمساح ریختن و برخی مواضع به ظاهر 

انساندوستانه دولتمردان آمریکا نیز واقعیت را عوض نمی کند«.
امیرعبداللهیــان همچنین گفت تداوم و نحوه جنایات بی ســابقه رژیم 
صهیونیســتی، ثابت می کند که این رژیم جنایتکار، عامدانه سیاســت 
نابودی »ملت فلسطین« را تعقیب می کند. دیپلمات عالی رتبه ایران با 
بیان اینکه »تلاش این رژیم برای حمله به رفح نیز در همین راستاست« 

گفت: »البته جای تأســف است که مقامات عالی ایالات متحده آمریکا 
با مواضع خود عملا به رژیم صهیونیستی چراغ سبز نشان می دهند که 
حمله نظامی به رفح صورت گیــرد. آمریکا فقط می گوید مراقب عدم 

کشتار بیشتر غیرنظامیان باشید«.
امیرعبداللهیــان در ادامه گفت: »بی تردید هرگونه همکاری اقتصادی با 
این رژیم و کمک مالی، نظامی یا سیاســی به آن، به معنی همکاری و 
معاونت عملی در جنایات صهیونیست ها و تسهیل تداوم ارتکاب اعمال 
شنیع آن از جمله در نسل کشــی فلسطینی هاست. ما باید در نشست 
امروز خود ضمن حمایت کامل از اقدام دولت آفریقای جنوبی علیه رژیم 
آپارتاید اسرائیل در دیوان بین المللی دادگستری، بر قطع کامل هر گونه 
همکاری با این رژیم و تحریم گســترده تر کالاهای تولیدی شرکت های 

صهیونیستی تأکید کنیم«.
وزیر خارجه ایران خواســتار اقدامات عملی و مؤثر کشــورهای اسلامی 
در حمایت از فلسطین شد و افزود: »در چنین شرایط فاجعه آمیزی که 
ایالات متحده آمریکا و متحدین مدعی حمایت از حقوق بشر پشتیبانی 
عملــی از اقدامات این رژیــم جانی را در پیش گرفته اند، کشــورهای 
اسلامی و سازمان همکاری اسلامی باید اقدامات عملی قاطع و مؤثری 

در حمایت از فلســطینی ها اتخاذ کنند. این تکلیف انسانی و اسلامی ما 
در حق برادران و خواهران فلســطینی است. ممانعت از وقوع فاجعه ای 

جدید در حق ملت فلسطین یک ضرورت تام و آنی است«.
وی با بیان اینکه »برخورد ما با رژیم نامشروع صهیونیستی باید قاطع و 
مؤثر باشد«، افزود: »در سایه یکپارچگی جهان اسلام، کاخ سفید و این 
رژیم را باید به توقف جنگ و نســل کشی و بازگشایی مسیرهای ارسال 

کمک های بشردوستانه به فلسطینیان در غزه وادار ساخت«.
امیرعبداللهیان خواســتار تصویب قطعنامه ای کارآمد و انجام اقدامات 
مؤثر توســط ســازمان همکاری اســلامی در جهت توقف قتل عام در 
غزه شــد و گفت: »بی تردید این دوره با همه مصایبش بر ملت مظلوم 
فلسطین خواهد گذشت اما چگونگی نقش آفرینی تک تک کشورها به 
 ویژه ما دولت های اسلامی در برخورد با این بحران و نسل کشی آشکار، 
در این نبرد نابرابر بین مظلوم و ظالم و در حمایت از مظلوم و استیفای 
حقوق آن، در تاریخ ثبت خواهد شــد. وزیر خارجه ایران در ادامه گفت: 
»در برهــه کنونی آنچه می تواند به نحــو مؤثرتری به مهار رژیم جعلی 
اســرائیل بیانجامد، اقدام قاطعانه و عملی کشورهای اسلامی در اعمال 
فشار به صهیونیســت ها از جمله انجام اقدامات تحریمی بازدارنده و در 
مورد آن دســته که هنوز با رژیم مزبور در تعامل هســتند، قطع روابط 
دیپلماتیک، اقتصادی و تجاری و اخراج سفرای رژیم مزبور و فراخوانی 

سفرای خویش در فلسطین اشغالی است«.
امیرعبداللهیان با بیان اینکه »اکنون به روشنی مشخص شده که یکی از 
اهداف خطرناک صهیونیست ها ایجاد شرایط فروپاشی اجتماعی و مدنی 
در غزه و از میان بردن همه آثار حیات و هویت فلسطینی در این منطقه 
و راندن ساکنان غزه و کرانه باختری به کشورهای مجاور است«، افزود: 
»در همین راستا، باید به تلاش های مزّورانه و با توجیه ظاهری »انتقال 
داوطلبانه« فلسطینیان و نظایر آن پایان داد. باید کاملًا هوشیار بود زیرا 
ایــن، عملًا روش دیگری برای کوچاندن اجباری ســاکنان غزه و کرانه 

غربی به کشورهای عربی مجاور است«.

وزیر امور اقتصادی و دارایی اظهار کرد:
 فقط ۷ استان نرخ بیکاری دو رقمی 

دارند
صدا و سیما- سید احسان خاندوزی، وزیر امور اقتصادی 
و دارایی گفت: فقط 7 استان کشور نرخ بیکاری دو رقمی 
دارند و بقیه استان ها درصد بیکاریشان تک رقمی است.

وی گفت: آمار  نرخ بیکاری حاصل رشــد اقتصادی است 
که باعث شــده حتی در برخی استان ها ما شاهد کمبود 
در تأمین نیروی کار باشیم. وزیر امور اقتصادی و دارایی 
ادامــه داد: نرخ تورم از ۵۵ درصد به 3۵ درصد رســیده 
اســت اگرچه همین عدد هم بالاست و باید کاهش پیدا 
کند. وزیر اقتصاد گفــت: تاکنون ۱۱ و نیم میلیارد دلار 
ســرمایه گذاری مســتقیم خارجی معتبر صورت گرفته 
است که کشور های روسیه، امارات و چین در این زمینه 
رتبه برتر را دارند. این درحالیســت کــه در دهه 9۰ با 
مشکل سرمایه گذاری خارجی و از سوی دیگر تورم های 
ســنگین و رشــد اقتصادی یک یا دو درصد و گاهی هم 

منفی مواجه بودیم.

رئیس سازمان مدیریت بحران:
نهادهای بین المللی در بحران ها برای 

کمک به ایران رفتاری دوگانه دارند
ایرنا- محمدحسن نامی، رئیس سازمان مدیریت بحران 
درباره کمک هــای نهادهای بین المللی به حوزه مدیریت 
بحران و حمایت از مناطق بحران زده، گفت: در چند سال 
اخیر هیچ کمکی به ما نشده و رفتار نهادهای بین المللی 

نسبت به مردم ایران دوگانه بوده است.
وی با اشاره به جلســات مکرر با نمایندگان سازمان های 
بین المللی اظهار داشت: با وجود اینکه کشور ما از لحاظ 
طبیعی از نقاط بحران خیز جهان محســوب می شود اما 
هنوز هیچ کمکی از ســوی نهادهای بیــن المللی به ما 
نشــده اســت. وی افزود: عملکرد این ســازمان ها تحت 
تاثیر نظام ســلطه قرار دارد و ادعاهای آنان با رفتارشان 
همخوانــی ندارد. رئیس ســازمان مدیریت بحران تأکید 
کرد: سازمان ها و نهادهای بین المللی همانند کشورهای 
غربی رفتــاری دوگانه دارند و در عمل همه شــعارهای 
خــود را نادیده می گیرند و بــه آن عمل نمی کنند. نامی 
با بیان اینکه در ســال های اخیر و دهه های گذشته ایران 
بــا بحران های متعددی همچون زلزله، ســیل، طوفان و 
خشکســالی دســت و پنجه نرم کرده اســت، گفت: از 
چندین دهه گذشــته به این طرف رفته رفته کمک های 
بین المللی در حوزه بحران کاهش یافته و اکنون به صفر 
رسیده اســت. به گفته او، شــروط نهادهای بین المللی 
برای کمک به مناطق بحــران زده و بحران زا با توجه به 
تجربه نیت های پشــت پرده آنها مورد پذیرش ما نیست، 
زیرا آنها تأکید بر ارتباط مســتقیم با خود مردم مناطق 
بحران زده دارند که در گذشــته نیز با چنین شــروطی، 
اهــداف دیگــری را دنبال کردند و از ایــن بابت کارنامه 
مطلوبی ندارند. رئیس ســازمان مدیریــت بحران اظهار 
داشــت: در نظام جمهوری اســلامی نهادهای متعددی 
برای محرومیت زدایی، مدیریت بحران و کمک به مناطق 
بحــران زده وجود دارد و نهادهای بین المللی می توانند از 
طریق این ســازو کارهای داخلی کشــور ادعای خود را 

جامعه عمل بپوشانند.

وزیر خارجه جمهوری اسلامی ایران: 

امید بستن به آمریکا برای ممانعت از نسل کشی در غزه توهم است

رئیس قوه قضاییه: 

دستگاه ها در کاهش تصادفات جاده ای به وظایف قانونی خود عمل نکردند

رهبر انقلاب پس از کاشت سه اصله نهال در 
روز درختکاری با اشاره با انتخابات 11 اسفند:

حضور در 
انتخابات جهاد 

ملت ایران
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حضرت آیــت ا... خامنه ای رهبر معظم انقلاب 
اســلامی بعد از کاشــت ۳ اصلــه درخت که 
همزمــان بــا روز درختکاری انجام شــد، از 
حضور ملت ایران در پــای صندوق های رأی 
در ۱۱ اسفند تشــکر کردند و گفتند: حضور 
ملت ایران در انتخابات انجام وظیفه اجتماعی 
و تمدنــی و یک جهــاد بود. رهبــر انقلاب 
اســلامی افزودند: دشــمنان حدود یکســال 
بــا تبلیغات خود تلاش کردند تــا مردم را از 
حضور در انتخابات منصرف کنند و انتخابات 
از رونــق بیفتد؛ اما مردم بــا حرکت بزرگ و 
حماســه آمیز خود در ۱۱ اسفند، به مواجهه 
با تلاش دشمنان رفتند، بنابراین این حرکت 

یک جهاد بود.
حضرت آیت ا... خامنه ای از دســت اندرکاران 
انتخابات اعم از مســئولین برگزاری، تبلیغات 

و حفظ امنیت نیز تشکر و قدردانی کردند.

  کسانی که توانایی امداد به سیل سیستان را 
دارند، برای کمک رسانی وارد شوند

رهبر انقلاب اسلامی همچنین با اشاره به وقوع 
سیل در بخش های جنوبی استان سیستان و 
بلوچســتان و خسارت های وارد شده به مردم 
تأکید کردنــد: کمک هــا و امدادهایی که از 
طرف بخش هــای دولتی و غیردولتی در حال 
انجام است، باید ادامه پیدا کند و کسانی هم 
کــه توانایی ورود به امــداد و کمک را دارند، 

برای کمک رسانی وارد شوند.
پرسود    کاشت درخت یک سرمایه گذاری 

است
حضرت آیت ا... خامنه ای در ســخنان خود با 
اشــاره به روز درختکاری، کاشــت درخت را 
یک ســرمایه گذاری باصرفه و پرسود خواندند 
و افزودنــد: درخــت دارای ثمــرات زیــادی 
همچــون افزایش اکســیژن هــوا و مقابله با 

آلاینده ها اســت، بنابراین یک سرمایه گذاری 
پرســود است به خصوص در شــرایط زندگی 

 ماشینی امروز که متأسفانه آلاینده ها افزایش 
پیدا کرده اند.

  کاشــت درخت زیتون برای همبستگی با 
مردم مظلوم و البته بسیار مقاوم فلسطین

ایشــان اهتمام اســلام را بر ارتباط انسان با 
طبیعت و همچنین مراقبت از طبیعت یادآور 
شــدند و با اشاره به غرس ســه اصله درخت 
برای نشان دادن اهتمام بیشتر به درختکاری، 
از جمله کاشــت یک درخــت زیتون گفتند: 
بــرای اعلام همبســتگی و همدلــی با مردم 
مظلوم و البته بســیار مقاوم فلســطین، یکی 
از درخت هایی که کاشــته شد، درخت زیتون 
بود و ایــن اقدام نمادین در واقــع برای ابراز 
سلام به آنها بود و اینکه بگوییم همواره حتی 
در کاشــت درخت نیز به یاد مردم فلسطین 
هســتیم. رهبر انقلاب اسلامی علاوه برکاشت 
نهال زیتون، یک اصله نهال »ســرو لاوسون« 
و یک اصله نهال »انَجیلــی« را که در داخل 

تولید شده اند، غرس کردند.

رهبرانقلابپسازکاشتسهاصلهنهالدرروزدرختکاریبااشارهباانتخابات11اسفند:

حضور در انتخابات جهاد ملت ایران
معاونسیاسیوزیرامورخارجه:

مدعیان حقوق بشر تا کی در مقابل جنایات در فلسطین 
سکوت خواهند کرد؟

ایرنا- هشتمین نشست مشورتی سیاسی میان جمهوری اسلامی ایران و جمهوری 
سوسیالیستی ویتنام به ریاست علی باقری، معاون سیاسی وزیر امور خارجه و خانم 

نگوین مین هانگ معاون سیاسی وزارت امور خارجه ویتنام در تهران برگزار شد.
در این نشست که پس از هشت سال برگزار شد، موضوعات مختلف روابط دو جانبه 
در زمینه های سیاســی، اقتصادی، فرهنگی، گردشگری، علمی و همچنین مسائل 

منطقه ای و بین المللی مورد بحث و تبادل نظر قرار گرفت.
معاون سیاسی وزیر امور خارجه با بیان این نکته که دو کشور ایران و ویتنام به عنوان 
دو بازیگر در شــرق و غرب آســیا، زمینه ها و ظرفیت های خوبی جهت ارتقایسطح 
همکاری هــا به ویژه در حوزه اقتصادی دارند، گفت: با توجه به پیشــرفت هایی که 
ایران در حوزه فناوری کسب کرده است، امکان توسعه همکاری ها با ویتنام در این 

زمینه وجود دارد.
معاون وزیر خارجه کشــورمان همچنین ضمن اشــاره به سفر اخیر رئیس مجلس 
ویتنام به تهران یادآور شــد: ارتباط و تبادل نظر مســتقیم میان مقامات کشــور 

می تواند موجبات توسعه روابط در حوزه های مختلف و متنوع را فراهم کند.
باقری ضمن طرح مواضع و دیدگاه های جمهوری اسلامی ایران در خصوص مسائل 
مختلــف منطقه ای و بین المللی مورد علاقه طرفین، بــر لزوم توقف جنایات رژیم 

اشغالگر در فلسطین تأکید کرد. 
وی همچنین خاطرنشان کرد: ایران و ویتنام و همچنین تمامی دولت ها و ملت هایی 
که به ارزش های انسانی پایبندند باید تمام تلاش خود را برای توقف این نسل کشی 
که با حمایت آمریکا انجام می شود، به کار بندند. مشخص نیست که مدعیان حقوق 
بشر تا کی در مقابل جنایات ارتکابی در فلسطین که آخرینش مرگ کودکان بر اثر 

گرسنگی است، سکوت اختیار خواهند کرد. 
معاون وزیر خارجه ویتنام نیز در این دیدار ضمن تشــکر و قدردانی از برنامه های 
تنظیم شــده در ســفرش به ایران، هدف از ســفرش به تهران را رایزنی با مقامات 
ایران به عنوان یک کشور مهم و اثرگذار در غرب آسیا و همچنین مذاکره پیرامون 
راهکار های گسترش روابط دو کشور خواند و افزود: با عنایت به ظرفیت قابل توجه 
بازار های دو کشــور، آمادگــی داریم با حذف موانع و مشــکلات موجود به ارتقا و 

گسترش روابط دوجانبه به ویژه در حوزه های اقتصادی و تجاری اهتمام ورزیم.
نگوین مین هانگ همچنین ضمن اســتقبال از پیشــنهاد همتای ایرانی در مورد 
برگــزاری دور جدید کمیســیون مشــترک اقتصــادی در ماه های آتــی و تبادل 
هیئت های عالی رتبه سیاســی، اعلام داشــت که ویتنام آمادگی دارد در حوزه های 

مختلف بین المللی نیز همکاری متقابل خود با ایران را توسعه دهد.

رئیسمجلس:
 مشارکت مردم در انتخابات 

برآمده از وطن  دوستی و آگاهی سیاسی بود
ایسنا- محمدباقــر قالیباف، رئیس مجلس شورای اسلامی در جلسه علنی مجلس 
در نطق پیش از دســتور خود با اشــاره به حضور پرشــور مردم در انتخابات ۱۱ 
اســفندماه گفت: از جایــگاه خانه ملت، از نقش آفرینی یکایــک هموطنان و همه 
دســت اندرکاران انتخابات دوازدهمین دوره مجلس شورای اسلامی تقدیر و تشکر 
می کنم. از مجریان و ناظران به خصوص نیروهای امنیتی و نظامی تشــکر می کنم 

که با هوشمندی و درایت امنیت انتخابات را در سراسر کشور تأمین کرده اند.
رئیس مجلس شــورای اسلامی تأکید کرد: انتخابات شــکوهمند مجلس در میانه 
تحریــم داخلی و خارجی چنان با نقش آفرینی مردم برگزار شــد که همه ما را به 
طور مضاعف متوجه مســئولیت های خود کرد. این مشارکت با وجود طراحی های 
گوناگون دشمنان حقیقتاً برآمده از وطن دوستی و علاقه به امنیت کشور و آگاهی 
سیاسی بود. امیدوارم مردم با حضور پرشور در مرحله دوم انتخابات مجلس شورای 
اســلامی در حوزه های انتخابیه اعلام شده، مجاهدت خود را با شایستگی و شکوه 

تکمیل کنند.
باید صندوق رأی کارایی خود را در کارآمدسازی حکمرانی نشان دهد

قالیباف بیان کرد: آنهایی که از حق رأی خود اســتفاده کردند، مأجورند؛ البته ما 
درباره هموطنانی که به هر دلیل در این انتخابات مشارکت نداشتند نیز مسئولیم. 
نمایندگان منتخب تنها وکیل افرادی که به آنها رأی داده و یا در انتخابات شرکت 
کردند، نیســتند. باید نمایندگان منتخب خود را وکیل و خادم تمام مردم بدانند و 
در راســتای تأمین خیر عمومی تصمیم گیری کنند و صرفاً در جلب رضایت حلقه 

طرفداران خود محصور نماند.
رئیس مجلس شــورای اسلامی ادامه داد: امیدوارم ثمره فعالیت ما مسئولان بتواند 
رضایت اقشــار مختلف مردم را چنان جلب کند که به ســیر صعودی مشارکت در 
انتخابات آینده منجر شــود. برای این کار باید از هر چه به احیای امر ملی آســیب 

می زند، پرهیز کنیم و خیر عمومی را در دستورکار قرار دهیم.
وی گفــت: مــا به خوبــی می دانیم اگــر وضع اقتصادی کشــور رونق داشــت و 
بداخلاقی های سیاســی نبود، نرخ مشــارکت در انتخابات متفاوت می شد. مردم با 
صندوق رأی قهر نیســتند، اما انتظار کارآمدی بیشتر دارند؛ پس باید صندوق رأی 

کارایی و گره گشایی روزافزون خود را در کارآمدسازی حکمرانی نشان دهد.
هرگونه اختلاف افکنی، حاشیه روی و دوقطبی سازی قابل قبول نیست

رئیس مجلس شورای اســلامی ادامه داد: نفس حضور و اصل مشارکت این تعداد 
مــردم در انتخابات نشــان از پایبندی به چارچوب های نظــام و نگاه به صندوق و 
به مثابه کوتاه ترین و بهترین راه برای حل مشــکلات اســت؛ با توجه به تقســیم 
کاری که برای تمرکز بر مســائل واقعی با قوه مجریه داریم، هرگونه اختلاف افکنی، 
حاشیه روی و دوقطبی ســازی قابل قبول نیست چون علاوه بر مسئولیت وجدانی 
و شــرعی، نارضایتی مردم را نیز به دنبال دارد. قالیبــاف تصریح کرد: ما پایه های 
همکاری دولت و مجلس شــورای اســلامی را به نفع مــردم در قالب برنامه هفتم 
توســعه محکم کردیم. در دوره جدید نظارت مؤثری بر اجرای برنامه هفتم توسعه 
خواهیم داشت تا حقوق عامه احیا شود و کارآمدی دستگاه حکمرانی افزایش یابد. 
رئیس مجلس شــورای اســلامی خطاب به نمایندگان اظهار کرد: از همکارانی که 
در مجلس دوازدهم توفیق همراهی آنها را نداریم، برای همه زحمات شــان در دوره 
یازدهم تشکر می کنم؛ همچنین به برادران و خواهران ارجمندم که در دوره جدید 
به ترکیب مجلس شــورای اســلامی می پیوندند، تبریک می گویم و ورود آنها را به 
کارزار همگرایی برای کارآمدی خوشــامد می گویم. وی گفت: نه در درون مجلس 
شــورای اســلامی و نه در همکاری با سایر قوا ما دســتورکار دیگری جز افزایش 
کارآمــدی نداریم بعد تقنینی و نظارتی مجلس شــورای اســلامی در خدمت این 
هــدف خواهد ماند. قالیباف در پایان بیان کرد: ما با رهبر فرزانه و بزرگوارمان عهد 

بسته ایم که فرصت ناشی از مشارکت مردم را در مسیر تحول قدر بدانیم.

رئیسستادکلنیروهایمسلح:
تأکیدات رهبر انقلاب بر کتاب خوانی مسیر روشنی را

 ترسیم کرده است
سرلشکر پاسدار محمد باقری، رئیس ستادکل نیرو های مسلح در پیامی به بیست و 
یکمین دوره جایزه ملی انتخاب بهترین کتاب دفاع مقدس اظهار داشت: کتاب یکی 
از زیباترین و مهم ترین جلوه های فرهنگ بشــری و وسیله انتقال علوم و معارف به 
جامعه انسانی است. شکوه این ارزش در تابش آیات نورانی قرآن کریم متجلی شده 
است که خداوند متعال به قلم و حرمتش سوگند یاد کرده و معجزه جاوید آخرین 

سفیر سعادت بشری را کتاب قرار داده است.
وی در ایــن پیام افزود: تأکیدات پیوســته مقام معظم رهبــری )مدظله العالی( بر 
کتاب خوانــی و تشــبیه فرهنگ به فضایــی که در آن تنفس می کنیم، مســیری 
روشــن را فراروی همگان ترسیم کرده که امید اســت با تلاش و همت جهادی و 
همیاری همه متولیان فرهنگی، روزبه روز شــاهد رشد و فراگیری فضیلت نوشتن و 

کتاب خوانی به عنوان یک فرهنگ ماندگار و میراث ملی باشیم.
رئیس ستادکل نیرو های مسلح عنوان کرد: در گام دوم انقلاب اسلامی جهان سلطه 
و زیاده خواه، با اســتفاده از رسانه های نوین به جنگ تمام عیار ترکیبی و شناختی 

با جبهه مقاومت به ویژه با ملت خداجوی ایران برخاسته است.
سرلشــکر باقری تصریح کرد: با توجه به ظرفیت ها و قابلیت های تخصصی و علمی 
صاحبان اندیشــه و ذوق و قلم، بر ایشــان فرض است با تلاش مضاعف در راستای 
تبیین، تفســیر و توصیف هوشمندانه و خردورزانه فرهنگ و ارزش های والای دفاع 
مقدس و مقاومت برای جامعه تشــنه حقیقت، به صیانت و پاسداری از آن گنجینه 

تمام ناشدنی پرداخته تا از گزند آفات دروغ و تحریف مصون بماند.

ایرنا- آیت ا... ســید ابراهیم رئیسی، رئیس جمهور در آیین 
روز درختــکاری ضمن غرس یک اصلــه نهال در محوطه 
دفتر ریاست جمهوری، این روز را نماد اهمیت درختکاری، 
صیانت از درختان، ایجاد و حفظ فضای سبز به مسئولان، 
دولت مردان و مردم دانست و تصریح کرد: روز درختکاری 
بهانه ای اســت تا ضرورت توجه به درختکاری و حفاظت از 
درختان و فضای ســبز در راستای ایجاد فضا،  هوا و محیط 
زیســت سالم و در نتیجه فضای پرنشــاط و مفرح زندگی 

برای مردم یادآوری شود.
رئیس جمهور با اشاره به اینکه رهبر معظم انقلاب اسلامی 
سال هاســت شــخصاً ســنت حســنه غرس نهال در روز 
درختــکاری و اهمیــت و ارزش آن را در عمل به همه ما 
یادآوری کرده و آموخته اند، افزود: اهمیت توجه به محیط 
زیست و فضای سبز در آموزه های اسلام نیز به شکل ویژه 

مورد توجه قرار دارد.
  همه بخش ها باید برای اجرای طرح کاشت یک میلیارد 

اصله درخت مسئولانه و جدی اقدام کنند
آیت ا... رئیســی با اشاره به اجرای طرح کمربند سبز تهران 
که از ســوی شهرداری تهران دنبال می شود، اظهار داشت: 
اقدامات خوبی در این زمینه انجام شــده و هکتارها زمین 
به خصوص در شهر تهران که از مشکل آلاینده ها نیز متأثر 
است، درختکاری و تبدیل به فضای سبز شده است. برنامه 
کاشــت یک میلیارد اصله درخت نیز در دولت برنامه ریزی 
و اعلام شــده و اگر چه مســئولیت محوری این موضوع با 
وزارت جهادکشــاورزی است، اما همه بخش ها در کشور و 
اســتان های مختلف باید برای اجرای این طرح مسئولانه و 

جدی اقدام کنند.

  حفاظت از محیط زیست از الزامات توسعه یافتگی است
رئیس جمهور با اشاره به اهمیت موضوع حفاظت از محیط 
زیســت و جلوگیری از تخریب جنگل ها و آلایندگی آب و 
هوا گفــت: توجه به حفاظت از محیط زیســت از الزامات 
توسعه یافتگی اســت و همان گونه که در قانون اساسی ما 
توســعه یافتگی فرع بر حفاظت از محیط زیست قرار داده 
شده، به هیچ وجه نباید اجازه دهیم احداث هیچ کارخانه و 
کارگاهی موجب ایجاد آلایندگی و آسیب به محیط زیست 

و ایجاد خطر و ضرر برای مردم شود. 
آیت ا... رئیســی بــا تأکید بر اینکه سیاســت ها و اقدامات 
حفاظتی از محیط زیســت باید در همــه عرصه های آبی، 
خشــکی و جنگلــی و امثــال آن به دقت رعایت شــود، 
خاطرنشان کرد: امیدوارم همه مسئولان بخش های مختلف 
و مردم با توجه جدی به ضرورت حفاظت از محیط زیست 

اقداماتــی مانند درختکاری و دیگر اقداماتی را که می تواند 
به سلامت فضا و محیط زیست جامعه کمک کند، به طور 

جدی دنبال کنند.

رئیسجمهور:

هیچ کارخانه و کارگاهی نباید موجب آسیب به محیط زیست و خطر برای مردم شود

سخنگویدولت:

۵۰۰ میلیارد تومان تنخواه اولیه به سیستان و بلوچستان اختصاص یافت

تسنیم- سردار غلامرضا جلالی، رئیس سازمان پدافند 
غیرعامــل پیرامون چگونگــی تأمین امنیت ســایبری 
انتخابات اخیر که برای نخســتین بار نیازمند ارتباطات 
ســایبری به ویژه احراز هویت برخط بود، اظهار داشــت: 
تأمیــن امنیــت همه جانبه ســه اتفاق مهــم یعنی 22 
بهمن ماه، جشــن نیمه شــعبان و برگزاری انتخابات در 
بســتری انجام شد که متأثر از حادثه تروریستی و غم بار 
مراسم سالگرد شــهید سلیمانی بود که به شهادت ده ها 
تــن از هم وطنانمان انجامید و این مســئولیت نیرو های 
اطلاعاتی، امنیتی و پدافندی را بسیار سنگین کرده بود.
وی ادامه داد: مجاهدت شبانه روزی و برنامه ریزی دقیق و 
جامع، اقداماتی جهادی و با روحیه ای بسیجی، سبب شد 
شــاهد یک امنیت همه جانبه در این سه رویداد بزرگی 

ملی باشیم که شایسته تقدیر است.
ســردار جلالی تصریح کرد: انتخابــات اخیر در حالی با 
حضور باانگیزه و پرشــور مردم برگزار شــد که شــاهد 
انواع فضاســازی ها و جنگ های رســانه برای دور کردن 
مــردم از صحنه و حضور پــای صندوق های رأی بودیم، 
از ســوی دیگر به این نکته باید توجه داشــته باشیم که 
دشمن تمام تلاش خود را برای اختلال در روند برگزاری 
انتخابات بــه کار گرفته بود که البتــه تمرکز تلاش های 
امنیتی کشــور، یــک انتخابات بســیار آرام و با ضریب 

آرامش بسیار بالا را برای کشور به  ارمغان آورد.
وی توضیح داد: براســاس توافق وزارت کشور و شورای 
نگهبــان، عمدتاً بخش احراز هویت، بیشــتر متمرکز بر 
حــوزه ارتباطات و فضای ســایبر بود کــه با پیش بینی 

لایه های مختلفــی از ارتباط و تمهیدات لازم، این اتفاق 
به بهترین شکل رخ داد و تقریباً شاهد عدم قطع ارتباط 
بودیــم که از ایــن نظر، آزمون خوبــی را در این زمینه 

پشت سر گذاشتیم.
رئیس سازمان پدافند غیرعامل کشور در ادامه به تبیین 
تلاش های صورت گرفته برای برقراری ارتباطات مستمر 
و دائمی در جریان فرآینــد رأی گیری پرداخت و گفت: 
برای نمونه مــا در ضریب برقراری ارتباط، ضریب 99/8 
درصد را دنبال می کردیم که با وجود تهدیدات و بســتر 
پرتلاطمی که وجود داشــت این اقدام ارزشمند، حاصل 
شــد. ســردار جلالی اعلام کرد: در یک ماهه منتهی به 
انتخابات شــاهد نزدیک به 200 حمله از انواع و اقســام 

حملات در حوزه سایبری، از کوچک و بزرگ بودیم.
وی در تشریح شــرایط اخیر حوزه سایبری بیان داشت: 
در این مدت شاهد 4 یا 5 حمله بزرگ بودیم که عزیزان 
ما در بخش امنیتــی وزارت اطلاعات و وزارت ارتباطات 
و پدافند غیرعامل با تقســیم کاری که انجام شــده بود، 
بخش هایی از آن را کنترل و دفع کردند، ســایر حملات 
نیز توسط کار بســیجی که متخصصان وزارت ارتباطات 

انجام دادند به خوبی کنترل و بی اثر شد.
رئیس ســازمان پدافند غیرعامل کشــور عنوان کرد: در 
6 ماه گذشــته دســت کم ۱00 حمله DDoS داشتیم 
که عمدتاً هم خارجی و با هدف قطع خدمات رســانی و 
سرویس دهی به شــهروندان انجام شد که خوشبختانه، 
آمادگی وزارت ارتباطات توانســت پایداری و اســتمرار 

خدمات رسانی در شبکه را حفظ کند.

ایسنا- احمد راستینه، نماینده شهرکرد در مجلس شورای 
اســلامی در تحلیلــی از آرای مــردم در انتخابات مجلس 
شورای اسلامی گفت : رویکرد مردم در سراسر کشور عبور از 
جریان های سیاسی سنتی است مردم به سمت کاندیداهایی 
رفته اند که معمولا گرایش سیاسی سنتی ندارند و سوابق شان 

نشان دهنده ارتباط آنها با توده های مردمی است.
وی با اشاره به نتایج انتخابات در تهران گفت: نتایج انتخابات 
تهــران این حرکت و نگرش را نشــان می دهد لذا باید برای 
مدیریت آینده مجلس شــورای اســلامی فکری کرد. دیگر 
مدیریت آینده مجلس نمی تواند شــیوه ســنتی و گذشته را 
داشته و نیازمند مدیریتی تحول خواه با نگاه دقیق به مسائل و 
 مشکلات جامعه و داشتن اولویت برای حل مسائل جامعه است.

منتخب مجلس دوازدهم گفت: نیازمند نگاه مدیریتی دقیق 
در نظام منــد کردن ســازوکارهای نظارتی مجلس شــورای 
اســلامی برای تحقق خواســته ها و مطالبات واقعی مردم و 

اصلاح ســاختارهای اقتصادی هســتیم. انتخابات نشان داد 
مردم دنبال راهی نو، نگاه تحولی و حرکت به ســمت اصلاح 
نظام مدیریتی مجلس هســتند. بایــد مجلس دوازدهم پیام 

انتخابات را به درستی درک کرده باشد.
راســتینه با اشــاره به برگــزاری مرحلــه دوم انتخابات در 
برخی حوزه  انتخابیــه گفت: کاندیداها در دور دوم انتخابات 
به خصوص در حوزه انتخابیه تهران باید ارتباط بیشــتری با 
توده هــای مردمی برقرار کرده و پیــام انتخابات را به مردم 

منتقل کند و مردم را در مشارکت به خدمت بگیرد.
وی در پایان گفت: آنچه در تهران دیده می شود آن است که 
مردم به طور جدی در انتخابات مشــارکت ندارند، نیاز است 
که کاندیداهــا در دور دوم به بدنه و توده های مردم نزدیک 
شده و با برگزاری جلسات تبیینی پیام انتخابات را به درستی 
منتقل کرده و ظرفیت های نخبگانی برای جهاد تبیین را به 

خدمت بگیرند.

مهــر- حجت الاســلام مجتبــی ذوالنــوری، نایب رئیــس 
مجلس شــورای اســلامی در جلســه علنــی مجلس گفت: 
بــه خانواده های آســیب دیده در حادثه ســیل و سیســتان 
و بلوچســتان تســلیت می گویم. وی اظهار کــرد: از وزرا و 
 مســئولانی که برای رســیدگی به وضعیت ســیل زدگان به 
این اســتان سفر کردند، تشکر می کنم و درخواست دارم تا با 

جدیت بیشتری به افراد آسیب دیده بر اثر سیل کمک رسانی 
کننــد. نایب رئیــس مجلس تصریح کرد: رئیس کمیســیون 
کشــاورزی، آب و منابع طبیعی برای بررســی آســیب های 
وارده به کشاورزان به این منطقه می رود. همچنین از اعضای 
کمیسیون عمران درخواست دارم که با جدیت نسبت به این 

موضوع ورود کنند.

نمایندهشهرکرددرمجلسشورایاسلامی:

 مردم از جریان های سیاسی سنتی عبور کردند
رئیسسازمانپدافندغیرعامل:

دفع ۲۰۰ حمله سایبری در یک ماه منتهی به انتخابات

نایبرئیسمجلس:

کمیسیون عمران به موضوع وقوع سیل در
 سیستان و بلوچستان ورود کند 

ایرنا- علی بهادری جهرمی، ســخنگوی دولت در مقدمه 
نشست خبری خود ضمن تشکر از ملت ایران برای حضور 
در انتخابات گفت: این مسئله بار تکلیف مسئولان را بیشتر 
می کند کســانی که به هر دلیلی شرکت نکردند امیدواریم 
گلایه هایشان منتقل شود و باز هم شاهد حضور آنها باشیم 
از مســئولان اجرایی و مردمی و آمــوزش وپرورش وثبت 
احوال و وزارت کشور و قوه قضاییه و شورای نگهبان تشکر 

ویژه می کنم.
وی ادامــه با اشــاره به تجربــه موفق دولت در توســعه 
زیرســاخت های الکترونیکــی و بهره بــرداری از آنها در 
انتخابات خاطرنشان کرد: برای اولین بار بعد از اصلاح قانون 
انتخابات به صورت تماما الکترونیکی برخی فرآیندهای آن 
انجام شــد در برخی حوزه ها هم ۱00 درصد الکترونیک با 

موفقیت برگزار شد.
  بلافاصله بعد از انتخابات وزیر کشور به استان سیستان و 

بلوچستان سفر کرد
ســخنگوی دولت بیان کرد: در روزهای اخیر حادثه سیل 
در سیســتان و بلوچستان را داشــتیم. با مردم این استان 
همدردی می کنم. کشته ای نداشتیم اما خسارات مالی در 
پی داشــت. بلافاصله بعد از انتخابات وزیر کشــور به این 
اســتان ســفر کرد، وزیر نیرو هم بلافاصله در بازگشت از 
الجزایر به این استان رفت. اختیارات ویژه به استاندار داده 

شده بود و از این اختیارات بهره برداری کرده بود.

بهادری جهرمــی بیان کرد: روز درختکاری اســت و طرح 
کاشــت مردمی یــک میلیارد درخت در 4 ســال را کلید 
زده ایم که تا کنون 250 میلیون نهال تولید شــده و بخش 

زیادی از آنها کاشته شده است.
وی با اشاره به ســفر رئیس جمهور به الجزایر تصریح کرد: 
این هفته رئیس جمهور به الجزایر برای شرکت در اجلاس 
کشورهای صادرکننده گاز و همچنین دیدارهای دوجانبه 
داشــت. سخنگوی دولت بیان کرد: از امروز ستاد سفرهای 
نوروزی با 24 دستگاه آغاز به کار کرد که با محوریت وزارت 
گردشــگری است، در همین راســتا یکی از مصوبات اخیر 
دولت اعطای مجوز به وزات راه برای استفاده از روش های 
مختلف تامین مالی بانکی و حتی غیر نقدی برای بهسازی 
و نوسازی جاده ها بود و پیش از آغاز سفرهای نوروزی این 

فرآیند نوسازی آغاز شده است.
  ۵۰۰ میلیارد تومان تنخواه اولیه به سیستان و بلوچستان 

اختصاص یافت
بهادری جهرمی در پاســخ به ایرنا پیرامون اقدامات دولت 
برای ســیل زدگان سیستان و بلوچســتان بیان کرد: وزیر 
کشــور بعد از سیلاب بلافاصله به سیســتان و بلوچستان 
رفــت 500 میلیارد تومان نیز دولت به عنوان تنخواه اولیه 
برای جبران بخشی از خســارات به استان اختصاص داده 
که پرداخت این مبلغ آغاز شــده رئیس جمهور هم در این 
زمینه دستورات لازم را صادر کرده، نهادهای انقلابی وزارت 
راه وزارت بهداشــت نیروهای مســلح و ســایر دستگاه ها 

امدادرسانی را آغاز کرده اند. 
  مشکل برق ۶۴ روستا حل شد

وی در همین راستا ادامه داد: 64 روستا مشکل قطعی برق 
در اثر ســیل داشتند که همه این 64 روستا برق آنها وصل 
شد. بخشی از مشکل آبرسانی روستاها هم برطرف شده و 
ادامه دارد هزار خانوار در چادرها اســکان یافتند. راهداری 
هم در حال بازگشایی بخشی از محورهای بازگشایی نشده 
اســت که تنها ۱0 محور مســدود باقی مانده است، اقلام 

خوراکی در اختیار سیل زدگان قرار گرفته است. 

  کاهش ۱۷ درصدی نرخ رشد نقدینگی
ســخنگوی دولت با اشاره به کاهش رشــد نقدینگی بیان 
کرد: هدف گذاری امسال کاهش نرخ رشد نقدینگی به 25 
درصد بود آخرین آمــار بانک مرکزی هم این نرخ را 25/4 
درصد اعلام کرده که نشــان دهنده اثرگذار بودن اقدامات 

دولت و کاهش ۱۷ درصدی نرخ رشد نقدینگی دارد.
  نرخ تورم نقطه به نقطه بهمن ماه به ۳۵ درصد کاهش 

یافت
بهادری جهرمی خاطرنشــان کرد: نرخ تورم نقطه به نقطه 
بهمن مــاه به ۳5 درصد کاهش یافتــه که کاهش حدوداً 
25 درصــدی از ابتدای دولــت دارد، اثــر آن در کاهش 
تورم ســالانه هم دیده خواهد شــد.وی تصریــح کرد: در 
حوزه تأمین و تخصیص ارز هم آمار گمرک نشــان دهنده 
رکوردشــکنی تخصیص ارز و شکسته شدن رکورد تجارت 
خارجی اســت. افزایش حجم تجارت خارجی و درآمدهای 
ارزی و تخصیص ارز را داشــته ایم تخصیص ارز به ســمت 
مــواد اولیه تولید بود در پاییز بالای 20 درصد نرخ رشــد 
اقتصادی داشتیم در فصول مختلف به ۷ درصد هم رسید، 
نرخ های رشــد اقتصادی در اکثر فصــول بالای ۳ و نیم تا 
4 درصد بود. در بخش مســکن امســال موفق شدیم وارد 
رشــد مثبت شــویم در نفت و گاز هم رکودزنی کردیم در 
برخی حوزه ها هم مانند کشــاورزی خشکسالی اجازه نداد 
به اهداف برســیم با این حــال افزایش ۱22 درصدی نرخ 

خرید تضمینی گندم از ابتدای این دولت را شاهد بودیم.
  افزایش حقوق کارگران با شــورای عالی کار است نه 

دولت
ســخنگوی دولت با بیان اینکه افزایش حقوق کارگران در 
شورای عالی کار مشخص می شود، بیان کرد: یک سوم این 
شورا نمایندگان دولت هستند نگاه آنها جبران هزینه های 
قشــر کارگر اســت و در عین حال توانایی رشــد تولید و 
اشــتغال زایی کارفرما هم باید ایجاد شود، یعنی هم جبران 
هزینــه تورمی برای کارگران باشــد و در عین حال عاملی 
برای رشــد تورم نباشد امیدواریم برای سال آینده تصمیم 

مناسبی بابت افزایش حقوق کارگران داشته باشیم.
ســخنگوی دولت درباره مشــارکت در انتخابات و تشکیل 
مجلس آتی بیان کرد: با توجه به حجم بســیار گســترده 
تخریبی که می شد و هزینه هایی که برای کاهش مشارکت 
شــد، مردم نه بزرگ به آنها نشان دادند، در چارچوب خط 
مشــی چهارگانه رهبر انقلاب، سلامت انتخابات رقم خورد 
و شکایت خاصی مطرح نشد، زیرساخت های الکترونیکی را 
هم دولت فراهم کرده بود و تلاش کرد مردم را به شــرکت 
ترغیب کنــد. در زمینه رقابت هم 52 نامــزد به ازای هر 
کرســی وجود داشت و از ســلایق مختلف بود آنهایی که 
شرکت نکردند به ایران علاقه دارند؛ ولی تصمیم گرفتند به 
هر دلیل شرکت نکنند و امیدواریم شاهد مشارکت آنها در 
انتخابات های بعدی باشیم. همه مجالس متکی به انتخابات 
اختیارات کافی را در اختیار دارند نگاه دولت هم همکاری 
و تعامل برای سرعت بخشی به حل مسائل مردم است؛ در 
این مجلس هم مردم از گزینه های مختلف انتخاب کردند 
دولــت هم با مجلــس همکاری خواهد کــرد و امیدواریم 
مجلــس با نگاه به واقعیت ها در خصــوص بودجه و قانون 

برنامه، به اولویت های مردم بپردازد.
بهادری خاطرنشان کرد: دولت در حوزه انرژی دنبال ثبات 

و توسعه و افزایش همه جانبه همکاری با همه شرکاست.
  نگاه اصلی دولت تشکیل وزارت بازرگانی است

وی درباره کنترل قیمت ها گفت: در بخش نظارت بر بازار، 
نگاه اصلی دولت تشــکیل وزارت بازرگانی اســت که هنوز 
در مجلس به تتیجه نرســیده در دولت همه صلاحیت های 
بازرســی در اختیار قائم مقــام وزارت صمت قرار گرفت تا 
امکان کنترل مؤثر بازار داشــته باشــد، سازمان حمایت و 
ســایر نهادهای تابعه جهاد و همچنین مقامات استانی هم 
در ایــن فرآیند نظارت دارند، طرح کالابرگ الکترونیکی با 
استقبال خوبی مواجه شده است بیش از 80 درصد از افراد 
مشمول از این طرح اســتقبال کرده اند و رضایت عمومی 
در پی داشــت و تا ۳ ماه ادامه دارد، این طرح در تعطیلات 

نوروز هم پابرجا خواهد بود. 



فرشید قاســمی، مدیرکل آموزش وپرورش فارس در 
همایش یک روزه کارشناســان روابط عمومی ادارات 
آموزش و پرورش سراســر اســتان اظهار کرد: روابط 
عمومی ها چشــم و چراغ ادارات آمــوزش و پرورش 

استان هستند و اطلاعات را به لحظه ارائه می کنند.
وی افزود: خلاقیت در کار اطلاع رســانی به جذابیت 
کار در روابط عمومی کمک می کند؛ لذا خوشــبختانه 

ما شاهد این خلاقیت ها هستیم.
قاسمی با اشــاره به اهمیت روایت اول، تصریح کرد: 
روایت پژوهی در امر خبر رســانی در دستور کار باشد و 
یکی از نیاز های کارشناســان روابط عمومی توجه به 

مشتری مداری است.
وی ادامه داد: بیســت ســال پیش ســواد رسانه ای 
مهم ترین نیاز ما بود شاید خوب متوجه نبودیم و غافل 
شده و آســیب دیدیم لذا امروز باید نیازهای آینده را 

احصا کنیم تا دیگر غافلگیر نشویم.
مدیرکل آموزش و پرورش فارس، خاطرنشــان کرد: 
اگر برنامه های خوبی در آموزش و پرورش انجام شود 
اما بــه خوبی انعکاس پیدا نکنــد، نمودی در جامعه 

نخواهد داشت.
قاسمی ادامه داد: تعامل و بهره مندی از ظرفیت سایر 
دستگاه ها در امر پوشش رسانه ای برنامه ها در آموزش 

و پرورش مورد تأکید است.
وی اضافه کــرد: روابط عمومی ها ضروری اســت در 

حفظ حرمت حوزه کاری خود تلاش کنند تا شــأن و 
منزلت این نهاد مهم از سوی سایر حوزه ها حفظ شود.

  روابط عمومی ها حداکثر بهره مندی را از فرصت ها 
داشته باشند

حجت الاسلام ســروش زارع گندم، مســئول اتحادیه 
انجمن هــای اســلامی دانش آموزان اســتان فارس، 
گفت: ضروری اســت، روابط عمومی ها با برنامه ریزی 
و خلاقیت به تمدن ســازی اســلامی و فراهم شدن 

زمینه های ظهور در جامعه کمک کنند.
زارع گندم اظهار کرد: تشــکل اتحادیــه انجمن های 
اسلامی در شهرستان ها با تعامل بیشتر با این اتحادیه 
در مرکز اســتان فعالیت پررنگ تــری را در مدارس 

داشته باشند.
مســئول اتحادیه انجمن های اســلامی دانش آموزان 
اســتان فارس افزود: بر اســاس منویات رهبر معظم 
انقــلاب، روابــط عمومی ها تــلاش کننــد حداکثر 
بهره مندی را از فرصت ها داشــته باشــند. زارع گندم 
تصریح کــرد: در نظام جمهوری اســلامی ایران، هر 
کســی در مسیر نظام حرکت کند خداوند برکات این 

کار ارزشمند را در زندگی فرد قرار می دهد.
وی اضافه کرد: در بیانیه گام دوم انقلاب مردم به ویژه 

جوانان مورد خطاب قرار گرفتند.
مســئول اتحادیه انجمن های اســلامی دانش آموزان 
اســتان فارس افــزود: رهبر معظم انقلاب در ســال 

نود و هشــت در دیدار دانشــجویان فرمودند؛ کسی 
کــه می خواهد وارد بیانیه گام دوم شــود باید دارای 
خصوصیاتی باشــند، بنابراین در حیطه رسانه روابط 
عمومی ها باید با ذهنی فعــال وزبانی گویا در فضای 

مجازی فعال باشند.
زارع گندم خاطرنشــان کرد: در راستای تحقق بیانیه 
گام دوم انقلاب باید زمینه ایجاد تمدن اسلامی را در 

جامعه فراهم کنند.
وی ادامــه داد: ضروری اســت، روابــط عمومی ها با 
برنامه ریزی و خلاقیت به تمدن سازی اسلامی و فراهم 

شدن زمینه های ظهور در جامعه کمک کنند.
 ویکردهای نوین خبری در دستورکار قرار دارد

حمیدرضــا شــعبانی، رئیــس اداره اطلاع رســانی و 
روابــط عمومی آموزش و پرورش فــارس نیز در این 
گردهمایی بــا تجلیل از تلاش روابــط عمومی ها در 
حماسه حضور در انتخابات ۱۱ اسفندماه، اظهار کرد: 
نماد فعالیت های یک مجموعه در روابط عمومی های 

هر مجموعه متبلور است.
شعبانی با تشریح سیاســت های  خبری افزود: روایت 
مدرســه از جمله رویکردهای نوین خبری اســت که 
اخیراً در دســتورکار قــرار دارد لذا پوشــش خبری 
جلوه هــای معلمــی و دانش آمــوزی در مناطــق و 

شهرستان ها مورد تأکید است.
شــعبانی تصریح کرد: کارشــناس روابط عمومی باید 

همــواره اطلاعات خــود را به روز کنــد و در جریان 
همه رویدادهای حوزه آموزش و پرورش باشــد. وی 
ادامــه داد: ایجاد امید در جامعه در قالب رویکرد های 
 مثبت خبری لازمــه کار در روابط عمومی آموزش و

پرورش است.
رئیس اداره اطلاع رســانی و روابط عمومی آموزش و 
پرورش فارس خاطرنشــان کرد: خلاقیت، لازمه کار 
در روابط عمومی هاست لذا برنامه هایی که در مدارس 
اســتان در حال انجام است با نگاهی نو منعکس شود. 
وی اضافــه کرد: روابط عمومی ها نه تنها نباید منفعل 
باشــند بلکه باید فراکنشی عمل کنند و حرف اول را 

در رسانه بزنند.
شعبانی بر شبکه ســازی در امر اطلاع رسانی تأکید و 
عنوان کرد: اگــر از رویدادهای پیرامون خود به موقع 

روایت نکنیم دیگران برای ما روایتگری می کنند.

معاون اجرایی سازمان مدیریت پسماند شهرداری شیراز:
 در استقبال از بهار قرآن و بهار طبیعت طرح پاک سازی 

محله به محله به صورت ویژه انجام می شود

صمد پناهیان، معاون اجرایی ســازمان مدیریت پســماند شــهرداری شیراز 
از طرح پاک ســازی محله به محله در شــهر شــیراز از ابتدای اسفند ماه و با 
همکاری یاوران شــورای اســلامی در محلات خبر داد.پناهیان با بیان اینکه 
اقدامات ذکر شــده با هدف پاک ســازی و نظافت محلات و اســتقبال از ماه 
مبارک رمضان و نوروز در حال انجام اســت افزود: هرســاله این وظیفه مهم 
بر دوش پاکبانان خدوم شــهر شیراز اســت و این عزیزان تلاش خود را برای 
پاکیزگی و نظافت محلات به گونه ای که شایســته شــهر شیراز باشد به کار 
می گیرند. به گفته معاون اجرایی ســازمان مدیریت پسماند شهرداری شیراز، 
نظافت و پاک سازی محلات شامل رفت و روب و شست وشوی جداول و معابر، 
جمع آوری لاستیک ها و نخاله های ساختمانی پراکنده و پاک سازی زمین های 
باز با استفاده از ماشین آلات خدمات شهری از جمله ۱6 دستگاه خودرو حمل 
پســماند، ۱6 دستگاه خودرو حمل مواد قابل بازیافت، ۱6 دستگاه تانکر و ۱6 
دستگاه خودرو روباز جهت جمع آوری و بارگیری لاستیک و سرشاخه در حال 
انجام اســت. پناهیان اظهارکرد : علاوه بر پاک سازی محلات مناطق یازده گانه 
شــیراز، شست وشــو و نظافت معابر اصلی شــهر، المان های شهری، پل های 
هوایی، تابلو و زیرگذرها، رودخانه های شــیراز، حاشیه کمربندی ها، حدفاصل 

۱0 کیلومتری ورودی و خروجی های شهر به صورت ویژه انجام می شود.

مدیرعامل آبفا شیراز: 
مطالعات طراحی شبکه و تصفیه خانه فاضلاب

 داریون انجام شده است

بهمن بهروزی، مدیرعامل آبفا شــیراز گفت: مطالعات طراحی خطوط انتقال 
و شــبکه جمع آوری در شهرســتان داریون به طــول ۵0 کیلومتر و احداث 
تصفیه خانه این شهرســتان با ظرفیت ۹000 متر مکعب در شــبانه روز انجام 
شده اســت.  بهروزی افزود: برای خطوط انتقال و شبکه جمع آوری و احداث 
تصفیه خانه اعتباری به میزان ۴۹60 میلیارد ریال نیاز اســت. وی در ادامه به 
احداث مســکن ملی در شهرستان داریون اشاره کرد و ابراز داشت: با توجه به 
پیش بینی اولیه جهت احداث مسکن ملی در این شهرستان، تأمین اعتبار لازم 
جهت احداث تأسیسات فاضلاب و همچنین اختصاص زمین به میزان حداقل 

۳ هکتار نیاز می باشد.

مراسم اختتامیه اولین جشنواره عکس »ماه منیر« شیراز
 برگزار  شد

 
حرم مطهر حضرت ســید علاءالدین حســین )ع( میزبان نخستین جشنواره 
عکس آیینی با موضوع »ماه منیر شــیراز« بود و این مراسم با حضور عکاسان 

استانی، جمعی از مسئولان و علاقه مندان به هنر برگزار گردید.
حجت الاسلام طاهری، تولیت حرم مطهر حضرت سید علاءالدین حسین )ع( 
در سخنانی ضمن خوش آمد گویی به عکاسان و هنرمندان حاضر در جشنواره، 
وقوع این رویداد هنری در حرم مطهر را نشــانه اهمیت تصویرگری در نقشه 

فرهنگی شهر شیراز به عنوان سومین حرم اهل بیت )ع( دانست.
حجت الاسلام طاهری با اشاره به جایگاه هنر در فرهنگ اسلامی بیان داشت: 
قرآن کریم همه را توصیه به رنگ پذیری خدایی می کند و برخورداری از نقش 
و نگار را گرامی می دارد علی الخصوص که باید ترکیب رنگ تمام اعمال ما به 
رنگ خدا باشد. وی افزود : رنگ پذیری الهی باعث ماندگاری اثر تا زمانی است 
که ذات باری تعالی باقی است و این به یعنی ابدی شدن آثاری است که رنگ 
و بوی خدا را می گیرد. طاهری اظهار داشت : اینکه جمعی از هنرمندان تصمیم 
گرفته اند تا در این جشــنواره هنر خود را به یکی از فرزندان اهل بیت علیهم 
السلام تقدیم دارند، ریشه در ماندگاری ابدی خاندان پیامبر مکرم اسلام دارد 
و از همیــن روی آثار این هنرمندان نیز تا همیشــه ماندگار خواهد ماند و بر 
جریده عالم ثبت خواهد شد. نخستین جشنواره عکاسی ماه منیر شیراز در سه 
محور و با حضور عکاسان حرفه ای استان برگزار گردید و از میان ۳00 اثر که 
توسط دبیرخانه جشنواره دریافت شد، تعداد ۳۵ عکس از سوی هیئت داوران 
به عنوان اثر برگزیده و ۳ اثر حائز رتبه های برتر جشــنواره گردیدند. در پایان 

نیز از نمایشگاه آثار برتر رونمایی شد.

توزیع یک هزار و 500 اصله نهال رایگان
 در بین مردم شیراز

همزمان با فرارســیدن هفته منابع طبیعی و در راستای اجرای طرح مردمی 
کاشــت یک میلیارد درخت با استقرار ایستگاه سبز در محل اداره کل منابع 
 طبیعی فارس یک هزار و ۵00 اصله نهال رایگان در بین مردم شیراز توزیع شد.

شهرام یغمایی، مدیر روابط عمومی اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری فارس 
گفت: گونه های توزیع شــده از گونه های مقاوم و سازگار با اقلیم منطقه است 
وی افزود: در ســال جاری به همت منابع طبیعی نزدیک به ۹ میلیون اصله 
نهال در۱6 نهالستان دولتی و ۳0 نهالستان خصوصی تولید شده است. یغمایی 
تصریح کرد: اغلب گونه های کاشته شده در عرصه های مختلف منابع طبیعی 
استان شامل سرو، کاج، زبان گنجشک، صنوبر، اقاقیا، ارغوان و دیگر گونه های 

جنگلی سازگار در این عرصه هاست که با مشارکت مردم کاشته می شود.
وی خاطرنشــان کرد: انتظار می رود همه مردم و نهادها همکاری و مشارکت 

لازم را در اجرای برنامه های هفته منابع طبیعی داشته باشند.
مدیــر روابط عمومــی اداره کل منابــع طبیعی و آبخیــزداری فارس گفت: 
شــهروندان گرامی می توانند با نام نویســی در وب اپلیکیشن درختان ایران 
و ثبت نام در ســامانه irantrees.ir به وب ســایت سامانه مردمی کاشت یک 
میلیارد درخت وارد و یک یا چند درخت کاشــته شده را به اسم خودشان به 

ثبت برسانند.
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گزارش خبری- لیلا غضنفر ی

س : طاهره حیاتی
عک

گروه خبر- لیلا غضنفری
 اســتفاده از کالابــرگ الکترونیــک با اســتفاده از ظرفیت 
شــارژ 220 هزار تومانی باعث شــد که یارانه بگیران بتوانند 
در بهمن مــاه از تمــام فروشــگاه ها کالای خــود را دریافت 
کننــد. هر چنــد که ایــن کالابرگ تنهــا برای اســتفاده 
 دهک یــک تا هفــت جامعه اســت؛ امــا مورد اســتقبال 

گسترده قرار گرفت. 
یارانه بگیران می توانند از طریق برنامه کاربردی شــبکه ملی 
اعتبار »شــما« از میزان اعتبــار یارانــه ای کالابرگ اطلاع 
پیدا کننــد. در آخرین خبر معاون وزیر تعــاون، کار و رفاه 
اجتماعــی از آغاز مرحلــه دوم طرح فجرانــه الکترونیک از 
۱۸ اســفندماه خبــر داد و گفت: تاکنون اســتقبال از طرح 

 فجرانه به ۸۷ درصد رســیده و دهک یک تا ســه بیشترین 
استقبال را داشــته اند. علیرضا عسگریان در حاشیه همایش 
بنگاه های اقتصادی در جمــع خبرنگاران اظهار کرد: مرحله 
دوم طــرح فجرانــه همچون طرح اول اســت و هیچ تفاوتی 
ندارد. حدود 22 روز است که از اجرای طرح فجرانه کالابرگ 
الکترونیک می گذرد و حــدود ۱0 هزار میلیارد تومان دولت 

هزینه کرده است. 
وی با بیان اینکه حدود ۴۷ هزار میلیارد تومان بر روی سفره 
مردم نشسته است، افزود: دامنه مواد خوراکی نیز چرخی در 
حوزه تولید زده است. در مرحله اول اجرای طرح ۴۷ میلیون 
بسته غذایی توزیع شــده است و یقین داریم در مرحله دوم 
اجرای طرح نیز مردم با همین استقبال حضور پیدا می کنند. 
معاون وزارت رفــاه با بیان اینکه مرحلــه دوم طرح فجرانه 
کالابرگ الکترونیک ۱۸ ماه شــروع می شــود، گفت: مردم از 

نوزدهم می توانند خرید خود را انجام دهند. 
عســگریان با بیان اینکه مشمولان این طرح 60 میلیون نفر 

هســتند که در دهک درآمدی یک تا هفت قرار دارند، تأکید 
کرد: تاکنون اســتقبال از طرح فجرانه به ۸۷ درصد رسیده و 
دهک یک تا سه بیشترین اســتقبال را داشته اند. وی افزود: 
تعداد فروشــگاه های متصل به این طرح 220 هزار فروشگاه 
اســت و فعلًا برنامه ای بــرای افزایش آن نداریــم. ۱۳ هزار 
فروشــگاه در این طــرح دارای تخلف هایی بودند که آن ها را 

از طرح خارج کردیم. 
معاون رفــاه و امور اقتصــادی وزارت تعــاون همچنین در 
همایــش بنگاه های اقتصــادی برتر و بهــره ور زیر مجموعه 
صندوق های بازنشســتگی تابعه وزارت تعــاون گفت: نفس 
اقتصاد متصل به وزارت تعاون است و این وزارتخانه می تواند 
به بزرگ ترین ســازه اقتصادی کشــور و منطقه تبدیل شود. 
کارفرمایان ما کارگران، روســتاییان و عشــایر هستند. آن ها 
 ســهامدار ما هســتند. چشــم معیشتی این نســل در حال 

رصد ما است. 
وی بــا بیان اینکــه صندوق های بازنشســتگی در کشــور 

ناتراز هســتند و مهم ترین منبع درآمد آن ها بیمه شــدگان 
هســتند، افزود: ما باید وارد حوزه ســرمایه گذاری شــویم. 
شــرکت های اقتصادی بایــد از بنگاه داری خارج شــوند. در 
برخــی شــرکت ها فرایندها دســت و پاگیری هســتند که 
از دســتگاه های نظارتــی بیرونــی بر ما تحمیل می شــوند. 
 مســئله دیگــر حقوق کم اســت؛ تمام این ها مشــکلاتی را

 ایجاد می کند. 
عسگریان خاطرنشــان کرد: ما باید حوزه های قوی اقتصادی 
کشــور و بنگاه های پرقدرت را حفظ کنیم. درک درســتی 
از صاحب ســهام پیدا  کنیم، بهــره وری را در کنار خروج از 
بنگاه داری در دســتورکار قرار دهیم تا به بهره وری در حوزه 
اقتصاد دســت یابیم. باید به حوزه صادرات نیز توجه داشت 
این حوزه بسیار مهم است و رگ حیات اقتصاد ما به حساب 
می آید. تولید محصولات اولیه ما آن قدر پایین است که کسی 
نمی توانــد با مــا رقابت کند. باید در این حوزه کار درســت 

انجام بدهیم.

بارش  میانگیــن 
فارس  در  بــاران 
زراعی  ســال  در 
جــاری ۳۷ و ۹ دهــم  میلی متــر ثبت شــده 
اســت. این در حالی اســت که در مدت مشابه 
ســال گذشــته ۱۸6 و ۹ دهــم بــوده و ۸0 
درصد کاهش را نشــان می دهــد. طبق جدول 
بارندگــی، میانگیــن بارندگي اســتان تا ۱۵ 
 اسفندماه در ســال آبي جاري ۸۵/۵  میلی متر

 بوده است. 
میانگیــن بارندگــي اســتان در مدت مشــابه 
ســال آبي گذشــته 2۳6/۵  میلی متر، میانگین 
بلندمدت بارندگي مشــابه اســتان )۵۵ ساله( 
22۸/۷  میلی متــر، میانگین بلند مدت بارندگي 
سالانه اســتان )۵۵ ســاله( ۳0۳/۳  میلی متر، 
میانگین بارندگي اســتان در سال آبي گذشته 
اســتان  بارندگي  تغییرات  26۳/6  میلی متــر، 
نســبت به میانگین مدت مشــابه ســال آبي 
گذشــته 6۳/۸ - درصــد، تغییــرات بارندگي 
نســبت به میانگین بلند مدت مشــابه اســتان 
62/6 - درصــد، تحقــق بارندگي نســبت به 
 میانگین بلندمدت ســالانه استان 2۸/2 درصد

 بوده است.

مدیــر روابط عمومــی شــرکت آب منطقه ای 
فارس گفت: حجم آب پشــت ۹ ســد در حال 
بهره برداری استان فارس 2 هزار و ۹۳6 میلیون 
متر مکعب اســت و این در حالی است که ۴۸۹ 
 میلیون متر مکعب آب پایداری سد های استان 

محسوب می شود.
شــریفی افزود: میانگین میزان بارش در سامانه 
بارشــی اخیر که از ۵ اسفند وارد استان فارس 
شــده تا کنون ۱6  میلی متر است که بیشترین 
بارش در ایســتگاه برغان واقع در شهرســتان 
 مرودشــت بــه میــزان 60  میلی متــر ثبــت 

شده است. 
وی با بیان اینکه هم اکنون ورودی سد درودزن، 
2۵ متر مکعب بر ثانیه اســت. افزود: حجم کل 

آب سد درودن۵۹۱ میلیون است.
شــریفی اظهــار کــرد: همچنین بیشــترین 
بارش در ســال آبی جاری در ایســتگاه تنگاب 
فیروزآباد با 26۳  میلی متر ثبت شــده اســت. 
میانگیــن بارش اســتان فارس در ســال آبی 
جــاری )از ابتدای مهرمــاه ۱۴02( نزدیک به 
۸0  میلی متر اســت، که نســبت بــه میانگین 
 بلندمدت )۵۵ ساله( استان 66 درصد کاهش را

 نشان می دهد. 

آب  شــرکت  مدیرعامــل  بــدری،  ســیاوش 
منطقه ای فارس در دومین نشســت هم افزایی 
 مدیــران عامــل دســتگاه های متولــی آب و 
دبیــر شــورای راهبــردی منابع آب اســتان 
فارس، گزارشــی از وضعیت بارندگی ســامانه 
بارشــی اخیر طــی روز هــای گذشــته ارائه 
داده و اظهــار کرد: میانگین میــزان بارش در 
ســامانه بارشــی اخیر کــه ۵ اســفندماه وارد 

اســتان فارس شــد ۱6  میلی متر بوده اســت 
که بیشــترین بارش ثبت شــده در ایســتگاه 
 برغان واقع در شهرســتان مرودشت به میزان

 60  میلی متر است. 
او گفــت: میانگیــن بارش اســتان فــارس در 
ســال آبی جــاری )از ابتدای مهرمــاه ۱۴02( 
تــا امروز نزدیک بــه ۸0  میلی متر اســت، که 
نســبت بــه میانگیــن بلندمدت )۵۵ ســاله( 

اســتان، 66 درصــد کاهش نشــان می دهد. 
رئیــس هیئت مدیــره شــرکت آب منطقه ای 
افزود: بیشــترین بارش در سال آبی جاری در 
 ایستگاه تنگاب فیروزآباد با 26۳  میلی متر ثبت 

شده است. 
وی ابــراز امیدواری کــرد: در روز ها و ماه های 
پیش رو بخصوص فصل بهار شــاهد بارش های 

بیشتری در استان فارس باشیم. 
مدیرعامل شــرکت آب منطقه ای فارس تصریح 
کرد: آب پشت تعداد ۹ سد در حال بهره برداری 
اســتان فارس تا امروز یک هزار و 20۸ میلیون 
متر مکعب است و ورودی سد درودزن در حال 

حاضر 2۵ متر مکعب در ثانیه است. 
او در پاســخ بــه این ســؤال که آیــا کاهش 
بارندگی هــا تا آخر ســال زراعی جبران خواهد 
 شــد، باید گفــت توجه بــه اینکــه منطقه ما 
منطقه خشــکی اســت، حتی اگر در این بازه 
زمانــی باقی مانــده میــزان بارش ها بــه دوره 
آماری نزدیک شــود، فقط کاهش بارندگی های 
یک ســال جبران خواهد شــد، اما با توجه به 
خشکی منطقه و اینکه چندین سال خشکسالی 
 پیاپــی را داشــته ایم ایــن کمبود هــا جبران 

نخواهد شد.

بارش 80  میلی متر باران در سال زراعی جاری؛

 کام تشنه فارس

سامانه »شما« میزان اعتبار یارانه ای کالابرگ را اعلام می کند؛

 آغاز مرحله دوم طرح فجرانه کالابرگ الکترونیک از ۱8 اسفندماه

محمدهادی ایمانیه، استاندار فارس در سفر یک روزه خود به 
تهران، در دیدارهای جداگانه  موارد و مسائل مرتبط با استان 

را در سطح ملی پیگیری کرد.
 دیدار با رئیس سازمان مدیریت بحران کشور؛ از جبران 

خسارت تا تدبیر برای آینده
اســتاندار فارس در ابتدا در دیدار با نامی، رئیس ســازمان 
مدیریــت بحران کشــور، پیگیر چند موضوع بــود؛ جبران 
باقی مانده خســارت های وارد آمده در سیل های سال ۱۴00 
و ۱۴0۱ یکــی از محورهای دیدار با رئیس ســازمان بحران 

کشور بود.
ایمانیــه، ایجــاد چنــد پایــگاه چنــد منظــوره در برخی 
شهرســتان های فارس را با نامی مطرح کرد و در ادامه برای 
لایروبــی و دیواره گذاری رودخانه هــای موجود در محدوده 

شهرهای استان بحث و تبادل نظر کرد.
وی همچنیــن تأمین اعتبــارات مورد نیاز بــرای مقابله با 
کم آبی در ســال آینده با تمرکز بر تأمیــن تانکرهای انتقال 
آب آشــامیدنی برای روســتاییان و عشــایر را بررسی و از 
 هم اکنــون بــرای مقابله با تنش آبی ســال آینده اســتان 

برنامه ریزی کرد.

 ساخت مسکن روستایی فارس جهشی دوچندان می گیرد
نماینده عالی دولــت در فارس در ادامه در دیدار با غلامرضا 
صالحی، رئیس بنیاد مسکن کشور، محرومیت زدایی از چهره 
روستاها را هدف قرار داد و با مذاکرات صورت گرفته، سهمیه  
۳ هزار تن قیر و اختصاص آن طی دو مرحله، باهدف آسفالت 

معابر روستایی را جذب استان نمود.
وی در بخــش دیگــر مذاکرات خود با صالحــی زمینه های 
افزایش سرعت ساخت مســکن روستایی را در قالب نهضت 
ملی جهش مسکن بررســی کرد و بر ضرورت تأمین زمین، 
اختصاص تســهیلات و ساخت مسکن روستایی تأکید کرد و 
خواســتار ایجاد جهشــی دوچندان در حوزه ساخت مسکن 

روستایی فارس شد.
تا   وزارت نفت در میدان فارس؛ از احداث پالایشــگاه 

محرومیت زدایی
اســتاندار فارس در ادامه ســفر خود به دیــدار جواد اوجی، 
وزیــر نفت رفــت و کمک های وزارت نفــت در احداث خط 
انتقــال فرآورده هــای نفتی از جنوب کشــور به شــیراز و 
احــداث پالایشــگاه دوم شــیراز را به بحث و تبــادل نظر 
گذاشــت. ایمانیه از کمک وزارت نفت به احداث زائرســرای 

فارس در مشــهد خبــر داد و از کمک ایــن وزارتخانه برای 
همــکاری در آســفالت معابر روســتایی ســخن گفت؛ که 
 با تحقــق آن تا حدودی مشــکلات موجــود در این زمین 

کاسته می شود.
 استاندار در دفتر معاون اول رئیس جمهور

ایمانیه در بخش دیگر ســفر یک روزه خود با حضور در دفتر 
معاون اول رئیس جمهور با مســئول پیگیری کننده مصوبات 
ســفر ریاست محترم جمهوری دیدار کرد. وی در این زمینه 
گفت: در این دیدار توافق کردیم فرآیند احداث قطار شــیراز 
به اهواز از چه مسیری دنبال شود تا ان شاءا... به نتیجه برسد 
و در ســال ۱۴0۳ عملیات اجرایی این طرح ملی آغاز شود؛ 
همچنین فرآیند کمک در احداث بیمارستان سرطان شیراز 
نیز به بحث گذاشــته شد تا با لطف خداوند متعال این طرح 
هم سریع تر به نتیجه برسد و دردی از آلام نیازمندان به این 

بیمارستان را بکاهد.
 استاندار فارس با مدیر عامل بانک رفاه کارگران به توافق 

رسید
استاندار فارس در ســفر خود به تهران با اسماعیل للهگانی 
مدیرعامــل بانک رفاه کارگران هم دیداری داشــت. ایمانیه 
در حاشــیه ایــن دیدار از کمک هــای قبلی ایــن بانک در 

فــارس قدردانی کرد و گفت: در خصوص ســرمایه گذاری با 
بانک رفاه در اســتان به ویــژه در مواردی که منجر به ایجاد 
اشــتغال و رونق تولید می شــود توافق های خوبی داشتیم؛ 
بیش از ده طرح کلان اســتان را مرور و برای مشــارکت در 
آن بــا یکدیگر به نتیجه رســیدیم و امیدواریم با اختصاص 
تســهیلاتی که از جانــب این بانک در اختیــار طرح ها قرار 
 می گیرد ســرعت ایجاد اشــتغال و رونق تولیــد در فارس

 افزایش یابد.
وی در ادامــه با بیان اینکه تعدادی از صنایع برای توســعه 
و ایجاد اشــتغال به تســهیلات احتیاج داشــتند که در این 
دیدار برای اختصاص تســهیلات به توافق رســیدیم، اظهار 
کرد: توافق کردیم ســرعت انتقال کارخانه ســیمان شیراز 
به خرامه و انتقال کارخانه پشــم شیشــه بــه منطقه ویژه 
 اقتصــادی شــیراز را با اختصــاص تســهیلات از بانک رفاه 

سرعت دهیم.
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مدیرکل آموزش و پرورش فارس: 

جذابیت کار در روابط عمومی با خلاقیت در کار اطلاع رسانی حاصل می شود

علی جان صادق پور، مدیرعامل شرکت آبفا استان 
فارس با اشــاره به فرا رســیدن نوروز باستانی و 
تبریک به مناســبت تقارن مــاه مبارک رمضان 
با آغــاز ســال ۱۴0۳، اظهار داشــت: امیدوارم 
آغاز ســال جدید کــه مزین به مــاه ضیافت ا... 
نیز شــده اســت، ایــام خانه تکانی دل هــا نیز 
 باشــد و خداوند خانه قلوبمان را بــا نور هدایت 

خود منور سازد. 
وی ادامــه داد : با توجه به اینکه در فرهنگ مردم 
شــریف ایران عزیز خانه تکانی و غبارروبی منازل 
در روزهــای پایانی ســال قدمتــی دیرینه دارد، 
بی شــک مصرف آب در اواسط و پایان اسفند ماه 

افزایش می یابد که شایســته است مردم فهیم و 
قدرشــناس اســتان، با در نظر گرفتن ســاعات 
پرمصرف آب، اصول صرفه جویی و بهینه ســازی 
 مصارف را مدنظر قرار داده و در اســتفاده از آب 

صرفه جویی کنند. 
مدیر عامل شــرکت آبفا استان فارس صرفه جویی 
را از صفــات نیکان و خیراندیشــان عنوان کرد و 
افزود: امــروز که بر اثر تداوم خشکســالی ها در 
کشــور، محدودیت منابع آب به یک دغدغه ملی 
تبدیل شــده اســت، باید صرفه جویی در اندیشه 
مردم نهادینه شــود و در رأس امــور قرار گیرد؛ 
چراکــه با اندکی صرفه جویــی می توانیم، بحران 
کم آبــی را مدیریت کــرده و اســتمرار خدمات 

مطلوب آب رسانی را موجب شویم. 
رئیس هیئت مدیره شــرکت آبفا فارس با اشــاره 
بــه امکان بروز حــوادث و اتفاق در شــبکه های 
آبرســانی، طی روزهای پایانی ســال و تعطیلات 
عید نوروز، سیستم ۱22 این شرکت را در شهرها 
و روستاهای سراسر اســتان به طور شبانه روزی 
آماده پاســخگویی و ثبت تماس های مشترکین 

عنوان کرد. 

مدیرعامل آبفا فارس: 

مردم در ایام پایانی سال و سنت خانه تکانی 
در مصرف آب صرفه جویی کنند 
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استاندار فارس در سفر به تهران: 

تسهیلات بانکی و حمایت های نفتی به یاری افزایش توسعه فارس می آیند
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معاونشورایامنیتروسیه:
قطعاً اوکراین متعلق به روسیه است

ایسنا- دیمیتــری مدودف، معاون شورای امنیت روسیه و متحد 
ولادیمیر پوتین بار دیگر تأکید کرد که اوکراین بخشــی از روسیه 
 اســت و در ادامه، مذاکرات صلــح با رهبری کنونــی اوکراین را 
رد کرد.  دیمیتری مدودف که ســابقاً رئیس جمهور و نخست وزیر روسیه هم بوده، 
در سخنرانی خودش در جنوب روسیه گفت: روسیه عملیات نظامی خود را تا زمانی 
که طرف مقابل تســلیم شــود، ادامه خواهد داد. مدودف گفت آنچه او بخش های 
تاریخی روسیه می خواند باید »به خانه بازگردد.« مدودف مقابل نقشه ای از اوکراین 
صحبت می کرد که این کشور را به عنوان یک منطقه کوچک تر محصور در خشکی 
نشــان می داد که در برابر لهســتان فشــرده شده است و روســیه بر خط ساحلی 
شرق، جنوب و دریای ســیاه کنترل کامل دارد. رئیس جمهور روسیه افزود: »یکی 
از رهبران سابق اوکراین در مقطعی می گفت که اوکراین متعلق به روسیه نیست.« 
او که با تشــویق حضار مواجه شد، ادامه داد: »این مفهوم باید برای همیشه ناپدید 

شود. اوکراین قطعاً برای روسیه است.«
مــدودف گفت وگوهــای صلح با رهبــری کنونــی اوکراین به رهبــری ولودیمیر 
زلنســکی، رئیس جمهور اوکرایــن را رد کرد و گفت هر دولــت آینده اوکراین که 
خواهان گفت وگو باشد، باید آنچه را که او »واقعیت های جدید میدانی« می خواند، 
به رســمیت بشناســد. به گزارش خبرگزاری رویترز، مدودف که نیروهای ویژه و 
مستشاران نظامی ایالات متحده را به جنگ علیه روسیه متهم کرد، در اظهارنظری 
در مورد روابط شرق و غرب، گفت مناسبات میان مسکو و واشنگتن بدتر از بحران 

موشکی کوبا در سال ۱۹۶۲ شده است.
دیمیتری مدودف، رئیس جمهور پیشــین روسیه همچنین گفت سفرای کشورهای 
عضو اتحادیه اروپا باید از روسیه اخراج شوند و در ادامه به امتناع آنها از گفت وگو با 
ســرگئی لاوروف، وزیر امور خارجه روسیه درباره مداخله در انتخابات روسیه اشاره 
کرد. مدودف در شــبکه اجتماعی ایکس )توییتر سابق( نوشت: »سفرای کشورهای 
اتحادیه اروپا در روســیه، ملاقات با وزیر امور خارجه روســیه را رد کردند. ظاهراً 
این به دنبال توصیه هایی از ســمت بروکسل است. این کاملًا در تضاد با ایده وجود 
نمایندگی های دیپلماتیک و مأموریت های ســفیران اســت. همه این سفرا باید از 

روسیه اخراج شوند و سطح روابط دیپلماتیک پایین بیاید.«

آسیای غربی

آسیای غربی

تل آویو با سلاح ممنوعه فسفری اراضی زراعی لبنان را 
نابود می کند

باشگاهخبرنگاران-عباس الحاج حسن، وزیر کشاورزی لبنان 
گفت که رژیم صهیونیســتی با اســتفاده از سلاح های فسفری به 

تخریب اراضی زراعی این کشور دست زده است.
وزیر کشــاورزی در دولت پیشــبرد امور لبنان به ویرانی اراضی کشــاورزی لبنان 
از ســوی رژیم صهیونیستی با اســتفاده از سلاح ممنوعه فســفری اشاره و اعلام 
کرد: لبنان در حال حاضر از حمله اســرائیل رنج می برد که به شــکل خاص بخش 
کشــاورزی ما را هدف قرار داده و مساحت زیادی با فسفر ممنوعه بین المللی نابود 

شده است.
وی در ادامه با اشاره به تداوم کشتار رژیم صهیونیستی در غزه نیز بیان کرد: شمار 
شهدا و مفقودان به ۴۰ هزار نفر رسیده است آیا نباید این آمار وجدان بشری را به 

حرکت درآورد و راهکاری برای پایان این وضع اندیشیده شود؟
الحاج حسن بیان کرد: کودکان قربانی می شوند و دنیا عاجز است این لکه ننگی بر 
پیشانی بشریت اســت که همه خفه شده اند و در برابر کشتار افراد بی گناه سکوت 

در پیش گرفته اند.
این درحالی است که روزنامه آمریکایی »واشنگتن پست« چندی قبل گزارش داد 
که رژیم صهیونیستی از تسلیحات حاوی فسفور سفید که واشنگتن برای این رژیم 

ارسال کرده، در حمله به شهرک »الظهیرة« در جنوب لبنان استفاده کرده است.
ســازمان عفو بین الملل نیز استفاده رژیم صهیونیســتی از بمب های حاوی فسفر 
ســفید در جنوب لبنان را تأیید کرد. در بیانیه ســازمان عفو بین الملل آمده است: 
تحقیقات ما استفاده اســرائیل از بمب هایی که حاوی فسفر سفید بوده در جنوب 

لبنان را تأیید می کند که طی آن غیرنظامیان نیز هدف این بمب ها قرار گرفتند.

وزیر دفاع انگلیس ادعای کذب کمک نظامی ایران 
به روسیه را تکرار کرد

ایرنــا- با وجود تکذیب هــای تهران و کی یف، وزیر دفــاع انگلیس در 
مصاحبه با یک هفته نامه انگلیسی مدعی شد که ایران موشک بالستیک 
در اختیار روســیه قرار داده است و این امر تأثیر منفی بر تحولات اروپا 

می گذارد.
 گرنــت شــپس روز سه شــنبه در مصاحبه با نشــریه سیاســی هاوس 
)The House( ضمن تکرار و تأیید ادعای اخیر رویترز در زمینه ارسال 
موشک های بالستیک ایرانی به روســیه گفت: نمی توانم به جزئیات آن 
بپردازم. اما چه موشک بالستیک باشــد یا پهپاد شاهد، دیده ایم که هر 
کشمکشــی که در جهان رخ دهد، ایران شروع به اقدام های تحریک آمیز 
می کند. آنها نه تنها در منطقه خود بلکه، در این مورد، در اروپا نیز تأثیر 

منفی بر جای می گذارند.
رئیــس اداره اطلاعات وزارت دفاع اوکراین اوایل اســفند و در حاشــیه 
مجمع اوکراین سال ۲۰۲۴ در کی  یف، خبر ارسال موشک های بالستیک 

ایرانی به روسیه را تکذیب کرد.
کیریلو بودانوف، ضمن تکذیب تحویل موشــک های بالستیک ایرانی به 
روســیه گفت: هیچ موشک )ایرانی در اختیار روسیه( نیست. تمامی این 
اخبار نادرست اســت. رویترز پیشتر در گزارشــی به نقل از منابع آگاه 
مدعی شــده بود که ایران ۴۰۰ فروند موشک زمین به زمین بالستیک 
به روســیه ارسال کرده اســت. نمایندگی جمهوری اســلامی ایران در 
سازمان ملل متحد اعلام کرد: به رغم اینکه هیچ محدودیت قانونی برای 
فروش موشک های بالســتیک وجود ندارد، ایران از نظر اخلاقی موظف 
اســت از معاملات تســلیحاتی در طول درگیری روسیه و اوکراین برای 
جلوگیری از دامن زدن به جنگ خودداری کند و این بر اساس پایبندی 

ایران به قوانین بین المللی و منشور سازمان ملل است.

»گانتس« در آمریکا بر ضرورت از بین بردن تهدید 
حماس تأکید کردم

ایسنا- بنی گانتس، عضو کابینه جنگ رژیم صهیونیستی بعد از سفر به 
آمریکا در سخنانی گفت با مقامات آمریکایی درباره جنگ غزه و ضرورت 

»از بین بردن« جنبش حماس رایزنی کرده است.
عضو کابینه جنگ رژیم صهیونیســتی در پیامــی در »ایکس« )توییتر 
سابق( در این باره نوشت: در دیدار با کامالا هریس، معاون رئیس جمهور 
آمریکا و جیک سالیوان، مشاور امنیت ملی این کشور بر اهمیت تکمیل 

مأموریت از بین بردن تهدید حماس تأکید کردم.
طبق گزارش ســایت النشره، وی همچنین گفت که در دیدار با مقامات 
آمریکایی بر ضرورت آزادی اسرای صهیونیست در نوار غزه تأکید داشته 
اســت.گانتس در این باره ادامه داد: راه هــای انتقال کمک ها به نوار غزه 
و رســیدن آن به دســت اهالی این باریکه و نه جنبش حماس را مورد 
بررسی قرار دادیم. گانتس روز یکشنبه برای دیداری وارد واشنگتن شد 
و طــی آن با کامــالا هریس، معاون جو بایدن دیــدار کرد. بنی گانتس 
پس از ورود به کاخ ســفید گفت: »با دوستان، باید صریح صحبت کنید. 
این کاری اســت که ما انجام خواهیم داد.« ســفر گانتس به واشنگتن 
منجر به تشدید اختلافات میان وی و بنیامین نتانیاهو، نخست وزیر رژیم 

صهیونیستی شده است.
شــبکه عبری زبان آی۲۴ نیوز در این باره گزارش داد: اختلافاتی که در 
ماه های اخیر میان نتانیاهو و گانتس شــکل علنــی پیدا کرد، به نقطه 

جوش رسیده و نتانیاهو سفر گانتس را نقض پروتکل می داند.
منابع نزدیک به نخست وزیر رژیم صهیونیستی در این باره فاش کردند: 
نتانیاهو از برنامه های گانتس شــوکه شــده بود و در یک مکالمه تلفنی 
پرتنش او را شــدیداً سرزنش و به صراحت تأکید کرد که »اسرائیل فقط 

یک نخست وزیر دارد.«

 درخواست »سالیوان« از »گانتس« برای تعیین جدول زمانی
 مشخص پایان جنگ غزه

ایسنا- روزنامه معاریو نوشت: جیک سالیوان، 
مشــاور امنیت ملی آمریکا در دیــدار با بنی 
گانتس، عضو کابینه جنگ رژیم صهیونیستی 
در واشــنگتن خواهان جدول زمانی مشخصی 
 بــرای پایــان جنــگ رژیــم صهیونیســتی 

در غزه شد.
بنــی گانتس نیز تأکید کــرد: در دیدارهایم با 
کامالا هریس، معــاون رئیس جمهور آمریکا و 
جیک ســالیوان بر اهمیت تکمیل مأموریت از 

بین بردن تهدید حماس تأکید کردم.
بنــی گانتــس، عضــو کابینــه جنــگ رژیم 
صهیونیســتی دوشنبه به واشــنگتن سفر و با 
کامالا هریــس، معاون رئیس جمهــور آمریکا 

دیدار کرد. در سایه خشم بنیامین نتانیاهو، نخست وزیر 
رژیم صهیونیســتی از گانتس و سفر وی به واشنگتن، 
نتانیاهو به سفارت تل آویو در واشنگتن دستور داد که از 
دیدارهای گانتس حمایت نکرده و از وی استقبال نکند. 

همچنین این دستورات به سفارت رژیم صهیونیستی در 
لندن که گانتس بعد از واشــنگتن به آنجا سفر خواهد 

کرد، داده شده است.
گانتس در معرض انتقادات شدیدی از سوی هم پیمانان 
نتانیاهو در ائتلاف حاکم رژیم صهیونیستی قرار گرفته 

اســت. بتسلئیل اســموتریچ، وزیر دارایی رژیم 
صهیونیستی تأکید کرد: گانتس ضعیف ترین در 
کابینه اســت و در خدمت دولت بایدن است و 
طرح آن را برای تشکیل کشور فلسطین تبلیغ 

می کند.
در مقابل کاخ ســفید اعلام کرد برخی اعضای 
کابینه رژیم صهیونیســتی ارســال کمک های 

بیشتر به غزه را سخت کرده اند.
ســخنگوی کاخ ســفید اعلام کــرد: گانتس با 
سالیوان دیدار کرد و ۲ طرف درباره کمک های 
نظامی و عملیات در رفح و توافق تبادل اســرا 

صحبت کردند.
وزارت خارجــه آمریــکا در واکنــش به ســفر 
گانتس اعلام کرد: گانتس عضو کابینه جنگ اســت و 
نظرات وی درباره مســائلی که با اســرائیل داریم، مهم 
 اســت. او شخصیت مهمی اســت که باید با وی تعامل 

داشته باشیم.

تسنیم- کامالا هریس، معاون رئیس جمهور آمریکا در 
جریان ســفر به آلاباما اظهار کرد کــه وی و جو بایدن 

درباره سیاست اسرائیل همسو و هم راستا هستند.
وی ضمن آنکه از حماس خواســت تا با آتش بس شش 
هفتــه ای موافقت کند، افزود: اســرائیل بایــد اقدامات 
بیشتری را برای جریان کمک رسانی آزادانه به غزه انجام 

دهد زیرا شرایط در آنجا بسیار غیرانسانی است.
این در حالی اســت که روزنامه تایمز اسرائیل ادعا کرد 
شاهد پیشــرفت ملموســی در مذاکرات آتش بس غزه 
هســتیم و احتمالاً تا ۴8 ســاعت آینده اخباری در این 

زمینه خواهید شنید.
این رســانه به نقل از منابع مصری خبر داد، مصر و قطر 
به همراه ایالات متحده فشارهای خود را برای آتش بس 
مضاعف کرده اند تا به جنگی که حدود 5 ماه بین اسرائیل 

و حماس به طول انجامیده پایان داده شود.
این پیشــرفت ادعایی در حالی از ســوی رســانه های 
صهیونیستی اعلام می شــود که تل آویو هیچ نماینده ای 
را بــرای ادامه مذاکرات به قاهره اعضــا نکرده و مدعی 
اســت به دلیل آنکه آخرین پاســخ حماس در رابطه با 
 کلیات توافق پاریس رضایت بخش نبوده است، هیئتی را 

اعزام نمی کند.

یک مسئول صهیونیست در این رابطه ادعا کرد، حماس 
درخواست اســرائیل را برای ارائه لیســتی از اسرای در 
قید حیات رد کرده اســت، همچنین حاضر نشده تعداد 
زندانیــان امنیتی که به دنبال آزاد ســازی آنها در مقابل 

آزای هر اسیر اسرائیلی است را اعلام کند.
روزنامه یدیعوت آحارانوت نیز در یادداشــت روز گذشته 
خود ادعا کــرد، حماس عامل به تعویــق افتادن توافق 
مبادله اسرا اســت زیرا می بیند که اسرائیل به شرایط و 

نقطه غیر قابل تحمل رسیده است.
این رسانه عبری زبان ادعا کرد: السنوار در شرایطی قرار 
دارد کــه فعلًا عجله ای برای آتش بــس )به هر قیمتی( 
نیســت زیرا معتقد اســت ورود جنگ به ماه رمضان به 
نفع حماس خواهد بود. ناحوم برنیاع، تحلیل گر ارشــد 
مسایل سیاسی در این رســانه عبری زبان که اطلاعات 
خود را از منابع بسیار مطلع سیاسی و امنیتی اسرائیلی 
دریافت می کند، تأکید کرد با وجود آنکه همگان می دانند 
نتانیاهو بــرای ادامه بقای خود در قدرت نیازمند تمدید 
هر چه بیشــتر زمان جنگ اســت اما این واقعیت را هم 
نباید فراموش کرد که اگر طی هفته جاری پیشــرفتی 
محقق نشود، اسرای اسرائیلی در معرض خطری حقیقی 
قرار خواهند گرفت و در صورتی که ماه رمضان فرا برسد 

کابینه اسرائیل در شرایط بغرنج تری قرار خواهد گرفت.
ســه روز پیش نیز رویترز به نقل از یک مقام آمریکایی 
گــزارش داد که یک توافق آتش بس بالقــوه در غزه در 
حال شکل گیری اســت در صورتی که حماس با آزادی 
اســرا موافقت کند. وی مدعی است که اسرائیل با اصل 
توافق آتش بس در غزه موافقت کرده و برای رســیدن به 

آتش بس، توپ در زمین حماس است.
هفته گذشــته نیز جو بایدن درباره برقراری آتش بس در 
غزه تا هفته جاری ابراز امیدواری کرد و مدعی شــد که 

اسرائیل آماده اســت تا جنگ را در صورت دستیابی به 
توافق برای آزادی گروگان ها در طول ماه رمضان متوقف 

کند.
بایدن در ادامه مدعی شد: اسرائیل متعهد شده است که 
درصد زیادی از جمعیت رفح را قبل از شــروع عملیات 

نظامی تخلیه کند.
وی همچنین گفت: آتش بس موقت در غزه ممکن است 

به راه حل دو دولتی کمک کند.
دو روز پیــش نیــز بایدن با اعلام اینکــه »به طور قطع 
نمی دانیم که ارســال اولین کمک های هوایی چه زمانی 
به غزه انجام خواهد شد« مدعی شد که تلاش های خود 
را برای باز کردن کریدور دریایی و گسترش کمک رسانی 

به غزه از طریق زمینی دوچندان می کنیم.
وی بــا ادعای اینکــه کمک هایی که به غزه می رســد، 
کافی نیســت، در عین حال وعده داد که ایالات متحده 
 برای رســاندن کمک بــه غزه اقدامات بیشــتری انجام 
خواهد داد. هریس در پاسخ به پرسش خبرگزاری رویترز 
 درباره وجود فاصله بین نظــرات او و بایدن در خصوص 
سیاســت های اسرائیل خاطرنشــان کرد: رئیس جمهور 
بایــدن و من از ابتدا در این باره همســو و هم راســتا 
بوده ایم. وی مدعی شد اسرائیل حق دفاع از خود را دارد. 
غیرنظامیان بسیار زیادی در فلسطین کشته شده اند و ما 
باید اقدامات بیشتری برای کمک به آنها انجام دهیم. ما 
باید گروگان ها را آزاد کنیم و ما همچنان بر موضع خود 

پایبند هستیم.
معاون رئیس جمهور آمریکا تصریح کرد: بسیار مهم است 
که ما همه درک کنیم که در حال حاضر در یک پنجره 
زمانی هســتیم که می توانیم به راستی به توافق آزادی 
گروگان هــا بپردازیم. ما می خواهیــم این جنگ هر چه 

زودتر به پایان برسد.

اخبار کوتاه جهان

ایالات متحده معاونرئیسجمهورآمریکا:

با »بایدن« در مسائل مربوط به اسرائیل همسو هستم

آگهی موضوع ماده ۳ قانون ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

 

برابررأیشماره1402603110100036۵۹تاریخ1402/11/10هیات
موضوعقانونتعیینتکلیفوضعیتثبتیاراضیوساختمانهای
فاقدسندرسمیمستقردرواحدثبتیشهرستاندارابتصرفات
مالکانهوبلامعارضمتقاضیآقایابوالفضلعبدالهیبشــماره
شناسنامه1بهشمارهملی24۹14۵۸0۷1صادرهازدارابفرزند
اکبردرموازیششــدانگیکبابقطعهزمینمزروعیبمساحت
30004/6۸مترمربعپلاک۵فرعیاز۸24۵اصلیواقعدرقطعه
۷بخش12فارسدارابخریداریشــدهمعالواسطهازمالکی
آقایــانعبدالرحیممحمدیومحمدجبــاریمالکاولیهمحرز
گردید.حقوقارتفاقی:مــوردثبتازاراضیملیپلاک۷فرعی
از۸24۵حــقعبوردارد.لذابهمنظــوراطلاععموممراتبدر
دونوبتبهفاصله1۵روزآگهی میشــوددرصورتیکهاشخاص
نسبتبهصدورســندمالکیتمتقاضیاعتراضیداشتهباشند
میتوانندازتاریخانتشاراولینآگهیبهمدتدوماهاعتراضخود
رابهادارهثبتدارابتسلیموپسازاخذرسیدظرفمدتیک
ماهازتاریختسلیماعتراضدادخواستخودرابهمراجعقضایی
تقدیمنمایند.بدیهیاستدرصورتانقضایمدتمذکوروعدم

وصولاعتراضطبقمقرراتسندمالکیتصادرخواهدشد.
تاریخانتشارنوبتاول:1402/12/01
تاریخانتشارنوبتدوم:1402/12/16

299/م الف 
عبدالمهدی باغبان 

رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک داراب

آگهی موضوع ماده ۳ قانون ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

 

برابررأیشماره140260311010003۷۷0تاریخ1402/11/1۷هیاتموضوع
قانونتعیینتکلیفوضعیتثبتیاراضیوساختمانهایفاقدسندرسمی
مســتقردرواحدثبتیشهرســتاندارابتصرفاتمالکانهوبلامعارض
متقاضیآقایقاسمقربانیمادوانیبشمارهشناسنامه141بهشمارهملی
24۹12224۷۷صادرهازدارابفرزندایازدرموازیششدانگیکواحد
مرغداریبمساحت10۵4۷/۵0مترمربعپلاک206فرعیاز3۷۹2اصلی
مفروزومجزاشــدهقسمتیازپلاک3۷۹2اصلیواقعدرقطعه4بخش
12فارسدارابکهبهموجبسندشماره4۷603-1401/0۹/21دفترخانه
3۷4دارابنزدبانککشــاورزیدررهنمیباشد.خریداریشدهسهام
مشــاعیخودمتقاضیبهموجبسندشــماره13۹0/0۹/1۷-3۵۸۹۸
دفترخانه112دارابمالکاولیهمحــرزگردید.حقوقارتفاقی:ندارد.
لذابــهمنظوراطلاععموممراتبدردونوبتبــهفاصله1۵روزآگهی
میشوددرصورتیکهاشخاصنســبتبهصدورسندمالکیتمتقاضی
اعتراضیداشتهباشــندمیتوانندازتاریخانتشاراولینآگهیبهمدت
دوماهاعتراضخودرابهادارهثبتدارابتســلیموپسازاخذرسید
ظرفمدتیکماهازتاریختسلیماعتراضدادخواستخودرابهمراجع
قضاییتقدیمنمایند.بدیهیاستدرصورتانقضایمدتمذکوروعدم

وصولاعتراضطبقمقرراتسندمالکیتصادرخواهدشد
تاریخانتشارنوبتاول:1402/12/01
تاریخانتشارنوبتدوم:1402/12/16

۳06/م الف
عبدالمهدی باغبان 

رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک داراب 

آگهی موضوع ماده ۳ قانون ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

برابررأیشماره140260311010003۷۵3تاریخ1402/11/1۷هیات
موضوعقانونتعیینتکلیفوضعیتثبتیاراضیوساختمانهای
فاقدسندرسمیمستقردرواحدثبتیشهرستاندارابتصرفات
،مالکانهوبلامعــارضمتقاضیآقایروحالهحقیقتبشــماره
شناسنامه۵۵12بهشــمارهملی24۹0۵۸۵0۷1صادرهازداراب
فرزندعلیاصغردرششــدانگیکبابقطعهباغبمســاحت
4311۸/33مترمربــعپلاک1فرعــیاز32۹۹اصلیمفروزو
مجزاشدهقســمتیازپلاک32۹۹اصلیواقعدرقطعه3بخش
12فارسدارابخریداریشــدهباواسطهازفتحعلیفرهمندو
ایرجفرهمندمالکاولیهمحــرزگردید.حقوقارتفاقی:ندارد.
لــذابهمنظوراطلاععموممراتــبدردونوبتبهفاصله1۵روز
آگهیمیشوددرصورتیکهاشخاصنسبتبهصدورسندمالکیت
متقاضیاعتراضیداشتهباشندمیتوانندازتاریخانتشاراولین
آگهیبهمدتدوماهاعتراضخودرابهادارهثبتدارابتسلیم
وپسازاخذرســیدظرفمدتیکماهازتاریختسلیماعتراض
دادخواستخودرابهمراجعقضاییتقدیمنمایند.بدیهیاستدر
صورتانقضایمدتمذکوروعدموصولاعتراضطبقمقررات

سندمالکیتصادرخواهدشد.
تاریخانتشارنوبتاول:1402/12/01
تاریخانتشارنوبتدوم:1402/12/16

298/م الف
عبدالمهدی باغبان 

رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک داراب

آگهی موضوع ماده ۳ قانون ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

تاریــخ1402/10/1۷هیات برابررأیشــماره14026031101000324۹
موضوعقانونتعیینتکلیفوضعیتثبتیاراضیوســاختمانهایفاقد
سندرسمیمستقردرواحدثبتیشهرستاندارابتصرفاتمالکانهوبلا
معارضمتقاضیآقایعبدالرحمنبوختبشمارهشناسنامه64بهشماره
ملی24۹04۷44۷2صادرهازدارابفرزندعلیدرششدانگیکقطعه
زمینمزروعیبمساحت۸132۷/۸0مترمربعپلاک4۸6فرعیاز3۷۸۸
اصلیمفروزومجزاشدهقسمتیازپلاک3۷۸۸اصلیواقعدرقطعه4
بخش12فارسدارابخریداریشــدهباواسطهازآقایامامقلیبانیانی
وآقایغلامعباسنورزیانوآقایکریمشــیبانیووراثحمزهپایندهو
عیســیقابلیفرزنددرویشقابلیدولتآبادیورمضانآبکاروحاجی
عزیزیمالکاولیهمحرزگردید.حقــوقارتفاقی:ندارد.لذابهمنظور
اطلاععموممراتبدردونوبتبهفاصله1۵روزآگهیشــوددرصورتی
کهاشخاصنسبتبهصدورسندمالکیتمتقاضیاعتراضیداشتهباشند
میتوانندازتاریخانتشاراولینآگهیبهمدتدوماهاعتراضخودرابه
ادارهثبتدارابتسلیموپسازاخذرسیدظرفمدتیکماهازتاریخ
تسلیماعتراضدادخواستخودرابهمراجعقضاییتقدیمنمایند.بدیهی
استدرصورتانقضایمدتمذکوروعدموصولاعتراضطبقمقررات

سندمالکیتصادرخواهدشد
تاریخانتشارنوبتاول:1402/12/01
تاریخانتشارنوبتدوم:1402/12/16

۳05/م الف
عبدالمهدی باغبان

 رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک داراب

آگهی موضوع ماده ۳ قانون ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابررأیشــماره140260311010003۷۵۷تاریــخ1402/11/1۷هیات
موضوعقانونتعیینتکلیفوضعیتثبتیاراضیوســاختمانهایفاقد
سندرسمیمســتقردرواحدثبتیشهرستاندارابتصرفاتمالکانهو
بلامعارضمتقاضیآقایاســماعیلراستگوبشمارهشناسنامه۵2۹به
شمارهملی24۹01۹۹۹۸6صادرهازدارابفرزندجمعهدرششدانگیک
قطعهزمینمزروعیباحقالشربازچشمهمختصهبمساحت14۸03/۵0
مترمربعپلاک۷1فرعیاز3۷۵1اصلیمفروزومجزاشــدهقسمتیاز
پــلاک3۷۵1اصلیواقعدرقطعه3بخش12فارسدارابکهطبقنامه
شماره1402/16/222/2664مورخه1402/0۹/2۷مدیرمنابعآبداراب
حریمکمیرودخانهدرضلعغربیوشــمالیبهمیزان۸مترازهرطرف
لبهترانشــهمیباشدوهموارهمیبایســتآزادباشدواجازههرگونه
ســاختوسازواعیانندارد.تاییدورأیخودراباحدودذیلصادرمی
نماید.خریداریشدهبدونواسطهازبهرامرهبرمالکاولیهمحرزگردید.
حقوقارتفاقی:ندارد.لذابــهمنظوراطلاععموممراتبدردونوبتبه
فاصله1۵روزآگهیمیشوددرصورتیکهاشخاصنسبتبهصدورسند
مالکیتمتقاضیاعتراضیداشتهباشندمیتوانندازتاریخانتشاراولین
آگهیبهمدتدوماهاعتراضخودرابهادارهثبتدارابتسلیموپساز
اخذرسیدظرفمدتیکماهازتاریختسلیماعتراضدادخواستخود
رابهمراجعقضاییتقدیمنمایند.بدیهیاســتدرصورتانقضایمدت
مذکوروعدموصولاعتراضطبقمقرراتسندمالکیتصادرخواهدشد

تاریخانتشارنوبتاول:1402/12/01
تاریخانتشارنوبتدوم:1402/12/16

۳0۳/م الف
عبدالمهدی باغبان-رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک داراب

آگهی موضوع ماده ۳ قانون ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

هیات تاریــخ1402/10/03 رأیشــماره1402603110100030۵6 برابر
موضوعقانونتعیینتکلیفوضعیتثبتیاراضیوســاختمانهایفاقد
سندرسمیمســتقردرواحدثبتیشهرستاندارابتصرفاتمالکانهو
بلامعارضمتقاضیآقایعبدالرحمنبوختبشــمارهشناسنامه64به
شمارهملی24۹04۷44۷2صادرهازدارابفرزندعلیدرششدانگیک
قطعهزمینمزروعیبمســاحت126۸1/3۵مترمربعپلاک3فرعیاز
3۸61اصلیمفروزومجزاشدهقســمتیازپلاک3۸61اصلیواقعدر
قطعــه4بخش12فارسدارابکهحریــمرودخانهجنبضلعغربیبه
میزان۸مترازهرلبهترانشــهمیباشدوهموارهمیبایستآزادباشدو
اجازهساختوســازواعیانینداردراتاییدورأیخودراباحدودذیل
صادرنماید.خریداریشدهسهمالارثخودمتقاضیازورثهعلیبوخت
مالکاولیهمحرزگردید.حقوقارتفاقیندارد.لذابهمنظوراطلاععموم
مراتبدردونوبتبهفاصله1۵روزآگهیمیشوددرصورتیکهاشخاص
نسبتبهصدورســندمالکیتمتقاضیاعتراضیداشتهباشندمیتوانند
ازتاریخانتشاراولینآگهیبهمدتدوماهاعتراضخودرابهادارهثبت
دارابتسلیموپسازاخذرســیدظرفمدتیکماهازتاریختسلیم
اعتراضدادخواستخودرابهمراجعقضاییتقدیمنمایند.بدیهیاست
درصورتانقضایمدتمذکوروعدموصولاعتراضطبقمقرراتسند

مالکیتصادرخواهدشد.
تاریخانتشارنوبتاول:1402/12/01
تاریخانتشارنوبتدوم:1402/12/16

۳04/م الف
عبدالمهدی باغبان

 رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک داراب

 آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

برابررایشماره1402603110360040۹3هیاتاولموضوعقانون
تعیینتکلیفوضعیتثبتیاراضیوساختمانهایفاقدسندرسمی
مســتقردرواحدثبتیحوزهثبتملکشیراز-ناحیه4تصرفات
مالکانهبلامعارضمتقاضیخانمرویاصداقتیانفرزندعبدالصمد
بشمارهشناســنامه۷۷۷۵صادرهازدارابدرششدانگیکباب
خانهبهمساحت200مترمربعپلاک1۸601فرعیاز14اصلیمفروز
ومجزیشــدهازپلاک240فرعیاز14اصلیواقعدربخشسه
خریداریازمالکرسمیآقایاحمدحسینآبادیمحرزگردیده
اســت.لذابهمنظوراطلاععموممراتبدردونوبتبهفاصله1۵
روزآگهیمیشوددرصورتیکهاشــخاصنسبتبهصدورسند
مالکیتمتقاضیاعتراضیداشتهباشندمیتوانندازتاریخانتشار
اولینآگهیبهمدتدوماهاعتراضخودرابهاینادارهتســلیم
وپسازاخذرســید،ظرفمدتیکماهازتاریختسلیم،اعتراض
دادخواستخودرابهمراجعقضاییتقدیمنمایند.بدیهیاستدر
صورتانقضایمدتمذکــوروعدموصولاعتراضطبقمقررات

سندمالکیتصادرخواهدشد.
تاریخانتشارنوبتاول:1402/12/02
تاریخانتشارنوبتدوم:1402/12/16

5027/م الف 
شاپور زارع شیبانی 

رئیس ثبت اسناد و املاک ناحیه 4 شیراز

 آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابررایشــماره140260311036003۸۷3هیاتاولموضوعقانون
تعیینتکلیفوضعیتثبتیاراضیوســاختمانهایفاقدسندرسمی
مســتقردرواحدثبتیحوزهثبتملکشــیراز-ناحیه4تصرفات
مالکانهبلامعارضمتقاضیآقایعبدالعلیقادریفرزندحسینبشماره
شناســنامه2صادرهازلامرددرششــدانگاعیانییکقطعهزمین
وقفیبهمســاحت1۷/2۷مترمربعپــلاک۵6۹فرعیاز۹24اصلی
مفروزومجزیشدهازپلاکشماره۷فرعیاز۹24اصلیکهباپلاک
۹24/۵3۹تشکیلیکبابخانهواقعشدهدرعرصهپلاک۹24اصلی
میدهدواجارهعرصهازموقوفهنصیرالملکباحقاحداثاعیانمحرز
گردیدهاســتلذابهمنظوراطلاععموممراتبدردونوبتبهفاصله
1۵روزآگهیمیشــوددرصورتیکهاشخاصنسبتبهصدورسند
مالکیتمتقاضیاعتراضیداشتهباشندمیتوانندازتاریخانتشاراولین
آگهیبهمدتدوماهاعتراضخودرابهاینادارهتسلیموپسازاخذ
رسیدظرفمدتیکماهازتاریختسلیم،اعتراضدادخواستخودرا
بهمراجعقضاییتقدیمنمایند.بدیهیاستدرصورتانقضایمدت
مذکوروعدموصولاعتراضطبقمقرراتسندمالکیتصادرخواهد

شد.
تاریخانتشارنوبتاول:1402/12/2

تاریخانتشارنوبتدوم:1402/12/16
50۳0/م الف

شاپور زارع شیبانی 
رئیس ثبت اسناد و املاک ناحیه 4 شیراز



نیازی به توزیع مرغ منجمد در بازار نیست

باشگاه خبرنگاران- مهدی یوسف خانی، رئیس اتحادیه پرنده و ماهی گفت: 
قیمت کنونی هر کیلو مرغ زنده ۵۷ هزار تومان و مرغ گرم ۸۰تا ۸۵ هزار تومان 
است. به گفته او، با توجه به شرایط مساعد جوجه ریزی و مازاد تولید مرغ گرم، 

قیمت ها از ثبات نسبی در بازار برخوردار است.
یوســف خانی ادامه داد: با توجه به حجم جوجه ریزی ها و عرضه مرغ در ســطح 
بازار، ازدیاد ۱۰ درصدی تقاضا در ماه رمضان و ایام پایانی سال تأثیری در نوسان 

قیمت مرغ در بازار ندارد. 
رئیــس اتحادیه پرنده و ماهی با بیان اینکه نیازی به عرضه مرغ منجمد در بازار 
نیســت، افزود: با وجود مازاد تولید مرغ گرم کمبودی در عرضه وجود ندارد که 
بخواهیــم از طریق توزیع مرغ منجمد، بازار را کنترل کنیم و تنها مقادیری مرغ 

منجمد در میادین توزیع می شود.
او حداکثر نیاز روزانه مرغ تهران را ۸ هزار تن اعلام کرد و گفت: با احتساب نیاز 

بازار داخل، ماهانه ۱۳۰ میلیون قطعه جوجه ریزی جوابگوی نیاز کشور است.

قیمت مصوب زولبیا و بامیه ماه رمضان اعلام شد

ایســنا- علی بهره مند، رئیس اتحادیه دارندگان قنادی، شــیرینی فروشی و 
کافه قنــادی تهران گفت: قیمت زولبیا و بامیه بــرای ماه رمضان در واحدهای 
 درجــه یــک کیلویی ۱۷۰ هــزار تومــان و در واحدهــای درجــه ۲ کیلویی

 ۱۴۰ هزار تومان است.
بهره مند ضمن اعلام قیمت مصوب زولبیا و بامیه اظهار کرد: برای شیرینی شب 
عید نیز قیمت مصوبی وجود ندارد و بر اســاس مواد به کار رفته شده، کیفیت و 

عرضه و تقاضا تعیین می شود.
 رئیس اتحادیه دارندگان قنادی، شــیرینی فروشی و کافه قنادی تهران تصریح 
کرد: نظارت ها بر بازار صورت می گیرد اما مردم هم می توانند در صورت مشاهده 
تخلف آن را به اتحادیه با شــماره ۶۶۹۴۴۴۱۱ یا ســامانه ۱۲۴ گزارش دهند. 
این شــکایات و گزارشات بررســی و در صورت تأیید، واحد متخلف به تعزیرات 

معرفی خواهد شد.

موافق حضور چینی ها در ایران هستیم

تسنیم- پژمــان جوزی، رئیس انجمن صنعت ســاختمان در نشست خبری با 
بیان اینکه صنعت ســاختمان کشــور متولی ندارد، اظهار کرد: برای مشارکت و 
کمک در ســاخت واحد های نهضت ملی مســکن اعلام آمادگی کرده ایم، بدون 
اینکه از دولت زمین یا تسهیلات بخواهیم. فقط دولت راه را هموار کند و عوارض 

نابخردانه از ما دریافت نشود.
رئیــس انجمــن صنعت ســاختمان در خصــوص حضور چینی ها در ســاخت 
و ســاز مســکن ایران، افزود: در ارتبــاط با حضور چینی ها در بخش ســاخت 
و ســاز مســکن، ورود فناوری و جذب ســرمایه گذاری بســیار خوشــحالیم. 
 دربــاره موضوع حضــور پیمانــکار و نفرات چینــی در ایــران نیازمند نظرات 

کارشناسی است.
وی در خصوص تعامل با وزارت راه و شهرســازی، گفت: حدود ۱۰ سال است که 
پیگیر استیفای حقوق صنفی و مطالبات حقوق بخش ساختمان هستیم. در این 
راســتا نیز با وزارت راه و شهرســازی به عنوان عالی ترین مرجع دولتی در بخش 
مســکن، تعاملاتی از قبل داشــته ایم و از این به بعد هم خواهیم داشت. صنعت 
ساختمان کشور متولی ندارد و در جلسات تخصصی به صورت خردمندانه آسیب 

شناسی خواهیم کرد.
وی با اشــاره به مباحث مربوط به ســاخت خانه هــای ۲۰ و ۳۰ متری، اضافه 
 کرد: سیاســت کشور افزایش جمعیت است و مســکن ۲۰ متری در این برنامه 

توجیه ندارد. 
معتقدم باید کار به ســازندگان بزرگ سپرده شــود. به صورت رایگان می توانیم 
بهترین مشــاور دولت و وزارت راه و شهرســازی در ســاخت مســکن، واردات 

فناوری های نوین، ایمن سازی و ارزان سازی باشیم.

5 سال سی ام  شماره 6236 اقتصادچهار شنبه 1402/12/16

آگهی ثبتی و دادگستری

اقتصاد کلان

مسکن

بازار

بازار

انرژی 

ایرنا – میر ســامان پیشوایی، رئیس سازمان 
ملــی بهره وری صبح روزگذشــته در همایش 
بنگاه های اقتصادی برتر و بهره ور زیر مجموعه 
صندوق های بازنشســتگی تابعه وزارت تعاون 
گفت: رشــد اقتصادی پایدار در کشور مسئله 
مهمی است و دغدغه بســیاری از افراد رشد 

پایدار اقتصادی است.
وی با بیان اینکه متوســط رشد اقتصادی در 
دهه ۹۰ نزدیک به یک درصد و رشد بهره وری 
حدود ۰/۴ درصد بود افزود: رشــدهای مکرر 
منفــی یا نزدیــک به صفر باعث شــد اثر آن 
را در ســفره های مردم ببینیم اما در ۲ ســال 
گذشــته عملکرد در بخش هــای مختلف این 
بوده که بیش از ۴/۳ رشد اقتصادی داشته ایم 
که رشــد خوبی اســت هر چند از ۸ درصدی 
که در برنامه های توسعه ای ترسیم شده هنوز 

عقب هستیم.
رئیس ســازمان ملــی بهــره وری تأکید کرد: 
رشد تولید در بنگاه های اقتصادی و جامعه از 

سه محل افزایش ســرمایه موجودی سرمایه، 
افزایش اشتغال و نیروی کار و محل بهره وری 
اســت. در ۲ مورد نخست مســئله منابع در 

میان اســت که اکنون وضعیت آن مشــخص 
اســت. به همین دلیل تمــام نگاه ها به حوزه 
 بهره وری اســت. بهره وری ریشــه در تدبیر و 

نوآوری دارد.
پیشــوایی تصریح کرد: هر ســال درخصوص 
نوآوری یک گزارش بین المللی منتشر می شود 
که اکنون رتبه ایران در میان کشورهای دیگر 

۶۳ است. 
البته نســبت به ســال های گذشــته رشــد 
داشــته ایم. در این گــزارش از این مســئله 
صحبت می شود که یکی از علل رشد کشورها 
در حوزه اقتصاد، لوکوموتیو اقتصادی است که 
بنگاه های اقتصــادی یکی از این لوکوموتیوها 
هستند. متاسفانه در ایران تنها نام یک شرکت 
اقتصادی به عنوان لوکوموتیو ایران ذکر شده 
در حالی که برخی کشــورها ۲۰۰ شرکت در 

این لیست دارند.
رئیــس ســازمان ملــی بهــره وری افــزود: 
پیشــنهاد ما به وزارت تعاون این است که از 
زیرمجموعه های خود برنامه بخواهد تا بتوانیم 
بــه نتیجه برســیم. کاری که ســازمان ملی 
بهره وری انجام می دهد، برنامه توانمندســازی 
و ســنجش بهره وری شــرکت ها است. اکنون 
شــرکت های دولتی بالای ۵۰ درصد ســهام، 

کارنامه بهره وری شفاف دارند.
روز اولــی که این کار را در دولت انجام دادیم 
اطلاعات تمامی شــرکت ها را در سامانه آینه 
بهره وری ایران قرار دادیم. رشد اقتصادی ۴/۳ 
درصــدی که در دولت مردمی ســیزدهم رخ 
داده، باید رشــد خوبی داشته باشد تا بتوانیم 
مشکلاتی که در دهه ۹۰ به وجود آمده است 

را جبران کنیم.

رئیس سازمان ملی بهره وری:

جبران عقب ماندگی رشد اقتصادی در دهه ۹۰ در دستور کار است

ارتباطات

ایســنا- یکــی از مشــکلاتی کــه عمومــاً کاربــران 
پیام رســان های داخلــی از آنها گلایه داشــتند، تعدد آنها 
 بــوده که در نتیجه ارتباط بین کاربران را با ســختی  هایی 
مواجــه می کرد. بر همین اســاس پیشــنهاد ایجاد امکان 
ارتبــاط بین پیام  رســان های داخلی مطــرح و این پروژه 
ارتباطــات و فنــاوی اطلاعــات و  بــا حمایــت وزارت 
 اســتفاده از ظرفیت بخــش خصوصی اوایل ســال جاری 

نجام شد.
 MXP اتصال داخلی میان پیام رســان ها )اینترکانکشن( یا
به معنای ایجاد امکان ارســال پیام از مبدأ یک پیام رسان 

ایرانی به سایر سکوهای مشابه بومی است. درباره چگونگی 
عملکرد این ســرویس گفته شــده که این کار با دو روش 
کلی برای پیاده ســازی ارتباط داخلی میان پیام رسان ها یا 
mxp وجود دارد. روش خودکار که در این شــیوه ســرور 
mxp به طور خودکار مطلوب ترین مقصد برای ارســال پیام 

را انتخاب می کند.
مهدی مظفری، مدیر کل پایش، ممیزی و نظارت سازمان 
فناوری اطلاعات ایران اخیراً از اتصال پیام رســان سروش 

پلاس به طرح اتصال متقابل پیام رسان ها خبر داد.
وی بــا اعلام ایــن خبر کــه از این پس ســروش پلاس 
نیــز دارای امــکان اتصــال متقابــل )MXB( به ســایر 
پیام رسان های ایرانی است، در خصوص جزئیات بیشتر این 
 رویداد اظهــار کرد: چندی پیش و طــی اقدامی که برای 
نخســتین در دنیا صــورت گرفت، چهار پیام رســان ایتا، 
بلــه، گــپ و آی گپ بــرای تبــادل پیام و فایــل صوتی 
و تصویــری بــه یکدیگــر متصل شــدند. پــس از انجام 

تســت فنی موفــق، پیام رســان ســروش پــلاس نیز از 
ایــن پس قادر اســت به چهار پیام رســان دیگــر بپیوند. 
به طوری که کاربــران با نصب یکی از پیام رســان ها، قادر 
 به برقــراری ارتباط بــا کاربــرانِ دارای پیام رســان های 

دیگر  شدند.
مدیــر کل پایش، ممیزی و نظــارت در خصوص وضعیت 
آماری پیام رســان ها گفت: با اتصال سروش پلاس به طرح 
اتصال متقابل، بیش از ۵۰ میلیون کاربر در دسترس مردم 
قرار می گیرند. به این مفهوم که، هر کاربر با داشــتن یک 
پیام رسان ایرانی، می تواند به جامعه گسترده ای از کاربران 

دسترسی پیدا کند.
بــه گفته مظفــری، بیش از ۲ میلیــون و ۲۰۰ هزار کاربر 
از امــکان MXB اســتفاده می کنند که با ورود ســروش 
 پلاس، این تعــداد به بیش از ۵/۲ میلیون نفر افزایش پیدا 

خواهد کرد.
بر اســاس اعلام ســازمان فناوری اطلاعــات، وی درباره 

وضعیت فازهــای آینده طرح اتصال متقابل پیام رســان ها 
افزود: در فاز دوم، امکان ایجاد کانال و گروه مشترک میان 

پیام رسان ها فراهم خواهد شد. 
در همین راستا، سازمان فناوری اطلاعات ایران زیرساخت 
فنی ایجاد کانال مشــترک را برای پیام رسان ها ایجاد کرده 
است و مشغول پیاده سازی آن هستند تا در زمان مناسب، 

مورد بهره برداری قرار بگیرد.
گفتنی است، اتصال متقابل پیام رسان های ایرانی یا طرحی 
که از آن بــا عنوان اینترکانکشــن یاد می شــود، اقدامی 
اســت کــه توســط وزارت ارتباطات و فنــاوری اطلاعات 
 با هدف وصل شــدن پیام رســان های داخلــی به یکدیگر 
راه اندازی شــده است. اســتفاده از این امکان بسیار ساده 
اســت و تنهــا کافی اســت، کاربران به منــوی تنظیمات 
پیام رســان مراجعــه کننــد. ســپس از طریــق حریــم 
 خصوصی و امنیت، گزینه اتصال به ســایر پیام رســان ها را 

فعال کنند.

جدیدترین خبرها از اتصال پیام رسان های ایرانی به یکدیگر

مهر- احســان خاندوزی، وزیر اقتصاد در جلســه شورای 
گفت وگــوی دولــت و بخــش خصوصــی در پاســخ به 
انتقاداتــی در خصوص منفی شــدن تراز تجاری کشــور، 
 گفت: حجم تجارت کشــور در ۱۱ ماهه سال جاری نسبت 

به مدت مشابه سال گذشته بهتر است.
وزیــر امور اقتصادی و دارایی افزود: بــه دلیل اتفاقاتی که 
در ســطح بین المللی افتاده ارزش کالاهــای صادراتی ما 
از قبیــل کالاهــای پتروشــیمی، فولادی و غیره نســبت 
ســال گذشــته کمتر شــده اســت که امیدواریم ســال 
 آینده شــاهد باشــیم هــم تنــاژ و هــم ارزش کالاهای 

صادراتی ما افزایش یابد.
وی ادامه داد: امیدواریم مسائلی که در خصوص کم اظهاری 
در حوزه صادراتی امروز در جلسه شورای گفت وگوی دولت 

و بخش خصوصی مطرح شد اصلاح شود.
خاندوزی در خصوص دستورجلســه شــورا درباره مصوبه 
مالیات علی الحســاب ۲ درصد از صادرات مواد خام و نیمه 
خام و درخواست فعالان بخش خصوصی در خصوص اصلاح 
یا توقــف آن بیان کرد: با توجه به اینکــه صادرکنندگانی 
 کــه مشــمول پرداخــت عــوارض صــادرات کالاهــای 
خــام و نیمه خام می شــدند از پرداخت علی الحســاب ۲ 

درصد به جهت کمبود نقدینگی شــکایت داشــتند، مقرر 
شــد ابلاغیه ای که در مهر ماه توسط ســازمان مالیاتی و 
گمرک ایران انجام و اجرایی شــده بود از فردا ۱۵ اســفند 

ماه علی الحساب آن متوقف شود.
وی افزود: لذا مقرر شــد اصل میزان عوارض پرداختی وفق 
قانون، پس از اینکه صادرات خاتمه یافت و درآمد صادراتی 
برای صادرکنندگان حاصل شــد، صرفاً از طرف ســازمان 

مالیاتی اخذ شود.
خاندوزی درباره نتیجه جلســه در خصوص بررسی امکان 
پرداخــت هزینه دمــوراژ به صورت ارزی هــم گفت: قرار 

شــد در این خصوص تقسیم کار بین ســازمان کشتیرانی 
و بنــادر انجام شــد لــذا اظهار نظــر در ایــن خصوص 
 موکول می شــود به بعد از اینکه مصوبه توســط دبیرخانه 

آماده شد.

وزیر اقتصاد تشریح کرد: 

دلایل منفی شدن تراز تجاری کشور 

باشــگاه خبرنگاران- فیروز قاسم زاده، سخنگوی 
صنعــت آب بــا بیــان اینکــه بارش هــای اخیــر 
کم بارشــی پاییز را جبران نکرد، گفــت: موجودی 
مخازن ســد های کشور تا ۱۳ اســفند با ۴۶ درصد 
پرشــدگی، معــادل ۲۲/۹۳ میلیــارد مترمکعــب 
 اســت که ۳ درصد افت نسبت به ســال گذشته را 

نشان می دهد.
فیروز قاسم زاده با اشاره به بارش های خوب روز های 
اخیر اظهار داشت: هر چند طی هفته گذشته شاهد 
نزولات جوی به صورت بــرف و باران در اغلب نقاط 
کشور بودیم، اما کم بارشی های پاییز موجب شده تا 
این بارش ها سهم مورد نیاز سد های کشور را به طور 

کامل تأمین نکند.
وی خاطرنشان کرد: بارش ها نباید این تصور را ایجاد 
کند که نیاز آبی کشــور برطرف شده و همچنان به 

مدیریت مصرف در سراسر کشور نیازمندیم.

ســخنگوی صنعت آب کشــور با تشــریح وضعیت 
مخازن ســد های کشور از ابتدای ســال آبی جاری 
تا ۱۳ اســفند گفت: ورودی سد های کشور در حال 
حاضر ۱۱/۸۹ میلیارد مترمکعب است که نسبت به 
سال آبی گذشــته با کاهش ۱۲ درصدی روبروست. 
این در حالی اســت که میزان ورودی به ســد های 
کشــور در سال گذشــته ۱۳/۴۵ میلیارد مترمکعب 

بوده است.
وی در خصوص خروجی ســد های کشور نیز گفت: 
خروجی ســد های کشور از ۸/۸۲ میلیارد مترمکعب 
در ســال آبی گذشــته بــه حجــم ۱۰/۶۶ میلیارد 
مترمکعب رسیده است که نشانگر رشد ۲۱ درصدی 
میزان تأمین مصارف از محل ســد ها نسبت به سال 

گذشته است.
قاســم زاده، موجودی مخازن ســد های کشور را در 
تاریخ ۱۳ اســفند ماه ۱۴۰۲ با ۴۶ درصد پرشدگی، 

معــادل ۲۲/۹۳ میلیــارد مترمکعــب خواند و بیان 
داشت: این میزان در ســال گذشته ۲۳/۶۷ میلیارد 
مترمکعب بوده که نشــانگر ۳ درصد افت نسبت به 

سال گذشته است.
ســخنگوی صنعت آب کشــور، با اشــاره به حجم 
پایین ذخیــره ســد های تهران، درصد پرشــدگی 
ســد های پایتخت را ۱۳ درصد خواند و خاطرنشان 
کــرد: حجم مخازن ســد های تهران تا ۱۳ اســفند 
 ماه با رشــد ۱۰ درصدی نسبت ســال آبی گذشته 

روبرو بوده است.
قاسم زاده خاطرنشان کرد: بر اساس آمار ایستگاه های 
باران سنجی وزارت نیرو، ارتفاع کل ریزش های جوی 
کشور تا ۱۲ اســفند ۱۴۰۲ نسبت به میانگین دوره 
مشابه درازمدت دارای ۲۵ درصد کاهش و نسبت به 
دوره مشابه سال آبی گذشــته ۱۵ درصد کاهش را 

نشان می دهد.

سخنگوی صنعت آب کشور:

حجم آب مخازن سد ها ۳ درصد کمتر از سال گذشته است

))  مزایده نوبت دوم((
مجوز  براســاس  دارد  درنظر  گله دار  شــهرداری 
شماره83 مورخ1402/06/07شورای محترم اسلامی 
شهر نسبت به فروش خودروهای پارس خاکستری 
رنگ)مدل1384(  سفید  پراید  و  رنگ)مدل1392( 
شهرداری از طریق مزایده عمومی در سامانه تدارکات الکترونیکی دولت 
به اشــخاص حقیقی وحقوقی واجد شرایط اقدام نماید متقاضیان محترم 
می توانند جهت دریافت اسناد مزایده وتحویل آن با مراجعه به سایت به 
آدرس setad.iran.ir مراجعه فرمایند 1- درصورت عدم عضویت قبلی، 
ثبت نام درســامانه مذکور و دریافت گواهی امضای الکترونیکی صاحبان 
 امضاء مجاز از ســوی متقاضیان جهت شرکت در مزایده الزامی می باشد
 2- هزینــه درج آگهی و کارشناســی برعهده برنده مزایده می باشــد

3- شهرداری در رد یاقبول پیشنهادات مختار است 4- نفر اول ودوم وسوم 
هرگاه حاضر به انعقاد قرارداد نشوند سپرده آنان به ترتیب ضبط خواهد 
 شد 5- سپرده شــرکت در مزایده خودرو پارس مبلغ120/000/000ریال
 )با قیمت پایه2/400/000/000ریال( و خودرو پراید مبلغ35/000/000 ریال
)با قیمت پایه700/000/000ریال( بوده که می بایست وجه نقد؛ ضمانت نامه 
بانکی)که می بایست تصویر آن درسامانه بارگزاری و اصل آن به شهرداری 
تحویل گردد( یا اسناد خزانه باشد 6- به پیشنهادات خارج نوبت، مخدوش 
و مبهم ترتیب اثر داده نمی شود و می بایست از حیث مبلغ مشخص؛ معین 
و بدون ابهام باشد 8- بازگشایی پاکت ها در سامانه ستاد اعلام گردیده و 
همچنین حضور پیشنهاد دهندگان درجلسه بلامانع می باشد 9-شرایط 

دیگر در اسناد مزایده به اطلاع خواهد رسید.   
آگهی مرحله اول: 1402/12/09   

آگهی مرحله دوم: 1402/12/16        
شناسه آگهی: 1676126

1-م الف-مرتضی چراغ چشم-شهردار گله دار 

)) تجدید مناقصه نوبت دوم((
شــهرداری گلــه دار درنظر دارد براســاس مجوز 
اسلامی  محترم  شورای  مورخ1402/10/09  شماره91 
شــهر نســبت به واگذاری پیمان خدماتی تحت 
قالب مدیریت پیمــان از طریق مناقصه عمومی در 
سامانه تدارکات الکترونیکی دولت به شــرکت های واجدالشرایط اقدام 
نماید متقاضیان محترم می توانند جهت دریافت اسناد مناقصه و تحویل 
آن با مراجعه به ســایت به آدرس setad.iran.ir مراجعه فرمایند 1- در 
صورت عدم عضویت قبلی، ثبت نام در ســامانه مذکور و دریافت گواهی 
امضای الکترونیکی صاحبان امضاء مجاز از سوی متقاضیان جهت شرکت 
در مناقصه الزامی می باشــد2- هزینه درج آگهی برعهده برنده مناقصه 
می باشد3- شهرداری در رد یاقبول پیشنهادات مختار است 4- نفر اول 
ودوم وســوم هرگاه حاضر به انعقاد قرارداد نشوند سپرده آنان به ترتیب 
ضبط خواهد شد 5- سپرده شــرکت در مناقصه مبلغ120/000/000  ریال 
بوده می بایســت ضمانت نامه بانکی؛ وجه نقد یا اســناد خزانه باشد)که 
می بایســت تصویر آن درسامانه بارگزاری و اصل آن به شهرداری تحویل 
گردد(6- به پیشــنهادات خارج نوبت، مخدوش و مبهم ترتیب اثر داده 
نمی شود و می بایست از حیث مبلغ مشخص؛ معین وبدون ابهام باشد7-

مدت بررسی پیشنهادها و اعلام به برنده مناقصه در سامانه درج گردیده 
است8- بازگشایی پاکت ها در سامانه درج گردیده است و همچنین حضور 
پیشنهاد دهندگان درجلســه بلامانع می باشد 9-شرایط دیگر در اسناد 

مناقصه به اطلاع خواهد رسید.   
آگهی مرحله اول: 1402/12/09   

آگهی مرحله دوم: 1402/12/16        
شناسه آگهی: 1676131

1-/م الف- مرتضی چراغ چشم-شهردار گله دار 

آگهی تجدید مناقصه خرید و حمل سیستم ها و تجهیزات 
کامپیوتری مورد نیاز واحدهای مختلف شهرداری صدرا 

14۰2-۹۹
نوبت اول: 16 /12 /1402

نوبت دوم: 23 /12 /1402
شهرداري صدرا در نظر دارد نسبت به برگزاري مناقصه با موضوع "خرید 
و حمل سیســتم ها و تجهیزات کامپیوتری مورد نیاز واحدهای مختلف 
شــهرداری صدرا"، طبق مشخصات قید شده در اسناد مناقصه، از طریق 
ســامانه تدارکات الکترونیکي دولت اقــدام نماید.کلیه مراحل برگزاري 
مناقصه از دریافت اسناد مناقصه تا ارائه پیشنهاد مناقصه گران و بازگشایي 
 پاکت هــا از طریق درگاه ســامانه الکترونیکي دولت)ســتاد( به آدرس
 www.setadiran.ir انجام خواهد شــد و لازم اســت مناقصه گران در 
صورت عدم عضویت قبلي، مراحل ثبت نام در ســایت مذکور و دریافت 

گواهي امضاي الکترونیکي را جهت شرکت در مناقصه محقق سازند.
1- مبلغ برآورد اولیه: 15.640.000.000 ریال
2- تامین اعتبار از منابع  داخلي مي باشد.

3- مبلغ تضمین شرکت در مناقصه مبلغ 782.000.000 ریال مي باشد که 
به صورت ضمانت نامه بانکي با اعتبار حداقل 3 ماهه و یا فیش واریز نقدي 
به حســاب 100830670088 نزد بانك شهر در شعبه صدرا به نام سپرده 

شهرداري صدرا باشد.
4- مبلــغ خرید اســناد مناقصه مبلــغ  2.400.000ریال به حســاب 
100805891412 نزد بانك شــهر و بارگذاری تصویر فیش به همراه اسناد 

پاکت ب مي باشد.
5- ســپرده نفرات اول، دوم و سوم در صورتي که حاضر به انعقاد قرارداد 

نشوند به نفع شهرداري صدرا ضبط خواهد شد. 

6- هزینه درج آگهي نوبــت اول و دوم  بر عهده 
برنده مناقصه مي باشد. 

7- شــهرداري در رد یا قبول پیشنهادات مختار 
خواهد بود.

8- سایر شرایط و جزئیات در اسناد مناقصه مندرج 
است. 

9- تاریخ انتشار مناقصه در سامانه تدارکات الکترونیکي دولت از ساعت 
10 صبح مورخ  16 /12 /1402 مي باشد.

 10-  آخرین مهلت دریافت اســناد مناقصه از ســایت ساعت 11 مورخ   
 23 /12 /1402 مي باشد.

11-  آخرین مهلت ارائه پیشــنهادات و ثبت اسناد و مدارك در سامانه تا 
ساعت 12 مورخ  06 /01 /1403  مي باشد.

12- زمان بازگشایي پاکت ها در ساعت 15 مورخ  06 /01 /1403  مي باشد.
متقاضیان مي بایســت مدارك پاکت هاي الف- ب-ج در سامانه بارگذاري 
نمایند شــهرداري از دریافت حضوري پاکات طبق قانون معذور مي باشد 
و فقط اصل ضمانت نامه را پس از بارگذاري در ســایت ستاد )پاکت الف( 
به صورت فیزیکي تا ساعت 12 مورخ 06 /01 /1403 در پاکت سربسته و با درج 
کامل مشخصات شرکت و شماره تماس به واحد دبیرخانه مرکزي شهرداري 
صدرا به آدرس زیر تحویل نمایند. آدرس: استان فارس- شهر صدرا- بلوار 
پاسداران ساختمان مرکزي شــهرداري صدرا کدپستي: 7199433869 
شــماره تماس واحد امور قراردادها: 36414414-071 و اطلاعات تماس 
 ســامانه ســتاد جهت انجام مراحل عضویت در ســامانه: مرکز تماس

 41924-021 دفتر ثبت نام 85193768-88969737
شناسه آگهی: 1680626

-1/م الف
مجتبی پارسایی-   شهردار صدرا  

چاپ آگهي مناقصه عمومي شماره 14۰2/126 )یك مرحله اي(
مناقصه گـزار: شرکت گاز استان فارس

موضوع مناقصه: تکمیل خط انتقال 
 شــرح مختصر کار و محل اجراي پــروژه: تکمیل خــط انتقال گاز 12 اینچ سروســتان با 
فشار PSI 790 شامل خرید، ســاخت، نصب و راه اندازی یك ایستگاه تقلیل فشار ).R.S( با 
ظرفیت 80،000 متر مکعب بر ســاعت، یك ایســتگاه C.G.S با ظرفیت 30،000 متر مکعب بر 
ساعت، راه اندازی یك ایستگاه T.B.S موجود با ظرفیت 2000 متر مکعب بر ساعت، نصب و راه 
اندازی یك ایستگاه C.P.S، نصب و راه اندازی سه واحد صاعقه گیر، احداث ابنیه فنی مسیر، 
اتصال به خط گازدار و راه اندازی کل خط به شهرك صنعتی شماره 2 سروستان، به روش تأمین 
کالا، تجهیزات و نصب توأم PC، به روش فهرست بهایی )تهیه بخشی از کالا به عهده کارفرما(

2 -  مبلغ و نوع تضمین شرکت در مناقصه : 
مبلغ تضمین حداقل به مبلغ  -/000/000/ 18/680  ریال مي باشد که باید توسط پیشنهاد دهنده 

به یکي از صورتهاي ذیل اقدام گردد.                  
الف( ضمانت نامه بانکي و یا ضمانت نامه های صادره از سوی موسسات اعتباری غیر بانکی دارای 
مجوز  از بانك مرکزی جمهوری اسلامی ایران که تا سه ماه از تاریخ تسلیم پیشنهاد معتبر باشد.

ب( واریز وجه به شماره حساب شــبا )IR 710100004101133430232891( با اخذ تأییدیه بر 
روی فیش واریزی از خزانه امور مالی شرکت گاز استان فارس

3- زمان فروش اسناد  مناقصه و ارزیابی: از تاریخ 1402/12/20  لغایت 1402/12/24  )از طریق 
سامانه تدارکات الکترونیك دولت،  حداکثر تا ساعت 19:00(

4- مهلت و محل تحویل پیشنهادات: حداکثر تا ساعت 13:00 روز دوشنبه مورخ 1403/01/20 
دبیرخانه واحد حراست شرکت گاز استان فارس و سامانه تدارکات الکترونیك دولت

توجه: طبق شیوه نامه شــماره 311578- 28/1 مورخ 93/7/5 وزارت نفت، مناقصه گران مي 
توانند پیشــنهاد مالی اصلاحی خود را فقط یك بار در سامانه ستاد، تا  قبل از شروع گشایش 

پاکت ها به صورت دیجیتالی در سامانه ستاد بارگذاری و تأیید نمایند.
5- مدت اعتبار پیشنهادها: سه ماه از آخرین موعد تسلیم پیشنهادها و این مدت حداکثر براي 

یك بار قابل تمدید مي باشد.
6- تاریخ، ساعت و محل گشایش پاکات: روز شنبه  مورخ 1403/01/25  ساعت 00 : 08 ساختمان 

مرکزي شرکت گاز استان فارس - بلوار استقلال – نبش 
خیابان باغ حوض –سالن وصال

7- شرایط مناقصه گر 
• داشتن رتبه نفت و گاز از سازمان برنامه و بودجه کشور

• داشتن گواهی صلاحیت ایمنی از اداره کار 
• داشــتن  ظرفیت آزاد  معادل حداقل بــرآورد پروژه  

-/498/972/374/525  ریال(
•داشتن تجهیزات لازم، تخصص و توانایي فني و مالي انجام کار مطابق با استانداردهاي شرکت 

ملي گاز ایران
•ارائه آخرین صورت های مالی حسابرســی شــده در زمان انعقاد قرارداد بر اساس بخشنامه 

63268 وزارت اقتصاد و دارایی.
8- اقدامات لازم جهت خرید اسناد مناقصه: 

1-8- ثبت نام در سامانه تدارکات الکترونیك دولت به آدرس  setadiran.ir و دریافت توکن
2-8- انجام واریزي  به  مبلغ -/000، 400 ریال  به حساب شماره 4001133404025447  بانك 
مرکزی جمهوری اسلامی ایران،  شناسه  واریز  )306133458292740838300000000501(   و  
شماره شبا IR03  0100  0040  0113  3404  025447 از طریق سامانه تدارکات الکترونیك دولت.

شرکت هاي واجد شــرایط در بند 7 جهت خرید اســناد مي توانند به سایت سامانه تدارکات 
الکترونیك دولت به آدرس setadiran.ir مراجعه نمایند. پشنهادات مناقصه گراني که حداقل 
امتیاز قابل قبول را در ارزیابي کیفي کســب نموده اند در زمان ذکر شــده مفتوح خواهد شد 
)حداقل سه مناقصه گر(. اطلاعات درج آگهي در وب سایت شرکت گاز استان فارس به آدرس

www.nigc-fars.ir و پایگاه ملي اطلاع رساني مناقصات به آدرس http://iets.mporg.ir قابل 
دسترسي مي باشد.

شماره فکس: 38209000- 38304074 - 071 روابط عمومي شرکت گاز استان فارس- شماره 
تماس شرکت گاز استان فارس  071-38209443-9

تاریخ درج آگهي نوبت اول:  1402/12/15              
تاریخ درج آگهي نوبت دوم:  1402/12/16 

-1/م الف-روابط عمومي شرکت گاز استان فارسشناسه آگهی: 1677112

نوبت دوم



برگزاری دوره استعدادیابی دارت
 با شرکت بیش از 1600 دانش آموز شیرازی

بــه گــزارش پایــگاه خبــری اداره کل ورزش و جوانان اســتان فــارس، طی 
برنامه ریزی هــای مدون و مســتمر صورت گرفته از ســوی کمیته دارت، هیئت 
انجمن های ورزشــی در جهت معرفی، آموزش و توسعه و گسترش رشته ورزشی 
مهیج و جذاب دارت در میان نونهالان، نوجونان و جوانان طی یک ماه اخیر بیش 
 از 10 دوره جشــنواره اســتعدادیابی دارت ویژه 1625 دانــش آموز مقاطع دوره 
دوم ابتدایی، متوســطه اول و متوسطه دوم مدارس شیراز در دو بخش دختران و 

پسران برگزار شد.
نــکات  حائز اهمیت این جشنواره ها حضور مستمر و مدون ابـوالفضـل از 

دهقـان پـور، سـرمـربـــی تیـم ملـی دارت جـوانـان ایـران و 
رئیـس کمیتـه استعـدادیـابـی انجمـن دارت ایـران و میـلاد 
بینـــا، عضو کمیته اســتعدادیابی انجمن دارت ایران و رئیس 
کمیته دارت شیراز بود که با نظارت دقیق بر شناسایی و ارزیابی 

نفرات مستعد تأکید داشتند.
مقرر گردید با همکاری آکادمی دارت ســاتین به عنوان اولین مرکز 
تخصصی آموزش دارت جوانان در ایران، نفرات مســتعد جهت گذراندن 
دوره های آموزشــی فشــرده و ویژه معرفی شده تا در مســابقات انتخابی استان، 
مســابقات کشــوری و همچنین رقابت های بین المللی به عنوان نمایندگان دارت 

فارس در این رقابت ها شرکت نمایند.

 اردوی آمادگی تیم ملی دوومیدانی جانبازان  
و توان یابان در شیراز

به گزارش پایگاه خبری اداره کل ورزش و جوانان اســتان فارس، سومین مرحله 
اردوی آمادگی تیم ملی دوومیدانی به صورت غیر متمرکز در راســتای حضور در 
مسابقات پارالمپیک پاریس 2024، از هشتم تا بیستم اسفند ماه برگزار می شود.

علی اصغر جوانمردی زیر نظر عبدا... جمشیدی و  هاشمیه متقیان زیرنظر فاطمه 
برمشوری در فارس به انجام تمیرات خود می پردازند.

عبدالرحیم خداجو، سرپرســت اداره کل ورزش و جوانان فارس با حضور در این 
اردو از تمرینات ملی پوشان دیدن و با آنان به گفت و گو پرداخت.

لازم به ذکر اســت دیگر ملی پوشان، سعید افروز در مجموعه آفتاب انقلاب تهران 
زیر نظر ســید مهدی شــاهرخی، یاسین خسروی در کرمانشــاه زیر نظر عزت ا...  
پرنیان، رشید مسجدی زیر نظر ابراهیم مؤمنی و علیرضا مختاری زیر نظر مهدی 
موســوی در اصفهان، امان ا... پاپی زیر نظر خســرو رحیمی زاده، صادق بیت سیاح 
زیر نظر مهدی فارســی، الهام صالحی و زینب مــرادی زیر نظر زهرا کرم زاده در 
خوزســتان،  هادی کائیدی زیر نظر اردشیر کاظمی و حامد امیری زیر نظر بهمن 
رضایی در لرســتان، علیرضا زارع و میلاد رمضانی زیــر نظر محمدعلی رفاهیت 

تمرین می کنند.

جام جهانی پاراوزنه برداری امارات؛
 »غریب شاهی« طلایی شد

به گزارش پایگاه خبری اداره کل ورزش و جوانان اســتان فارس، رقابت های جام 
جهانی پاراوزنه برداری به میزبانی کشــور امارات در حال برگزاری است و در ادامه 
مســابقات علی اکبر غریب شاهی و سامان رضی در دســته 10۷ کیلوگرم و سید 

حامد صلحی پور در دسته ۹۷ کیلوگرم به مصاف حریفان خود رفتند.
غریب شــاهی با مهار وزنه های 250 کیلوگرم موفق به کســب مدال طلا شد و به 
مقام قهرمانی دست یافت. ملی پوش استان فارسی کشورمان مدال طلای مجموع 

را نیز از آن خود کرد.
رقابت هــای جام جهانــی وزنه برداری با حضور 1۸۳ ورزشــکار )10۷ مرد و ۷6 
زن( از ۳2 کشور جهان به میزبانی امارات از دهم تا پانزدهم اسفند ماه برپاست.

چهارشنبه 1402/12/16           سال سی ام  شماره 66236

ورزش

فرهنگ و هنر

به گزارش ایرنا، پیروز قربانی، ســرمربی تیــم فوتبال نفت و گاز 
گچســاران بعد از شکســت ۳ بر صفر تیمش برابر پرسپولیس در 
مرحله یک شــانزدهم نهایی رقابت های جــام حذفی فوتبال ایران 
گفت: آنچه در بازی رقم خورد برای ما تجربه ای ارزشمند بود و در 

این دیدار اختلاف لیگ برتر و لیگ یک را شاهد بودیم.
وی ادامه داد: تیم نفت و گاز گچســاران تیمی است که به زمان و 
کار بیشتر نیاز دارد، آنطور که می خواستیم بازی نکردیم اما بدون 
شــک درس هایی گرفتیم که در آینده به کمک ما خواهد آمد. در 
این بازی در برخی از صحنه ها بازیکنان من خودشان را روی زمین 
می انداختند که داور هم به درســتی دستور به ادامه بازی می داد 
اما در لیگ داوری متفاوتی را شاهد هستیم. ما در زمینی تمرین و 

بازی می کنیم که خشک و مانند برهوت است؛ اما در این مسابقه 
در زمینی بازی کردیم که مطابق با استانداردهای روز است.

ســرمربی تیم فوتبال نفت و گاز گچســاران در واکنش به شرایط 
تیمش گفــت: در این مــدت بچه های مــا فراتر از حــد انتظار 
 ظاهر شــدند و حتی این فرصت را داشــتیم تــا مدعی صعود به
لیگ برتر باشیم. شرایط خوب است و نظم خوبی در باشگاه دیده 

می شود.
قربانی در خصوص حریف خود یادآور شد: پرسپولیس و استقلال 
همیشه مدعی قهرمانی هستند. تیمی که ما برابر آن بازی کردیم 
بازیکنــان خوبی دارد و کادر فنی جدید هم تغییراتی در ســبک 
بازی آنها ایجاد کرده اســت. در مورد اســتقلال هــم باید بگویم 

هرچند آنها از جام حذفــی کنار رفتند اما الان 
تمرکزشــان روی لیگ برتر است و امیدوارم 

قهرمان شوند.
وی یــادآور شــد: دو بازیکن بومــی ما به 
تیم های لیگ برتری اضافه شدند که امید 
علی پور و رضا سلطانی هستند. باشگاهی 

مثل فولاد خوزستان آکادمی قوی دارد 
و هر ســاله بازیکن به تیم بزرگسالان 
خود اضافه می کند و تا این آکادمی ها 
فعال نباشــند نمی توان از مربی انتظار 
داشت تا از نفرات بومی استفاده کند.

به گزارش مهر، تیم فوتبال پرســپولیس با پیروزی ســه بر صفر 
مقابل نفت و گاز گچساران به مرحله یک هشتم نهایی جام حذفی 
فوتبال کشــور راه پیدا کرد. برد سرخ پوشان پایتخت در حالی به 
این پیروزی رســیدند که خریدهای زمســتانی خارجی این تیم 
نظیر عبدالکریم حســن و اوستون ارونوف از ابتدا در ترکیب قرار 
گرفتند. ارونوف، مهاجم تیم ملی ازبکستان در این دیدار عملکرد 
تحســین برانگیزی داشته باشــد و با وجود عدم گلزنی تبدیل به 
یکی از بهترین بازیکنان میدان شــود. ارونوف روی دو گل از سه 
گل تیمش نقش مؤثری داشــت و چهار بار شــوت به چارچوب 
داشت تا دروازه حریف را تهدید کند. مهاجم خارجی سرخ پوشان 
چهــار نبرد از پنج برخورد تن به تــن با بازیکنان حریف را پیروز 

شد تا آمادگی بدنی مناسب خود را به رخ بکشد.
عیسی آل کثیر هم تیمی اش نیز پس از پایان این بازی به تحسین 
او پرداخت و گفت: اولین بازی اورنوف از ابتدا بود و خدا را شــکر 
با برد پشت سر گذاشتیم. امیدوارم تا آخر فصل این روند خوب را 

ادامه دهیم تا یک نتیجه خوب به دست آوریم.

 سرمربی تیم فوتبال نفت و گاز گچساران:

 شکست خوردیم اما تجربه کسب کردیم
 برای استقلال آرزوی موفقیت دارم

10 ســال از بزرگ تریــن پــروژه حادثه ســاز تلویزیونی، 
»معراجی ها« می گذرد؛ اتفاقی که انفجار در پشــت صحنه 
آن پنج تن از اهالی سینما را به کام مرگ کشاند. حالا بعد 
از گذشــت یک دهه این بار در ســریال الف ویژه »سلمان 
فارســی« شــاهد حادثه دل خراش دیگری هستیم که به 

مرگ دو هنرور منجر شده است.
معمولاًً قضاوت درســت درباره دلایــل و عوامل وقوع این 
اتفاقات سخت اســت و نیاز به نگاه های کارشناسی دارد؛ 
چراکه معمولاً این دســت حــوادث در محدوده ای خاص 
مانند شهرک های سینمایی و لوکیشن های دوردست اتفاق 
می افتد و جــز خود عوامل، افراد دیگری در صحنه حضور 
ندارند. بعد از حادثه هم فردی از گروه ســازنده حاضر به 

گفت وگو با نمایندگان رسانه ها نمی شود.
با این همــه چرایی این قبیل حــوادث جای تأمل جدی 
دارد و ما را با این پرسش مواجه می کند که در نهایت چه 

کسی پاسخگوست؟ 
به انگیزه اتفاق اخیری که در پشت صحنه سریال »سلمان 
فارســی« به واسطه خراب شــدن یک پل رخ داد، نگاهی 
داریم به حادثه ســازترین پروژه های تلویزیونی ســال های 
اخیر که اوج آن را در ســال های گذشته و به واسطه شیوع 

ویروس کرونا شاهد بودیم.
1۸ دی ماه ســال ۹2، حادثه تلخ انفجار در پشت صحنه 
ســریال »معراجی ها«، منجر به کشته شدن پنج نفر شد و 

غم بزرگی را در میان اهالی هنر بر جای گذاشت.
ماجرا از این قــرار بود که حین آماده ســازی صحنه های 
مربوط به جنگ، یک انفجار رخ می دهد و علی اکبر رنجبر 
)مدیر شــهرک ســینمای دفاع مقدس(، جواد شریفی راد 
)مســئول جلوه های ویژه(، رضا فرجی )دســتیار تولید(، 
مهدی مــرادی )جلوه هــای ویژه(، جمشــید اصفهانی فر 
)نگهبان( در لحظه جان  خود را از دست می دهند و حمید 
شــهیری )طراح صحنه( و مرتضی مولایی در بیمارستان 

بستری می شوند.

مهرماه ســال ۹۸ بــود که مهدی جعفــری، طراح صحنه 
بــه دلیل آتش ســوزی در محــل تصویربرداری ســریال 
نمایش خانگی »خواب زده« دچار سوختگی حاد شد و بعد 

از دو روز بستری شدن در بیمارستان درگذشت.
این ســریال آخرین روزهای تصویربرداری را پشــت سر 
گذاشته بود و این حادثه رخ داد. الهام غفوری، تهیه کننده 
ســریال در توضیح این حادثه گفته بــود: »کار ما در آن 
لوکیشنی که وحید جعفری دچار سوختگی شد، تمام شده 
بــود و همه عوامل به خانه های خود رفته بودند. نمی دانیم 
واقعاً چه اتفاقی افتاده اســت. لوکیشن ما فینال کار بود و 
کاملًا برای فیلم برداری آماده شــده بــود و همه باید آنجا 
را تــرک می کردند. نمی دانم چه اتفاقی افتاده که ایشــان 

دوباره به لوکیشن بازگشته و آن اتفاق افتاد؛ اما ما احتمال 
می دهیم در آن لوکیشــن گاز پیچیده و او دچار سوختگی 

شده است.
ســال ۸۸ بود که پیمان ابدی سر صحنه یک تله فیلم در 
منطقه کن و ســلقان تهران جان خود را از دســت داد. او 
به واســطه فعالیت های بین المللی اش به ویژه در ســریال 
موفق »هشــدار برای کبری 11« نامی شناخته شــده در 
سینمای ایران بود. با این همه، ابدی بعد از سال ها فعالیت 
در فیلم های حادثه ای اکشن دنیا، با حادثه ای فجیع، جان 
خود را در ایران از دســت داد. او بر ســر صحنه ای از فیلم 
»چشــم های نامحســوس« قرار بود به جای بازیگر اصلی 
کوکتل مولوتفی را روشــن کنــد و داخل اتوبوس بیندازد 

و ســپس از آن بیرون بپرد. بار اول فندک عمل نکرد و تا 
او خم شد کوکتل مولوتف را بردارد و روشن کند، اتوبوس 
به انتهای مســیر رسیده بود. او دیر خود را از اتوبوس پرت 
کرد. قرار بود این وسیله نقلیه در دره پایین بیفتد اما روی 
سینه پیمان ابدی توقف کرد و مواد منفجره عمل کردند.

بازی مهران مدیری در سری جدید سریال »قلب یخی« با 
حادثه ای تلخ همراه بود. در یکی از صحنه ها که ســکانس 
پرزحمت و پرهزینه ای بود، پای مدیری می لغزد و او برای 
حفظ تعادل به شیشــه های شکســته چنگ می اندازد و 

ناگهان انگشت کوچک دست راستش قطع می شود.
مدیری درگیر و دار فیلمبرداری، با وجود قطع انگشــت، 
بازی در ســکانس را به پایان می رســاند. بعــد از آن تازه 
گروه، متوجه ماجرا می شــوند و مدیری و انگشــتش را به 
بیمارســتان می رسانند. انگشت مدیری پیوند زده می شود 
اما حــس و عصــب آن بازنمی گردد. از این رو شــما در 
عکس های منتشر شده از ســریال »ویلای من« می بینید 

که مهران مدیری دستکش سیاه چرمی به دست دارد.
آن گونه که از اخبار و شــواهد در رســانه ها پیداست، پلی 
که در حادثه دلخراش »ســلمان فارســی« ساخته شده 
بــود، غیراســتاندارد بــود و همین منجر به بــروز حادثه 
شــد. در واقــع عوامل مشــغول فیلم برداری ســریال در 
 روســتای خیج شــاهرود بودند که بر اثر فرو ریختن پل، 
 بر ســر هنــروران ایــن ســریال دو نفر فوت شــدند و 

چهار نفر مصدوم.
پل و سازه ها که فرو می ریزد حجم سازه ها به گونه ای بوده 
که دو تن از هنروران، سیدعلی نعیمی و حمید ظهیری در 
این حادثه جان خود را از دست می دهند. ارتفاع پل حدود 
یک متر بوده اســت و آنچنان بلند نبود اما هنرورها بر اثر 

برخورد با سازه مصدوم شدند.
ناگفته نماند که تاکنون هیچ کدام از مدیران و مســئولان 
صداوســیما در پی بروز این حادثه، توضیحی نداشته اند و 

حتی پیامی برای ابراز همدردی هم منتشر نشده است.

به انگیزه حادثه اخیر سریال »سلمان فارسی« و مرگ ۲ نفر

ازقطعانگشت»مهرانمدیری«تاانفجاردر»معراجیها«
تلویزیون

»زندگی پس از زندگی« بعد از افطار می آید
»زندگی  برنامه  پنجــم  فصل 
بــا اجرای  از زندگی«  پــس 
عباس موزون در روزهای ماه 
مبارک رمضان سال 1402 و 

140۳ روانه آنتن می شود.
برخلاف ســال های پیش که 
ایــن برنامــه پیــش از افطار 
زمان  امسال  پخش می شــد، 
پخش آن بــه بعــد از افطار 
منتقل شده و ساعت 21 روی 

آنتن می رود.
دوشــنبه 21 اسفند 1402 قسمت اول برنامه »زندگی پس از زندگی« یک روز 

پیش از آغاز ماه مبارک رمضان پخش خواهد شد.
چندی پیش زمزمه هایی مبنی بر تولید نشــدن فصــل جدید »زندگی پس از 
زندگی« منتشر شد؛ اما عباس موزون مجری و تهیه کننده این برنامه با برطرف 

کردن مشکلات توانست این برنامه را به آنتن برساند.
تداخل زمان پخش این برنامه پرمخاطب با ســایر ویژه برنامه افطار موجب شد 
که مدیران سیما ساعت پخش جدیدی را برای آن در نظر بگیرند بنابراین فصل 
پنجم »زندگی پس از زندگی« حالا همزمان با ســریال های مناســبتی رمضان 

پخش می شود و باید با مجموعه های نمایشی رقابت کند.
هر چهار فصل برنامه »زندگی پــس از زندگی« در روزهای ماه مبارک رمضان 

سال های 1۳۹۹ تا 1402 روی آنتن رفته اند.
در این برنامه به تهیه کنندگی و اجرای عباس موزون داســتان های شــنیدنی 
افرادی که خارج شــدن از کالبد انسانی و سفر به عالم برزخ را تجربه کرده اند 

روایت می شود.
در ایــن برنامه مخاطبان مهمان روایت های شــگفت انگیــز تجربه گران مرگ 

تقریبی از عالم غیب در نقاط مختلف ایران و جهان می شوند.

سریال »عاشورا« به شبکه افق رسید

سریال »عاشورا« به کارگردانی هادی حجازی فر، روایتی متفاوت از مجاهدت های 
رزمندگان لشکر ۳1 عاشورا، در عملیات خیبر و بدر را به تصویر کشیده است.

سریال »عاشورا« در نسخه سینمایی خود با نام »موقعیت مهدی« سعی داشت 
تا زندگی شــهید مهدی باکری را در سال های 1۳62 تا 1۳6۳ روایت کند، اما 
در نســخه تلویزیونی سعی دارد به معرفی سایر رزمندگان این لشکر و جزئیات 

عملیات خیبر و بدر بپردازد.
 ســریال هفت قسمتی »عاشورا« اولین ساخته هادی حجازی فر هر شب ساعت 

2۳:۳0 و تکرار روز بعد ساعت 11 و 16 به روی آنتن افق سیما می رود.

تلویزیون

باریکن خارجی پرسپولیس
 نمره قبولی گرفت

»فیلم گارفیلد« با تمرکز بر گربه نارنجی انیمیشنی که عاشق لازانیا است، 
دوباره راهی ســینما ها می شود. تیزر »فیلم گارفیلد« دوشنبه؛ روزی که او 

کم تر از دیگر روز ها دوستش دارد، منتشر شد.
در حالــی که انتشــار اولین تیزر داســتان کامل نحــوه ورود گارفیلد )با 
صداپیشــگی کریس پرت( به زندگی جان )با صدای نیکلاس هولت( را به 
اشتراک گذاشت، در آخرین تیزر پیش از نمایش فیلم ملاقات غیرمنتظره 
گارفیلــد با پدر بیولوژیکی خود، ویک )با صدای ســاموئل ال. جکســون( 
تصویر شــده اســت.زندگی گارفیلد در خانه با جان و اودی »بسیار تقریباً 
عالی« می گذرد، تا این که او توســط یک ســگ عظیــم ربوده و به جایی 
فرســتاده می شود که ویک در آنجا نگهداری می شــود. ویک از گارفیلد و 
اودی کمــک می گیرد و برایش اصلًا اهمیتی نــدارد از زمانی که گارفیلد 
یک بچه گربه بود، در زندگی پســرش حضور نداشــت. گارفیلد به پدرش 
می گوید: سال هاست تو را ندیده ام و وقتی هم می بینم، داری از دست یک 

گربــه دیوانه فرار می کنی. او در نهایت موافقت می کند به ویک کمک کند و 
ماجرا هایی را پشت ســر می گذارد که شبیه آن چیزی نیست که گربه عاشق 
لازانیــا تاکنون تجربه کرده بود. او از قطار هــای در حال حرکت می پرد، در 
حال سقوط از یک ارتفاع زیاد است، اما روی یک تکه گنده پنیر چدار فرود 

می آید و با شرور ها مبارزه می کند.
در این تیزر یک صدای غافلگیرکننده هم حضور دارد: اسنوپ داگ در نقش 
اســنوپ کت.  هانا وادینگهام نیز صداپیشگی شــخصیت شروری را بر عهده 
دارد کــه اولین بار در آخرین تیزر دیده شــده بود، اما هنوز جزئیاتی از این 

شخصیت ارایه نشده است.
این فیلم توســط کلمبیا پیکچرز و آلکون انترتینمنت؛ به کارگردانی مارک 

دینال و برمبنای فیلمنامه پل کاپلان و مارک تورگوو ساخته شده است.
پــرده  روی   )140۳ خــرداد   4(  2024 مــی   24 گارفیلــد«   »فیلــم 

سینما ها می رود.

»گارفیلد«  به همراه پدرش برمی گردد

به گزارش ایرنا، مجید جلالی، مدیر توسعه و پیشرفت 
فوتبال فدراسیون فوتبال ایران در حاشیه کاشت نهال 
توسط کادر فنی تیم ملی به بهانه روز درخت کاری در 
کمــپ تیم های ملی در رابطه با طرح جامع 14 در 14 
اظهار داشــت: حوزه های مختلف بر روی این طرح کار 
می کنند و اولین جلسه ای که تمام کارگروه ها و رئیس 
فدارســیون نیز در آن حضور داشتند، برگزار شد و در 
نظر داریم تا اواخر خرداد این برنامه آماده شــود و آن 
را برای عموم منتشــر تا بازخوردهای آن را دریافت و 
اشــکال های آن را برطرف کنیم. امیدوارم تا شــهریور 
ســال آینده بتوانیــم طرح جامــع 14 در 14 را برای 

فوتبال در بخش فنی نهایی کنیم.
وی در رابطــه با جلســاتی که برای آنالیــز تیم ملی 
فوتبــال در جــام ملت ها برگزار شــد، اظهار داشــت: 
ما کلًا بــر روی 24 تیمی که در جــام ملت ها حضور 
داشــتند، آنالیز خوبی انجام دادیــم و به احتمال زیاد 
 خروجی آن را در چند روز آینده در ســایت فدراسیون 

فوتبال قرار می دهیم. 
فکــر می کنم یک جمع بندی خوبی در اختیار مخاطب 

قرار می دهد.
جلالی در رابطه با اینکه آیا با امیرقلعه نویی ســرمربی 
تیم ملی فوتبال ایران جلسه ای برگزار می کند یا خیر؟ 
بیان کرد: تیم ملی بزرگســالان ایران در حیطه کاری 
من نیست، ولی من با قلعه نویی صحبت های دوستانه ای 
داشــتم. وی در رابطه با زمان زیادی که برای انتخاب 
ســرمربی تیم جوانان گذشته است، اظهار داشت: برای 
این انتخــاب یک کمیته فنی برگزار می شــود و تمام 
هدفمان این اســت طی 2 هفتــه آینده به جمع بندی 
برســیم. الان تعداد زیادی اســامی در اختیار داریم و 
 آن هــا را تفکیک کردیم و در جلســه فنی در رابطه با 

آن ها بحث می کنیم.
جلالی در پاسخ به این ســؤال که آیا در رده های پایه 
استفاده از ســرمربی خارجی لازم است یا خیر؟ گفت: 
ما طی چند ســال آینده بایــد صاحب 40 تا 50 مربی 

باکیفیت باشیم. در این زمینه برنامه ریزی  لازم صورت 
گرفته و بودجه لازم برای سرمایه گذاری بر روی مربیان 
جوان تأمین شده اســت. برای استعدادهای مربیگری 
باید فضا و سرمایه مناســب را فراهم کرد تا به جایگاه 
خوبی برســند. اگر به این نتیجه در کمیته فنی برسیم 
که شاید لازم باشــد که یک فرد خارجی بالاسر آن ها 

باشد، حتماً این کار را انجام می دهیم.

به گــزارش فارس، »طارمی با عبــور از مصدومیت به 
تمرین پورتو برگشت«، این خبر نشریه آبولا از بهبودی 
ســتاره تیم ملی ایران اســت.طارمی در ۳ بازی اخیر 
پورتو به دلیل مصدومیت غایب بود و پورتو روز گذشته 

در بازی حساس با بنفیکا با اقتدار با نتیجه 5 بر صفر به 
پیروزی رسید تا امید قهرمانی اش زنده شود.

رســانه پرتغالی می نویســد که مهدی طارمی بعد از 
گذراندن دوران نقاهت به تمرینات برگشــته و خود را 

برای بازی جمعه مقابل پورتیموننســه آماده می کند.
پورتو اکنون با 52 امتیاز در رده سوم جدول قرار دارد. 
اســپورتنیگ و بنفیکا به ترتیب با 5۹ و 5۸ امتیاز در 

رده اول و دوم قرار دارند.

مدیر توسعه و پیشرفت فوتبال: 

طی ۲ هفته آینده سرمربی تیم فوتبال جوانان مشخص می شود

زمان بازگشت ستاره تیم ملی ایران به میادین مشخص شد



مدیرکل میراث فرهنگی گردشگری و صنایع دستی فارس: 
آزمون جامع دوره های کوتاه مدت گردشگری

 در شیراز برگزار می شود 

به گزارش سبحان، محمد ثابت اقلیدی، 
مدیــرکل میراث فرهنگی گردشــگری 
و صنایع دســتی فارس گفــت: آزمون 
کوتاه مدت  جامع سراســری دوره های 

گردشگری در شیراز برگزار می شود.
ثابت اقلیــدی با اشــاره بــه اینکه این 
آزمــون تخصصی به صورت سراســری 
افزود:  می شــود،  برگــزار  کشــور  در 
این آزمــون هم زمــان روز جمعه 18 
اسفندماه ســال جاری با حضور 297 

 شرکت کننده در ســاختمان پژوهشی سازمان مدیریت برنامه ریزی در شیراز 
برگزار می شود.

وی اضافه کرد: این دوره آزمون شــامل مدیریت فنی دفاتر خدمات مسافرتی 
و گردشــگری، راهنمایان ایران گردی، جهانگــردی و طبیعت گردی مدیریت 

تأسیسات گردشگری کارشناسان ارزیابی و طرح تطبیق است.
ثابت اقلیدی افزود: این آزمون، به صورت جامع، دو بار در ســال و هم زمان با 
سراسر کشــور برگزار می شود و قبول شدگان در این آزمون موفق به دریافت 
گواهینامــه پایان دوره از ســوی اداره کل میراث فرهنگی، صنایع دســتی و 
گردشــگری خواهند شــد که از شــرایط لازم جهت فعالیــت تخصصی در 

حوزه های مختلف صنعت گردشگری است.

مدیرکل راه و شهرسازی استان فارس اظهار کرد:
توجه به فضای سبز در بیش از ۱۳۰ سایت احداث 

نهضت ملی

به گزارش ســبحان، به مناسبت 1۵ اســفند ماه روز درختکاری و به منظور 
پاسداشــت این روز با حضور مدیر کل و معاونین و پرســنل راه و شهرسازی 

استان فارس در این اداره کل تعدادی درخت کاشته شد. 
محمودرضا طالبان، مدیر کل راه و شهرســازی اســتان فارس در مراسم روز 
درختکاری در اداره کل راه و شهرســازی فارس گفــت: درخت بکاریم و در 

آینده سبز کودکان سرزمینمان سهیم شویم. 
وی اضافه کرد: باید به مســئله محیط زیســت حساســیت مان بیشتر باشد. 
طالبان در خصوص محوطه سازی و فضای سبز پروژه های نهضت ملی مسکن 
افزود: تاکنون بیش از 1۳۰ ســایت احداث نهضت ملی در اســتان داریم که 

در طراحی های این سایت ها تلاش کرده ایم فضای سبز ویژه ای اجرا شود.

به گزارش ســبحان، فرشید قاسمی، مدیرکل آموزش و 
پرورش فارس در ششمین جلسه ستاد اسکان مهمانان 
نوروزی اظهار کرد: در فرآیند اسکان مسافرین نوروزی 
باید به گونه ای تلاش کنیم که انتظارات مســافران در 

حوزه های مختلف برآورده شود.
وی افزود: همه مراحل اســکان از جمله تعیین شــرح 
وظایــف، کنترل کیفیت، راه اندازی ســامانه اســکان، 
تورهای شیرازگردی، برنامه های ورزشی ویژه مسافران، 

نقشه راه، راه اندازی نرم افزارهای راهنما و...، برنامه ریزی 
شود.

قاسمی تصریح کرد: حفظ حرمت ماه رمضان و رعایت 
حجاب دو اصلی اســت که در پذیرش مهمانان باید در 

دستورکار قرار گیرد.
وی اضافه کرد: مهم نیســت بیشترین پذیرش را داشته 
باشــیم؛ بلکه مهم آن اســت که خدمات را با کیفیت 

بیشتری به مسافران ارائه دهیم.
مدیــرکل آمــوزش و پرورش فارس خاطرنشــان کرد: 
اطلاع رسانی لحظه ای از وضعیت محل های اسکان، آمار 
و ارقام مســافران، آب و هوا، امکانات و... به ناظرین بر 

فرآیند اسکان باید جزء برنامه ها باشد.
وی ادامــه داد: تعداد 7 هــزار و ۵8۴ کلاس در 911 
مدرســه در ۵2 منطقه استان میزبان مسافران نوروزی 

در تعطیلات نوروزی سال 1۴۰۳ خواهند بود.
قاسمی گفت: از این تعداد ۴2۵ مدرسه در چهار ناحیه 

شیراز قرار دارد و میزبان مسافران نوروزی خواهد بود.

وی ادامــه داد: تجهیز نمازخانه مدارس طرح اســکان، 
پخــش اذان از بلندگوی مدرســه و ســایر برنامه های 

معنوی و فرهنگی در دستور ستاد اسکان قرار گیرد.
مدیرکل آموزش و پرورش فــارس اضافه کرد: موضوع 
بیمه، حضور پزشــک و امکانــات درمانی در محل های 

اسکان از مواردی است که با جدیت پیگیری می شود.
وی ادامه داد: مانور اسکان نوروزی در روز پنج شنبه 2۵ 

اسفندماه اجرا می شود.
شایان ذکر است ایمنی ساختمان های میزبان مسافرین 
نوروزی، تمهیدات لازم در خصوص شرایطی که امکان 
مواجه شــدن با قطعی آب و بــرق و گاز در محل های 
اسکان وجود دارد، امنیت پایدار، عدم پذیرش افراد فاقد 
مدارک در اسکان فرهنگیان، استفاده از نیروهای دارای 
اخلاق نیکو در ســتادهای پذیرش و اســکان، تهیه و 
توزیع بسته های فرهنگی بین مسافران نوروزی، تشکیل 
تیم تأسیســاتی در هر منطقه و... از جمله مسائلی بود 

که در این نشست مطرح شد.

به گزارش سبحان، سید وحید حسینی، رئیس دانشگاه 
علوم پزشــکی شــیراز در نشست مشــترک با مدیران 
گروه های آموزشی و رؤســای بیمارستان های شیراز بر 
اهمیت به کارگیــری تمامی ظرفیت های موجود، برای 
ارتقای کمی و کیفی خدمات سلامت محور در ایام نوروز 

1۴۰۳، با برنامه ریزی منسجم و عملیاتی تأکید کرد.
حســینی در این نشســت از مدیران گروه های مختلف 
آموزشی، رؤســای بیمارستان های دانشــگاه و تمامی 
اعضــای خانواده ســلامت اســتان به پــاس تلاش در 
پیشــبرد اهداف ســلامت محور و حضور فعال در عبور 
 از بحران ها و خدمت رســانی در مناسبت های گوناگون 

قدردانی کرد.
وی با بیان اینکه در مجموعه دانشــگاه علوم پزشــکی 

شــیراز با حضور اساتید و پزشکان مجرب و بنام، روزانه 
پذیــرای درصد قابل توجهی از مراجعــان و بیماران از 
ســایر استان های کشــور هســتیم، ادامه داد: در کنار 
این موضوع، اســتان فارس همواره یکی از مقاصد مهم 
کشور برای ســفر در ایام نوروز بوده و در همین راستا 
ضرورت دارد با برنامه ریزی مناســب و عملیاتی، تمامی 
ظرفیت هــای موجود برای ارائه خدمــات با کیفیت در 

نوروز 1۴۰۳ مورد توجه قرار گیرد.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی شیراز ادامه داد: تمهیدات 
لازم بــرای ارتقــای کیفی خدمات و تســریع در روند 
تعیین تکلیف بیماران در بیمارستان ها و مراکز درمانی 
در ایام نوروز، پیش بینی شــده اســت که امیدواریم با 
تــلاش بیش از پیش، همدلــی و دل گرمی و همکاری 

مجموعه دانشــگاه، تعطیلات نوروز 1۴۰۳ را نیز با یک 
کارنامه مطلوب، پشت سر بگذاریم.

در ایــن نشســت  محمدجــواد راعــی معــاون غذا و 
دارو،  محمدهاشــم  هاشــم پور معــاون تحقیقــات و 
فناوری دانشــگاه، مدیران گروه های آموزشی، روسای 
بیمارستان های شــیراز و نمایندگانی از معاونت درمان 
دانشــگاه، دیدگاه ها و پیشــنهادات خــود را پیرامون 
شــاخص های خدمات اورژانــس بیمارســتان ها، راند 
اســاتید گروه های آموزشــی، چالش هــای مربوط به 
خدمات درمانی در نوروز سال های گذشته، تأمین دارو 
و ملزومات پزشــکی، نوبت کاری پزشــکان و کارکنان، 
در راســتای ارائه خدمات بهینه ســلامت در ایام نوروز 

1۴۰۳ ارائه دادند.

همزمان با اولین روز از هفته منابع طبیعي صورت گرفت؛
غرس بیش از 2 هزار و 7۰۰هزار اصله نهال 

در پادگان امام علی )ع(

 

به گزارش سبحان، مراسم کاشت نهال با همکاری بسیج سازندگی و باحضور 
فرمانده ســپاه فجر استان فارس، مدیر کل امور عشایر، معاونان سازمان جهاد 
کشــارزی استان، مدیرکل منابع طبیعي و آبخیزداري استان و نیز تعدادی از 
گردان های حاضر و تکاوران مرکز آموزشــی امــام علی )ع( در محل پادگان 

مذکور برگزار شد. 
حجت اله مرادی، مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری فارس در این مراســم 
ضمن گرامیداشت یاد و خاطره شــهداي انقلاب و شهداي حفاظت از منابع 
طبیعي گفت: حفاظت، احیا و بهره برداری درســت از جنگل و منابع طبیعی 
یــک ضرورت اســت و همه بایــد در جهت حفاظت از ایــن منابع حیاتی و 
ارزشــمند تلاش کنیم. وی با اشــاره به غرس نهال در این مراسم گفت: در 
ایــن عملیات دو هــزار و 7۰۰ اصله نهال از گونه های صنوبر و ســپیدار در 
فضایی به وســعت 1۰ هکتار غرس شــد. مرادی با بیان اینکه در هفته منابع 
طبیعی امســال انواع نهال از گونه های مختلــف در عرصه های منابع طبیعی 
در مناطق گرمســیری و سردسیری استان کاشــته می شود. وی خاطرنشان 
کرد: درختکاری حرکتی فرهنگی و دینی اســت و امیدواریم فرهنگ حسنه 
درختکاری همواره استمرار یابد. سردار یدا... بوعلی، فرمانده سپاه فجر استان 
فارس  نیز ضمن گرامیداشت یاد و خاطره شهداي انقلاب و شهداي حفاظت از 
منابع طبیعي با تأسي از فرمایشات مقام معظم رهبري مبني بر کاشت درخت 
و درختکاري گفت: مردم باید نســبت به گسترش و ترویج این سنت حسنه 
 گام بردارند و تلاش کنند به ازای هر درخت خشکیده که قطع می شود، چند 

درخت جایگزین شود. 
گفتنی است در پایان عملیات درختکاری امروز به شکل نمادین تعداد 2 هزار 
و 7۰۰ اصله نهال در محوطه فضای ســبز 1۰ هکتاری این پادگان به صورت 

نمادین توسط مسئولان و گردان های حاضر در مراسم کاشته شد.

مدیرکل راه و شهرسازی فارس: 
قرارداد پرداخت پنج هزار فقره تسهیلات ساخت مسکن 

در فارس منعقد شد

به گزارش سبحان، محمودرضا طالبان، مدیرکل راه و شهرسازی فارس گفت: 
بر اســاس تفاهم و توافق صورت گرفته با بانک پاســارگاد، این بانک متعهد 
شــد که تعداد پنج هزار فقره تسهیلات ســاخت مسکن به متقاضیان استان 
پرداخت کند. طالبان افزود: از سیاست های اولویت دار دولت مردمی سیزدهم 
ساخت مسکن است که یکی از روش هایی که به تولید مسکن کمک می کند 
پرداخت وام خود مالک است که در این شیوه مالک زمین خود مردم هستند 
که می توانند تســهیلات ساخت دریافت کنند. وی ادامه داد: در همین راستا 
و بر اساس توافق صورت گرفته با بانک پاسارگاد، این بانک متعهد شد که به 
تعداد پنج هزار واحد خود مالکی و همچنین 99 ســاله به متقاضیان ساخت 

مسکن در فارس تسهیلات بانکی پرداخت کند.
مدیرکل راه و شهرسازی فارس اظهار کرد: متقاضیان می توانند با مراجعه به 
سامانه جامع طرح های حمایتی مسکن به آدرس Saman.mrud.ir و ورود به 
بخش تسهیلات ساخت، اطلاعات خواسته شده را تکمیل و در ادامه نیز بانک 

پرداخت کننده تسهیلات را بانک پاسارگاد انتخاب کنند.
طالبان گفت: در گام نخســت به متقاضیان این تسهیلات در کلان شهر شیراز 
پس از تکمیل پرونده چهار میلیارد ریال تســهیلات پرداخت می شود و پس از 
رســیدن میزان پیشرفت فیزیکی بنا به ۶۵ درصد، یک میلیارد و ۵۰۰ میلیون 
ریال دیگر نیز از ســوی بانک پرداخت خواهد شــد. وی افزود: در شــهرهای 
کوچک تر نیز در گام نخست و پس از تکمیل پرونده سه میلیارد ریال تسهیلات 
پرداخت می شود و در صورت رسیدن میزان پیشرفت فیزیکی بنا به ۶۵ درصد، 

2 میلیارد و ۵۰۰ میلیون ریال دیگر نیز به متقاضی پرداخت می شود.

سرپرست معاونت اجتماعی پلیس فارس:
فریب وعده های پوچ وام های خانگی را نخورید 

به گزارش سبحان، سرهنگ حمید افرامن، 
سرپرســت معاونت اجتماعی پلیس فارس 
به شــهروندان در خصوص ســرمایه گذاری 
در وام هــای کم بهره خانگی هشــدار داد. 
افرامن بیان کرد: مدتی اســت که تبلیغات 
در خصــوص وام های کم بهــره خانگی در 
فضای حقیقی و مجازی گســترش یافته و 
شــهروندان به امید دریافت این تسهیلات 
به تبیلغات اعتماد و سرمایه های خود را در 

اختیــار این افراد و گروه ها قرار می دهند.وی ادامــه داد: بعضاً مدیر صندوق 
وام خانگی به دلایلی پول های شهروندان را مدتی در حساب بانکی خود نگه 
می دارد و اقدام به ســرمایه گذاری در زمینه های دیگر می کند و پس از چند 
مــاه این بهانــه را می آورد که تعدادی از اعضای صندوق هنوز تمام اقســاط 
خــود را واریز نکرده اند و از اعطای وام به آنان خودداری می کند. سرپرســت 
معاونت اجتماعی پلیس فارس تصریح کرد: افراد کلاهبردار پس از جمع آوری 

سرمایه های مردم به یک باره ناپدید شده و دیگر جوابگو نمی باشند.
ســرهنگ افرامن از شــهروندان درخواســت کرد به هیچ عنوان به آگهی و 
تبلیغات از قبیل وام آســان، برنده شــدن در قرعه کشــی و... اعتماد نکنند؛ 
چراکه شیوه و شگرد اکثر این افراد این است که در ابتدای راه اندازی صندوق 

برای جلب اعتماد عمومی به چند نفر وام اعطا می کنند.

آیت ا... سید علی اصغر دستغیب تأکید کرد: 
تقارن ماه مبارک رمضان و نوروز می تواند زمینه ساز 

حرکت های زیبا و خداپسندانه خیرین باشد

به گزارش سبحان، آیت ا... سید علی اصغر دستغیب با حضور در سرای فرهنگ 
مهربانــی بلوار چمران با اعضــای هیئت امنای ســراهای فرهنگ مهربانی و 
 هیئت مدیره مجمع خیرین شهرساز و فرهنگ ساز شیراز دیدار و گفت وگو کرد. 
آیت ا... دستغیب با اشــاره به برخی از آیات و روایات الهی در باب انجام امور 
خیر و تأکید آیات قرآن بر مســاوات، لزوم تقویت مشــارکت عمومی در امور 
خیرخواهانه را یادآور شد. وی با بیان ریشه دار بودن فعالیت های خیرخواهانه 
در تاریخ اســلام، یکی از اصول درخشان زندگی پیشوایان دینی را انجام کار 

خیر و تشویق مردم به قدم نهادن در امور خیر عنوان کرد.
  سراهای فرهنگ مهربانی، مکانی مقدس و با شکوه معنوی است 

آیت ا... سید علی اصغر دستغیب سراهای فرهنگ مهربانی را مکانی مقدس و 
با شکوه شیراز معتمدینی هستند که با ایده و هدفی که در ساختار تشکیلات 

این مجمع وجود دارد می توانند تا منزلگه مقصود حرکت کنند.
  انجام امور خیر برخاسته از نور، فرهنگ و تربیت اسلامی است

 وی انجام امور خیر را برخاســته از نور، فرهنگ و تربیت اســلامی دانســت 
و بــه تقارن ماه مبارک رمضان و نوروز اشــاره نمود که می تواند زمینه ســاز 
حرکت هــای زیبا و خداپســندانه ویژه ای از جانب خیریــن برای حمایت از 

خانواده های نیازمند باشد. 
آیت ا... دستغیب با اشاره به آیاتی از قرآن کریم ماه رمضان را ماهی مستثنی 
عنوان کرد که خداوند پذیراتر و برای مردم پربرکت تر است و هم زمانی آن با 

نوروز، نو شدن و پاکیزه شدن را مطلوب شرح انور اسلام نامید.
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استاندار فارس در دیدار با نماینده کمیساریای عالی سازمان ملل در امور پناهندگان:

کشورهای جنگ طلب وظایف خود در قبال پناهندگان را انجام دهند
به گزارش سبحان، محمدهادی ایمانیه، استاندار 
فــارس در دیدار بــا خانم یومیکو تاکاشــیما، 
نماینده کمیســاریای عالی سازمان ملل در امور 
پناهندگان اظهــار کرد: مهم تریــن دغدغه ما 
در ارتبــاط با اتباع غیرایرانــی و مهاجرینی که 
به شــکل غیر قانونی در ایران و اســتان فارس 
 حضور دارند به ویژه اتباع افغانی، بحث سلامت

آنها است. 
نماینــده عالی دولت در فارس با بیان اینکه این 
افراد تحت پوشش هیچ بیمه ای در کشور ایران 
قرار ندارنــد و پرداخت هزینه های بالای درمان 
از ســوی آنها مقــدور و ممکن نیســت، گفت: 
پیشــنهاد می شود که در استان فارس به عنوان 
استان پایلوت، یک شــرکت بیمه داخلی تمام 
هزینه هــای درمانی این اتباع را تحت پوشــش 
قرار دهد؛ بخشی از هزینه آن توسط کمیساریا، 
بخشــی نیز توســط خود اتباع و بخشی نیز به 

شکل تخفیف از سوی بیمه ها تأمین شود.
ایمانیه در بخش دیگر سخنان خود، با اشاره به 
اقدامات جنگ طلبانه، مشــارکت و حمایت های 
برخی کشــورها از جمله آمریــکا تصریح کرد: 

امنیت  اقدامات مداخله جویانه کشورهای غربی 
کشورها را مورد هدف قرار داده است که یکی از 
اصلی ترین دلایل مهاجرت و پناهندگی به شمار 
می آید؛ در مقابل این کشورها عامل جنگ باید 
در رفع مســائل موجود با امــور پناهندگان نیز 

نقش ایفا کنند و سهم خود را بپردازند.
استاندار فارس افزود: موضوع دیگر بحث همراهی 

و حضور اتباع مجاز در کنار اتباع غیرمجاز است 
که انتظار اســت با کمک کمیساریا بتوانیم این 
افراد را تفکیک کنیم تا نســبت به بازگرداندن 
افراد غیرمجاز به کشورشان بتوان اقدام بهتری 

انجام داد. 
وی اظهار کرد: اگر این مباحث حل شــود، ما در 
سایر موارد مرتبط با اتباع از جمله اشتغال و مسکن 

نیز آمادگی کمک و همکاری خواهیم داشت. 
  خدمات دهی ایران به پناهندگان بی نظیر 

است
 نماینده کمیساریای عالی سازمان ملل در این 
دیدار، خدمات دهی بــه پناهندگان و مهاجرین 
خارجی توســط جمهوری اسلامی  را یک نمونه  
بی نظیر و غیرقابل تکرار دانســت و گفت: بسیار 
علاقه مند هســتیم که بتوانیم سطح تخصیص 
منابع نهادها و مجموعه ها برای حمایت از اتباع 
و مهاجریــن را افزایش و ارتقــا دهیم و بتوانیم 
نشــان دهیم که کشــور ایران چقدر خوب به 
مهاجریــن خدمات مختلــف از جمله در حوزه 

بهداشتی و آموزشی ارائه می دهد.
وی ادامــه داد: بیــن ســال 2۰21 تــا 2۰2۳ 
کمیسارا مبلغ ۶۰ میلیون دلار به بحث سلامت 
پناهندگان در دنیا اختصاص داد که این کمک 
به ساخت مراکز بهداشتی و بیمارستانی و تأمین 

تجهیزات پزشکی اختصاص یافت.
وی اظهــار کرد: البته قبول داریم که که میزان 
کمک در مقایســه با هزینه پزشکی که جامعه 

مهاجر دارد، عدد بسیار ناچیزی است.

نماینده کمیســاریای عالی سازمان ملل در امور 
پناهندگان گفــت: در زمینه بیمه نیز هم اینک 
طرح بیمه ســلامت جهت پناهندگان را داریم 
که کمیســاریا طی سال ها به عنوان یک اولویت 
با آن برخورد کرده و ســال گذشته نیز پرداخت 
هزینه درمان حــدود 2۵۰ هزار نفر از اقشــار 
آسیب پذیر توسط کمیساریا تقبل شد که البته 
به خاطر تورمی  که وجود دارد این تعداد ممکن 
است کمتر شود. خانم تاکاشیما افزود: در زمینه 
بیمه فعلًا توانسته ایم بیمه پایه را حمایت کنیم؛ 
اما اگر بتوانیم نشــان دهیم که کشور ایران چه 
کارهــای کاملی در این زمینه انجام می دهد و از 
طرفی بتوانیم از کشورهای حمایت کننده، جذب 
سرمایه داشته باشیم، شاید بتوانیم در جهت بیمه 
تکمیلی گام برداریــم؛ چرا که برخی پناهندگان 

هزینه های خاص و ویژه درمانی دارند.
یومیکو تاکاشــیما، نماینده کمیســاریای عالی 
سازمان ملل در امور پناهندگان افزود: توجه به 
امور پناهندگان و اهمیت به بهداشت و آموزش 
آنان در ایران بی نظیر اســت و می تواند الگویی 

برای سایر کشورها باشد.

به گزارش ســبحان، در راســتای اجرای مواد ۴ و 2۶ قانون 
تقویت و توســعه نظام اســتاندارد و همچنین اجرای برنامه 
راهبردی استانداردســازی با زیرســاخت ایجاد شــبکه ملی 
استانداردســازی در کشــور، جلســه تعاملی و هم اندیشــی 
در خصــوص نقــش مؤثــر و ســازنده خبــرگان مجامــع 
دانشــگاهی، علمی و پژوهشــی در عرصه استانداردســازی 
ملی و بین المللی به ریاســت درویش، معاون ســازمان ملی 
اســتاندارد ایران و باحضور مســئولین، اســاتید، خبرگان و 
 متخصصان برجســته دانشگاه ها و مراکز آموزشی و پژوهشی 

استان برگزار شد. 
در این جلسه معاونت تدوین و ترویج سازمان ملی استاندارد 
ایــران خبــر ارتقای رتبــه ایــران در ســازمان بین المللی 
استانداردســازی ایزو و کســب رتبه اول منطقه و رتبه 2۰ 
جهانی توســط کشــورمان به دلیل مشــارکت متخصصان 

ایرانــی در فعالیت های استانداردســازی بین المللی از طریق 
کمیته های فنی متناظر را بیان نمود.

   تمرکز دانشــگاه ها به امر استانداردســازی به جای 
مقاله محور بودن پژوهش ها

درویش بــا بیان نقــش مؤثر و ســازنده خبــرگان مجامع 
دانشــگاهی، علمی و پژوهشــی در عرصه استانداردســازی 
ملــی و بین المللی و ضرورت توجه ویژه مجامع دانشــگاهی 
و پژوهشی به مقوله استانداردســازی و تمرکز دانشگاه ها به 
امر استانداردســازی به جای مقاله محور بــودن پژوهش ها، 
با ذکر مثال کشــور آلمــان به عنوان یکی از پیشــتازان در 
امــر تدویــن اســتانداردهای بین المللی عنوان داشــت که 
بخش عظیمی از مشــارکت در فعالیت های استانداردسازی 
بین المللی از دانشــگاه های آن کشور سرچشمه گرفته است، 
بر این موضوع که با مشــارکت مؤثر دانشــگاهیان در تدوین 

اســتانداردهای بین المللی می توان منافع کشــور ایران را در 
تدوین اســتانداردها در نظر گرفت، بــر جهت دهی برنامه ها 
 و فعالیت های پژوهشــی دانشــگاه ها از نظــری محوری به 
ســمت کاربردی ســازی دانــش و مشــارکت در فرآینــد 
استانداردســازی ملــی و بین المللــی و همکاری بــا اداره 
کل اســتاندارد اســتان جهــت مشــارکت در فعالیت های 
استانداردسازی ملی و بین المللی و به ویژه تبدیل کمیته های 
متناظر ناظر به کمیته های فعال و همچنین انجام فعالیت های 

جدید، تأکید نمود.
محمدمهدی رزمجو، مدیرکل استاندارد فارس در این جلسه 
بیان نمود که اســتان فارس با داشــتن ظرفیت های علمی و 
پژوهشی بالا و وجود زیرساخت هایی همچون تفاهم نامه های 
همکاری با دانشگاه شیراز، دانشگاه آزاد اسلامی استان فارس، 
پارک علم و فناوری و... همراه با دفاتر فعال استانداردســازی 

در ایــن مراکز و همچنین اســتقرار 11 کمینه فنی متناظر 
در اســتان و برگزاری بیش از ۶ کارگاه آموزشی – ترویجی 
آشــنایی با فرآیند استانداردســازی ملی و بین المللی برای 
جوامع علمی و دانشــگاهی استان در ســال جاری، می تواند 
در تحکیــم ارتبــاط دانشــگاه، صنعت و اســتاندارد، جلب 
و ارتقای مشــارکت خبــرگان مجامع دانشــگاهی، علمی و 
 پژوهشی در عرصه استانداردســازی ملی و بین المللی نقش 

مؤثری داشته باشد.
در ادامه حفیظی، معاون پژوهشی دانشگاه شیراز این جلسه 
را فتح البابی جهت گسترش همکاری های فی مابین دانستند 
و با اشــاره به وجود ۳8 رشــته تخصصی در کمیته های ملی 
تدوین اســتاندارد های ملی، برای مشارکت اساتید و خبرگان 
دانشــگاهی در کارگروه های مرتبط با رشــته های تخصصی 

فوق، اعلام آمادگی نمود.

به گزارش ســبحان، سید مسعود عظیمي، مدیرعامل شرکت 
شهرک های صنعتی فارس در جلســه مجمع عمومی عادی 
فوق العــاده نوبت دوم شــهرک صنعتی بزرگ شــیراز که با 
حضور صنعتگران مستقر در این شهرک صنعتی برگزار شد، 
اظهار داشــت: با توجه به اینکه شهرک صنعتی بزرگ شیراز 
یکی از بزرگ ترین شــهرک های صنعتی کشــور و مهم ترین 
قطب صنعتی و اشــتغال اســتان اســت، توســعه و تکمیل 
زیرســاخت هاي آن با هدف ارائه خدمات مطلوب صنعتگران، 
ســرمایه گذاران و کارآفرینان مستقر در این شهرک صنعتي 
در برنامه شرکت شهرک هاي صنعتي فارس قرار گرفته است.

   آسفالت و تعریض جاده دسترس شهرک صنعتي
وی بــا بیان اینکه اجراي نهضت آســفالت در قالب پروژه از 
مهم ترین برنامه هایي بود که امســال در دستورکار قرارگرفت 
گفت: در این بخش طرح آســفالت و تعریض جاده دسترس 
شــهرک صنعتي به طول 7کیلومتر و نیــز ترمیم و روکش 
 آسفالت خیابان ها جمعاً با 9۰میلیارد تومان درحال انجام است.

مدیرعامل شــرکت شــهرک های صنعتی فارس همچنین از 
دیگر طرح هاي مهم را را تکمیل شبکه روشنایي معابر، اجراي 
مدول سوم تصفیه خانه فاضلاب، اجراي خط انتقال پساب از 
تصفیه خانه شهرشیرازبه شهرک صنعتي، تکمیل شبکه آب و 
فاضلاب، اجراي شبکه فاضلاب فاز هفتم و احداث پست برق 

شماره ۳ شهرک فناوري بیان کرد.
عظیمي در ادامه با اشاره به بهره برداري از 12طرح زیرساختي 
با اعتبار ۵۰میلیارد تومان درســال جاري در شهرک صنعتي 
بزرگ شیراز گفت: احداث نیروگاه خورشیدي، اجراي شبکه 
داخلــي برق برخي خیابان هاي فاز ششــم، تکمیل شــبکه 
 TBS فاضلاب، روسازي و آسفالت معابر و احداث ایستگاه گاز
و خط انتقال گاز را از طرح هاي مهمي برشمرد که امسال به 

بهره برداري رسیده اند.
وي در ادامه با بیان اینکه براي رفع کمبود آب مورد نیاز برای 
واحد هــای صنعتی تأمین پایدار آب شــهرک صنعتي بزرگ 
شــیراز به عنوان یــک اقدام مهم در دســتورکار قرار گرفت 

و قــرارداد تأمین آب شــرب به میزان ۵۰ لیتــر بر ثانیه و با 
اعتبــاري افزون بر ۵۳میلیارد تومان با آبفاي شــیراز منعقد 
شــد، گفت: عملیات اجرایي خط انتقال این طرح تا ورودي 
شــهرک صنعتي با پیشــرفت 7۰درصدي توســط شرکت 
آبفا درحال انجام اســت و امیدواریم حداکثر تا اردیبهشــت 
 ســال آینده بــا اتمــام این طــرح، وارد شــبکه توزیع آب 

شهرک صنعتي شود.
   زیرساخت های شبکه داخلی آب شهرک صنعتی نیز آماده 

توزیع پساب است 
مدیرعامل شــرکت شــهرک های صنعتی فارس همچنین با 
اشاره به انعقاد قرارداد استفاده از پساب تصفیه خانه فاضلاب 
شهر شــیراز جهت مصارف غیرشــرب و فضای سبز شهرک 
صنعتی گفت: مراحل فنی و اجرایی طراحی ایستگاه پمپاژ و 
خط انتقال این طرح انجام شده و واحدهاي صنعتي متقاضي 

مي توانند از این پساب استفاده کنند.
وی افــزود: با توجــه به اهمیت مدیریت مصــرف بهینه آب 

شرب، استفاده از پساب تصفیه شده فاضلاب در صنایعی که 
در فرآیند تولید نیاز به آب غیرقابل شرب دارند به عنوان یک 
روش جایگزین مدنظر اســت و زیرساخت های شبکه داخلی 

آب شهرک صنعتی نیز آماده توزیع پساب است.
عظیمي بــا بیان اینکه تاکنون ۴72۰ قــرارداد با متقاضیان 
و ســرمایه گذاران در بخش هاي صنعتي، کارگاهي، صنفي و 
خدماتي در شــهرک صنعتي بزرگ شیراز منعقد شده است، 
گفت: از این تعداد 22۵8واحد با اشــتغال حدود 28هزار نفر 

در مرحله بهره برداري قراردارد.
در مجمع عادی فوق العاده نوبت دوم شــهرک صنعتی بزرگ 
شــیراز که بــا حضور صنعتگران و با دســتورکار مشــخص 

برگزارشد، موارد مطروحه به تصویب رسید.

معاون سازمان ملی استاندارد ایران خبر داد:

ارتقای رتبه ایران در سازمان بین المللی استانداردسازی

مدیرکل آموزش و پرورش فارس خبر داد: 

7هزار و 500 کلاس درس در مدارس فارس میزبان مسافران نوروزی

رئیس دانشگاه علوم پزشکی شیراز تأکید کرد: 

استفاده حداکثری از ظرفیت های موجود برای ارائه خدمات با کیفیت در نوروز ۱۴0۳

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی فارس:

۱2طرح زیرساختي در سال جاري در شهرك صنعتي به بهره برداري رسید
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طرح روزحدیث روز

هندی ها از یک نوع قارچ محلی نانوذرات طلا تولید کردند
فن آوری

كناردرياىسیستان
منبع:تسنیم

محققان هندی با اســتفاده از یک گونه منحصربه فرد ادبیات
از قارچ های محلی، یک روش پیشــگامانه برای تولید 
نانوذرات طلا ارائه کردند که نقش حیاتی برای تحویل 
داروهای ضدســرطان دارد. محققان دانشگاه گوا در 
هند نشــان دادند که چگونه می توان با اســتفاده از 
نوعی قارچ محلی، نانوذرات طلا تولید کرد، نانوذراتی 
که خواص ضدســرطان دارد. این نانوذرات را می توان 
جایگزیــن نانــوذرات طلایی کرد کــه از روش های 

شیمیایی به دست می آیند.
این محققان با اســتفاده از یک گونــه منحصربه فرد 

از قارچ هــای محلــی، یــک روش پیشــگامانه برای 
تولیــد نانوذرات طلا، حیاتی بــرای تحویل داروهای 
ضدســرطان، ارائــه کردند. این روش جدید توســط 
سوجاتا دابولکار و نانداکومار کامات انجام شده است. 
نتایــج یافته آنها می تواند کاربرد وســیعی در بخش 

پزشکی داشته باشد.
Roen Almi در هسته اصلی این نوآوری، استفاده از قارچ 

 است که در شــهر بندری گوا رشد می کند. این تیم 
روشــی را برای پــرورش این قارچ به شــکل خالص 
ایجاد کرد و ســپس آن را برای ســنتز نانوذرات طلا 
مورد اســتفاده قرار داد. این روش، جایگزین پایدار و 
غیرسمی برای فرآیندهای شیمیایی است. این پروژه 
فراتر از نوآوری علمی است و یک الگوی منحصر به فرد 
برای استفاده از مزایای محلی و جهانی ارائه می دهد. 
محققان مدل کســب و کاری را تشــریح کردند که 
شامل راه اندازی شــرکتی برای تولید نانوذرات تحت 
الگوی درآمد و تقســیم ســود با دولت گوا و جوامع 
محلی است. این رویکرد نه تنها به ظرفیت استفاده از 
تنوع زیستی گوا توجه دارد بلکه هدف آن اطمینان از 

استفاده پایدار از منابع محلی است.

انتشار لطیفه های دوران شوروی در ایران

لطیفه های دوران شــوروی در کتابی با نام »به آن می خندم« توسط شهرام 
همت زاده جمع آوری و منتشر شــده است. انتشارات نیستان در معرفی این 
اثر عنوان کرده اســت: »به آن می خندم« اثری است شامل 515 لطیفه که 
گزیده ای از 2۶00 لطیفه دوران شوروی است. لطیفه هایی که در میان مردم 
اتحاد جماهیر شوروی و در ســال های زندگی و زیست در نظام کمونیستی 

بیان می شده است.
این لطیفه ها جدای از مضمون طنز و گاه تلخ و انتقادی خود که می توان آن 
را جزئی لاینفک از ســاختار طنز اجتماعی به شــمار آورد از این منظر حائز 
اهمیت به شــمار می رود که مخاطب آن بداند که در ســال های بسیاری از 
حیات نظام کمونیســتی بیان و بازگو کردن لطیفه به ویژه با مضامین انتقاد 
از ساختار حاکمیت، می توانست منجر به تعقیب قضایی و حتی حبس راوی 
آن شــود. با این همه این لطایف راه و جای خود را در زندگی و ذهن و زبان 
مردمان این ســرزمین باز کردند. برخی در حافظه و برخی در گوشه و کنار 
یادداشت ها و حتی در حاشیه دفاتر تلفن مردم ثبت شدند و پس از فروپاشی 
کشور شوراها، سرانجام در معرض دید و خوانش و قضاوت عام قرار گرفتند.

درباره موضوعات مورد توجــه در لطیفه های این کتاب توجه به این موضوع 
ضروری اســت که تا پیش از جنگ جهانی دوم موضوع این لطیفه ها بیش از 
هر چیز به نگاه و نقد از وضعیت جاری کشور اشاره داشت و سختگیری های 
نظام اســتالینی بر زندگی و زیســت فکری مردم. پس از جنگ دوم جهانی 
لطیفه های روســی راه خود را به ســوی موضوعات فراملــی نیز باز کردند و 
حتی پای هیتلر نیز به این لطیفه ها گشــوده می شود. در دوران جنگ سرد 
اما به تناسب حساسیت حاکمان وقت اتحاد جماهیر شوروی به این موضوع، 
لطیفه ها به شــکل های مختلف و در موضوعات مختلفی امکان ظهور و بروز 

پیدا می کنند.
این کتاب با ترجمه شهرام همت زاده از زبان روسی به زبان فارسی ترجمه و 
توسط نشر نیستان منتشر شــده است. همت زاده عضو هیئت علمی دانشگاه 

شهید بهشتی و از متخصصان و آگاهان به زبان روسی است.

»تحول تاریخ نگاری در ایران معاصر« 
راهی بازار کتاب شد

 کتــاب »تحول تاریخ نگاری در ایران معاصر« تألیف فرزین وجدانی و ترجمه 
امیرسعید الهی از سوی بنگاه ترجمه و نشر کتاب پارسه به بازار کتاب آمد.

تاریــخ نگاری در ایران عصر پیشــامدرن عمدتاً مبتنی بر افســانه پردازی و 
اســاطیر یا منحصر به نگارش تاریخ سلسله های شاهی و قبایل و گروه هایی 
خاص بود و جنبه ملی نداشت اما با آغاز تجددخواهی در ایران و شکل گیری 
ایــران مدرن و تشــکیل نهادهای مــدرن فرهنگی و آموزشــی و نیز ترویج 
گفتمــان ملی گرایی در این کشــور تاریخ نگاری هم تحول یافت و شــکلی 

منسجم به خود گرفت.
کتاب »تحول تاریخ نگاری در ایران معاصر« از همین تحول سخن می گوید و 
ریشــه ها و نمودهای آن را مورد واکاوی و بررسی قرار می دهد. در این کتاب 
»تحــول تاریخ نگاری در ایران معاصر« می بینیــم که این تحولات چگونه بر 
تحول تاریخ نگاری در ایران اثر گذاشــتند و شیوهای نو از تاریخ نگاری را در 

این کشور رقم زدند.
کتــاب »تحول تاریخ نگاری در ایران معاصر« تالیف فرزین وجدانی و ترجمه 
امیرسعید الهی در 33۶ صفحه و بهای 295 هزار تومان از سوی بنگاه ترجمه 

و نشر کتاب پارسه به بازار کتاب آمد.

کتاب »دردانه کرمان« به چاپ چهارم رسید
کتاب »دردانه کرمان؛ زندگی نامه ســردار شــهید حسین بادپا« است که به 
ســفارش حاج قاسم سلیمانی نوشته شده است. حســین بادپا پس از پایان 
جنگ ایــران و عراق، در مأموریت های جنوب شــرق لشــکر 41 ثارا...، در 
مبارزه با عناصر ضد انقلاب و اشــرار در ســال 13۷0 پیشــتاز نبرد بود، با 
آغــاز درگیری های بین نیروهای مقاومت و تکفیری ها در ســوریه، به عنوان 
نیروی مستشــاری و داوطلبانه عازم ســوریه شد و سرانجام در 31 فروردین 
1394، طی عملیاتی در منطقه بصری الحریر در اســتان درعا در ســوریه به 

شهادت رسید.
کتاب »دردانه کرمان« از کودکی شــهید شروع می شود، به روایات همسر و 
فرزندان، روایات دفاع مقدس و... روایات ســوریه می رسد. این کتاب نوشته 

سارا افضلی است و توسط انتشارات خط مقدم منتشر شده است.

عکس خبر

  عقاب های دریایی در جزیره هوکایدو - ژاپن

 منطقه عملیاتی فکه

قاب امروز

عکس : طاهره حیاتی   بدون شرح!

سلامت

مصرف روزانه روغن زیتون باعث کاهش وزن می شود؟

  ارسال کمک های مردمی به مناطق سیل زده سیستان و بلوچستان

   کنسرت رضا صادقی برای کودکان کار

خودرو

جدید پیکاپ هانتر چانــگان از موتورهای  نســخه
الکتریکــی نیرو می گیرد اما به لطف یک پیشــرانه 
بنزینی در نقش ژنراتور، بــردی تا 1030 کیلومتر 

را ارائه می کند.
هرچند تکنولوژی باطری ها و خودروهای الکتریکی 
بســیار پیشرفت کرده اســت؛ اما این فناوری هنوز 
برای پیکاپ ها مناســب نیست و وانت های برقی که 
تاکنون راهی بازار شــده اند، نتوانسته اند انتظارات را 
برآورده کننــد؛ بنابراین، چطور می توان پیکاپ ها را 
به خودروهای پاک تری تبدیل کرد؟ پاسخ چینی ها 
به این ســؤال استفاده از پیشــرانه بنزینی به عنوان 
ژنراتور اســت. چانگان در نسخه جدیدی از پیکاپ 
هانتر خود از این نوع قوای محرکه اســتفاده کرده 
اســت که به آن »الکتریکی با بــرد قابل افزایش« یا 

EREV گفته می شود.
ایــن قوای محرکه در پیکاپ چانــگان از یک یا دو 
موتــور الکتریکی بــه همراه یک پیشــرانه بنزینی 
تشکیل شــده اســت. نســخه تک موتوره هانتر از 
یک موتور الکتریکی در عقب اســتفاده می کند که 
1۷4 اســب بخار قدرت دارد اما نســخه چهارچرخ 
محــرک یک موتور الکتریکی هــم در جلو دارد که 
94 اســب بخار قدرت را اضافه می کند. هر دو نسخه 
از یک پیشــرانه 2 لیتری چهار ســیلندر توربوشارژ 
بنزینی اســتفاده می کنند که به عنوان ژنراتور برای 
شــارژ باطری ها عمــل می کند و 190 اســب بخار 

قدرت دارد. همچنین در هر دو نسخه از یک پکیج 
باطری لیتیوم آهن فسفات 31/18 کیلووات ساعتی 
استفاده شده اســت که برد تمام الکتریکی تا 180 
کیلومتــر را فراهم می کند؛ اما وقتی ژنراتور بنزینی 
وارد عمل شــود این رقم تا 1030 کیلومتر افزایش 
پیــدا خواهد کرد.بــه گفته چانگان، هردو نســخه 
محرک عقب و چهارچرخ محرک هانتر برد یکسانی 
دارند که ادعای عجیبی به نظر می رسد. این پیکاپ 
همچنین ظرفیت بار بســیار کمی برابر با تنها 495 
کیلوگرم دارد اما در آفرود می تواند خوب عمل کند؛ 
زیرا از زاویه حمله 29 درجه و زاویه فرار 2۷ درجه 

بهره می برد.
این پیکاپ چینی در دو نســخه استاندارد و کشیده 
تولید می شــود کــه اولــی 5,380 میلی متر طول 
1,930 میلی متر عــرض و 1,885 میلی متر ارتفاع 
دارد و فاصله محوری آن 3,180 میلی متر است. در 

نسخه کشیده اما طول به 5,۶30 میلی متر 
و فاصله محــوری به 3,430 میلی متر 

داخل  در  می کند.  پیدا  افزایش 
بسیار  خودرو شــاهد فضای 
صفحه نمایش  بــا  مدرنــی 
یکپارچه هستیم که صفحه 
اینچی  آمپر دیجیتالی ۷/5 
 12 لمســی  نمایشــگر  و 

اینچی را در خود جای داده 

است. صندلی ها و فرمان چرمی، قابلیت به روزرسانی 
از راه دور و شــارژر بی ســیم گوشــی هم از دیگر 

ویژگی های پیکاپ جدید چانگان هستند.
قیمت پایه هانتر در نسخه تک موتوره استاندارد از 
139,900 یوآن معادل 19,۷00 دلار آغاز می شود 
درحالی که این رقم برای نســخه چهارچرخ محرک 
به 149,900 یوآن معادل 21 هزار دلار می رســد. 
نسخه کشــیده هم حدود 150 دلار گران تر است. 
گران ترین تیپ این پیــکاپ چینی هم با دو موتور 
الکتریکــی 21۶,900 یوآن معــادل 30,520 دلار 
قیمت دارد. بــرای مقایســه، ارزان ترین پیکاپ در 
بــازار آمریکا فورد ماوریک با قیمــت پایه 25 هزار 

دلار است.

معرفی چانگان هانتر جدید، پیکاپ برقی با ژنراتور بنزینی و برد 1000 کیلومتر

  دیدار تیم های فوتبال سپاهان و شمس آذر قزوین

یکی از دلایل مهمی که باعث می شــود ســنجد در رژیم 
غذایی شما قرار بگیرد این است که این میوه می تواند به 
سلامت کبد کمک شایانی کند، علاوه بر این مصرف سنجد 
 باعث می شود از بیماری های شایع کبدی در امان بمانید.
سنجد علاوه بر خواص ضدالتهابی، یک دیورتیک طبیعی 
نیز می باشد که به همین دلیل به پاک سازی و سم زدایی 
از کبد کمک می کند و به همین دلیل می تواند به درمان 

بیماری های شایع کبدی مثل کبد چرب کمک کند.
  پیشگیری از پوکی استخوان

برای پیشــگیری از پوکی استخوان باید در دوران جوانی 
و میان ســالی و حتی پیری از رژیم غذایی استفاده کنید 
که کلســیم کافی داشــته باشد. ســنجد دارای مقادیر 
زیادی کلسیم می باشد و به همین دلیل علاوه بر تقویت 
اســتخوان ها، می تواند باعث پیشــگیری از ابتلا به پوکی 

استخوان نیز شود.
  جوان سازی پوست

یکی از خاصیت های مهم ســنجد برای پوست این است 
که می تواند به رفع چین و چروک های پوست کمک کند. 
سنجد به دلیل وجود ویتامین C و انواع آنتی اکسیدان های 
قوی می تواند به افزایش تولید کلاژن کمک شایانی کند. 
علاوه بر این مصرف سنجد باعث می شود که رادیکال های 

آزاد مخرب که عامل اصلی چین و چروک پوست هستند 
کنترل شــوند. برای گرفتن بهتریــن نتیجه برای جوان 
سازی پوست توصیه می شود که از میوه سنجد به صورت 

موضعی استفاده شود.
  مفید برای کودکان و نوزادان

ســنجد از میوه هایی اســت که برای ســلامتی نوزادان 
و کــودکان هم خاصیت های زیــادی دارد. از مهم ترین 
خواص سنجد برای نوزادان و کودکان می توان به تقویت 
و بهبود رشد استخوان ها در کودکان و نوزادان اشاره کرد 

که به دلیل وجود کلسیم موجود در سنجد می باشد.
دلیل دیگر که باعث می شــود ســنجد را در رژیم غذایی 
کــودکان و نوزادان قرار دهیم وجــود ویتامین C فراوان 
در ســنجد می باشد که باعث تقویت سیستم ایمنی بدن 
می شــود. البته برای کودکان زیر 2 سال باید با مشورت 

پزشک مصرف شود.
  درمان سنگ کلیه

بــرای درمان ســنگ کلیه توصیه می شــود که آب زیاد 
بنوشید و از دیورتیک های طبیعی استفاده کنید تا با این 
روش سنگ های کلیه با درد کمتری از بدن خارج شوند. 
ســنجد به عنوان یک دیورتیک طبیعــی علاوه بر اینکه 
می تواند در درمان ســنگ کلیه به شــما کمک کند، به 

سم زدایی و پاک سازی کلیه ها نیز کمک می کند.
  درمان سرماخوردگی

دلیل اینکه در فصل سرما توصیه می شود که سنجد را به 
رژیم غذایی خود بیافزایید این است که این میوه سرشار 
از ویتامین C می باشد و به همین دلیل می تواند به تقویت 
سیســتم ایمنی بدن کمک کند که در نتیجه به درمان و 
پیشــگیری از ابتلا به بیماری هایی مثل سرماخوردگی و 

آنفولانزا کمک کند.
  سلامت دستگاه گوارش

اگــر با مشــکلات گوارشــی مواجــه هشــتید توصیه 
می شــود کــه ســنجد را در رژیــم غذایی خــود قرار 
دهید. ســنجد دارای انواع پلی فنول هــا و کاروتنوئیدها 
 می باشــد و به همین دلیل می تواند به درمان مشــکلات 
گوارشــی مثل زخم معده و محافظت کلی از دســتگاه 

گوارش کمک کند.
  لاغری و کاهش وزن

برای لاغــری و کاهش وزن هــم می توانید روی خواص 
سنجد حســاب کنید. ســنجد به دلیل اینکه یک منبع 
غنی از فیبر محسوب می شــود، باعث می شود که مدت 
بیشتری احساس ســیری کنید و در نتیجه از پر خوری 

جلوگیری کرده و به کاهش وزن کمک می کند.

دانستنی

پیشگیری از پوکی استخوان، با این دانه ارزان قیمت

بعید اســت که مصرف روزانه یــک فنجان روغن زیتون 
به خودی خود منجر به کاهش وزن شــود. در حالی که 
روغن زیتون می تواند افزودنی سالم به رژیم غذایی شما 
باشــد، کاهش وزن از طریق ترکیبی از عوامل کلیدی از 
جمله رژیم غذایی متعادل، فعالیت بدنی منظم و انتخاب 

کلی سبک زندگی سالم به دست می آید.
 در سال های اخیر، روغن زیتون نه تنها به دلیل استفاده 
در آشــپزی بلکه به دلیل فواید سلامتی آن مورد توجه 
قرار گرفته است. افزایش محبوبیت رژیم مدیترانه ای که 
جایگزینی کره با چربی های ســالم 
ماننــد روغــن زیتون را تشــویق 
می کنــد، منجر بــه رونق تولید 
برندهای مختلــف روغن زیتون 

شده است.
اما آیا مصرف روزانه روغن 

زیتــون می تواند به 
هــش  کا

وزن 

کمک کند؟ در این مقاله، ما هر آنچه را که لازم اســت 
در مورد فواید ســلامتی مختلف روغــن زیتون بدانید، 
چگونــه روغن زیتون می تواند به کاهش وزن کمک کند 

به اشتراک می گذاریم.
  کاهش وزن 

بر اســاس یک مطالعه کسانی که هر روز روغن زیتون را 
به عنوان بخشــی از صبحانه پرچرب به جای روغن سویا 
مصرف می کردنــد، کاهش قابل توجه چربی و همچنین 

کاهش فشار خون داشتند.
با این حال، این نوع مصرف روغن زیتون با یک هشــدار 
همراه اســت. بعید اســت که مصرف روزانه یک فنجان 
روغن زیتون به خودی خود منجر به کاهش وزن شــود. 
در حالی که روغن زیتون می تواند افزودنی سالم به رژیم 
غذایی شما باشد، کاهش وزن از طریق ترکیبی از عوامل 
کلیدی از جمله رژیم غذایی متعادل، فعالیت بدنی منظم 
و انتخاب کلی ســبک زندگی ســالم به دست 
می آید.شما همچنان برای کاهش وزن 
باید رژیــم غذایی متنوعی داشــته 
باشــید که سرشــار از مواد مغذی 
و غذاهــای پر فیبر ماننــد میوه ها، 
غلات  حبوبات،  ســبزیجات، 
و  دانه ها  آجیــل،  کامل، 
پروتئین های  همچنیــن 

بدون چربی است.
  روزانــه چقدر باید 
روغن زیتون بخوریم؟

علاوه بر این روغن زیتون 

یک چربی اســت که نســبت به ســایر درشت مغذی ها 
کالری بیشــتری در هر گرم دارد؛ بنابراین مصرف بیش 
از حــد آن می توانــد منجر به افزایش وزن شــود. طبق 
دســتورالعمل های غذایی برای آمریکایی ها، بزرگسالان 
بایــد تنها 20 تــا 35 درصد از کالــری روزانه خود را از 

چربی ها دریافت کنند.
در حالی کــه چربی کالری زیادی دارد، بســیار ســیر 
 کننــده اســت؛ افزایــش ســیری می توانــد منجر به 
کاهش دریافت کالری کلی شــود که برای کاهش وزن 
مفید اســت. این بدان معناســت که از آنجایی که شما 
سیر تر هستید، احتمال کمتری دارد که در طول روز از 

غذاهای بدون کالری استفاده کنید.
علاوه بر ایــن، روغن زیتون به وعده هــای غذایی طعم 
و مزه می بخشــد و می تواند مصرف غذاهای ســالم تر را 
لذت بخش تر کند و می تواند به شــما کمک کند به یک 
برنامه غذایی سالم پایبند باشــید که کلید کاهش وزن 

پایدار است.
  فواید افزودن روغن زیتون به وعده های غذایی

روغن زیتون علاوه بر فواید بالقوه کاهش وزن، سرشــار 
از چربی هــای تــک غیراشــباع اســت کــه در صورت 
اســتفاده به جای چربی های اشــباع و ترانس، می تواند 
به کاهش ســطح کلســترول بد و کاهش خطر ابتلا به 
بیماری هــای قلبی کمک کند. روغــن زیتون همچنین 
 حاوی آنتی اکســیدان ها و ترکیبات ضد التهابی اســت 
که ممکن است به کاهش التهاب در بدن و کاهش خطر 
بیماری های مزمن مانند بیماری قلبی، سرطان و دیابت 

کمک کند.


